
Ajuntament de Palafrugell 

 
 
ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DE 
PALAFRUGELL DEL DIA 28 DE JULIOL DE 2011.- 
 
 
  ASSISTENTS : 
 
  Alcalde :  
 
  Senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA 
 
  Tinents d’Alcalde i Regidors : 
   

Sr.   XAVIER ROCAS i GUTIERREZ 
  Sra. JUDIT ZARAGOZA i LLIRINOS 
  Sr.   JOAQUIM VENCELLS i SERRA 
  Sra.  MARGARITA MAURI i JUNQUÉ 

Sr.   XAVIER RANGEL i MARTINEZ 
Sr.   ALBERT GOMEZ i CASAS 
Sr.   FREDERIC PRATS i ESTEVE 
Sra. MARIA TERESA FRIGOLA i BORRAS 
Sr.   LLUÍS PUJOL i MASCORT 
Sra.  BEGONYA MONTALBAN i VILAS 

  Sr.   SERGI SABRIÀ i BENITO 
  Sr.   XAVIER VILÀ i BONMATÍ 
  Sr.   MARIUS LLEDÓ i SALVADOR 
  Sra. MARIA CARME FARRARONS i TURRÓ 
  Sr.   GUILLEM GENOVER i RIBAS 
  Sra.  ANA RECIO i LOPEZ 
  Sra.  LAURA GALIANA i GARCIA 
  Sr.    XAVIER RODRIGO i LOPEZ 
  Sr.    EDUARD GUERRA i CASTILLO 
 
  Secretari: 
 
  Sr.   JORDI TURON i SERRA 
 
  Interventor Acctal.: 
 
  Sr.   GUSTAVO TAPIAS i SOLÀ 
 
 
En el Saló de sessions de la Casa Consistorial, es reuneix el Ple de l'Ajuntament, per fer 
sessió ordinària de primera convocatòria, essent les vuit i tres minuts del vespre del dia 28 
de juliol de 2011. 
 
Hi assisteixen els qui es relacionen al començament de l’acta. 
 
La regidora senyora Núria Rivas excusa la seva assistència.  
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Constatada l’existència de quòrum legal, la Presidència obre la sessió. 
 

 
1.- LECTURA DE LES ACTES DE LES SESSIONS ANTERIORS.-  Aprovació.- 
 
Tot seguit es donen per llegides les actes de les sessions anteriors, corresponents a les 
sessions extraordinàries dels dies 11 de juny de 2011 (Constitució del nou Ajuntament) i 7 
de juliol de 2011 (Cartipàs Municipal), els esborranys de les quals han estat tramesos a tots 
els membres de la Corporació; i s’aproven. 
 
 
2.- REGLAMENT DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA: ASSOCIACIÓ LEMBARKI, LECTURA 
DEL MANIFEST DE CONDEMNA DEL REGNE DE MARROC PER LA MORT DEL 
SENYOR SAID DAMBAR, MEMBRE DE LA COMUNITAT SAHARAUI.- 
 
El senyor alcalde manifesta que en virtut del Reglament de Participació ciutadana i tal com 
es va acordar a la Junta de Portaveus, donaríem la paraula als representants de l’Associació 
Lembarki, perquè puguin llegir aquest manifest i després, en tot cas, obriríem un torn de 
paraula per si els grups municipals volen dir alguna cosa. En qualsevol cas, va quedar clar a 
la Junta de Portaveus, que no era un tema  que es posés a votació en aquest plenari, sinó 
que simplement era un tema de lectura del manifest i de posicionament dels grups, els que 
creguin oportú fer-ho en aquest plenari, per tant, té la paraula el representant de 
l’Associació. 
 
Per part del senyor Carles Ruiz, representant de l’Associació es donen les gràcies per 
permetre llegir aquest manifest, ja que és un cas una mica complicat. A continuació llegeix el 
manifest: 
 
Hoy al cumplirse seis meses del vil asesinato del joven saharaui Said Dambar, cometido por 
las fuerzas policiales del régimen marroquí, luego del brutal levantamiento por la fuerza del 
Campamento de Agdey Izik, manifestamos: 
 
Nuestra mas enérgica condena a este crimen, que forma parte de un sinfín de atrocidades 
cometidas contra la población civil saharaui, desde el inicio de la ocupación ilegal del Sahara 
Occidental por las fuerzas invasoras de Marruecos en octubre de 1975. 
 
El vil asesinato de Said Dambar se enmarca dentro de un plan genocida que se suma a la 
violación constante de la legislación internacional que garantiza el respeto a los Derechos 
Humanos, estas violaciones, en los territorios ocupados del Sahara Occidental son 
sistemáticas, este clima de terror se lleva a cabo con las desapariciones forzadas, 
encarcelamientos, torturas sistemáticas, indiscriminadas y continuadas, secuestros, juicios, 
asesinatos. Todo esto sucede en silencio y total impunidad de quienes lo cometen. 
 
Es por ello que exigimos: 
 
1. Una investigación rigurosa e imparcial de los hechos que han rodeado el crimen del mártir 
saharauis Said Dambar, y un examen forense imparcial, como condiciones previas para 
darles sagrada sepultura a los restos mortales del mártir saharauis.  
 
2. Que se garantice la integridad física y moral de sus familiares y de todos quienes se 
solidarizan con ellos de una manera humanitaria y pacífica en estas circunstancias tan 
dolorosas. 
 
Condenamos enérgicamente este asesinato y la tergiversación de la realidad y el 
encubrimiento de los hechos con los que Marruecos intenta silenciar las justas 

Ple de 28 de juliol de 2011  2 



Ajuntament de Palafrugell 

reivindicaciones de la familia Dambar y de las familias de los mártires HAMDI LEMARKI, 
ABACHIJ LEKHLIFI, NAJEM ELGARHI, DAUDI BRAHIM NAJEM, BARI MAHMOUD 
GARGAR y HBAD HAMMADI. 
 
Instamos a todas las entidades internacionales defensoras de los Derechos Humanos, a las 
autoridades garantes de la paz y la justicia en todo el mundo y a las personas solidarias a 
que se hagan eco de estas justas reivindicaciones. 
 
¡Todos unidos por la paz, la verdad y la justicia!. 
 
 
3.- RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA.- Coneixement.- 
 
Es dóna compte, a l’efecte d’assabentat, de les Resolucions dictades per l’Alcalde 
President, durant el següent període: 
                                                                                                                                              
 Període comprès entre els dies 15 d’abril de 2011 i 19 de juliol de 2011, números en 

ordre correlatiu creixent de la 943/2011 a la 1769/2011. 
 
Intervé el senyor Sabrià manifestant que de les lectures de les resolucions ens venen alguns 
dubtes que els hi formulem en forma de prec. Algunes fan referència, sobretot, a l’ús de les 
instal·lacions, ja que veiem, sobretot pel que fa a la bòbila, no hi ha un criteri clar sobre el 
tema de fiances i no fiances, i tampoc ens sembla massa clar. Sobre aquesta instal·lació, 
recordem que hi havia una proposta tècnica de normativa d’ús, i per tant fem el prec que 
s’ho llegeixin i que es pugui portar a aprovació una normativa clara, i a més a més, en el 
tema de les fiances, jo els hi recomanaria una lectura de la Resolució, per exemple la 1769, 
ja que podria porta a equívocs, i fer pensar que tot i que normalment requereix fiança, en 
cas de proximitat dels grups, aquesta fiança deixa de ser necessària, per tant els agrairia 
que hi fessin una nova lectura per estar atents a aquestes situacions que creiem que no són 
igualitàries, i també els hi diríem que la 1618, també li fessin una lectura, en aquest cas fa 
referència un altre tema, però pensem que és interessant que llegim bé el que fa referència 
a temes sobre els mateixos regidors. Estem en un inici i el que estem fent aquí és 
bàsicament demanar-los-hi cura sobre els procediments que utilitzen i per tant, queda dir. 
Bàsicament es tracta d’un prec, però sí que els hi agrairíem que s’ho miressin amb molta 
cura.  
 
Contesta el senyor Alcalde dient que en prenen nota, i que, en qualsevol cas, en relació a la 
Bòbila, tindrem temps de parlar-ne, en aquest plenari segurament, no hi ha normativa d’usos 
perquè no n’hi pot haver, primer s’ha d’acabar l’obra, com vostè sap, l’obra no està acabada, 
l’obra no té els permisos suficients, sobretot de Bombers, perquè estigui en funcionament. 
Per tant, nosaltres ho volem fer, i recuperarem el Pla d’Usos que vostès varen alguna 
vegada intentar aprovar, pensem que és un document de treball inicial, però primer hem 
d’acabar l’obra, abans de fer el Pla d’Usos, per tant, recollim el seu prec, recollim la seva 
aportació, i torno a repetir que intentarem que aquest Pla d’Usos que volem fer, sigui amb el 
màxim consens, i torno a repetir que recuperarem el treball que ja hi havia fet de l’anterior 
govern i intentarem buscar el màxim consens possible. 
 
 
4.- RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA.- Ratificació: a) Nomenament de lletrat dels serveis 
jurídics municipals i nomenament de procurador. b) Nomenament per comparèixer i 
personar-se l’Ajuntament davant de jutjats.  
 
VISTA la Resolució de l’Alcaldia número 875/11, de data 11 d’abril de 2011, per la qual es 
va nomenar al lletrat dels serveis jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual, per 
representar i defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat Contenciós Administratiu número 
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1 de Girona, en el procediment abreujat número 46/2011, interposat per part de la 
procuradora dels tribunals, senyora Carme Peix Espígol, en nom i representació del senyor 
MARTÍ CAMA JUSCAFRESA, contra la resolució de l’Ajuntament de Palafrugell, de data 
19/11/2010, que va desestimar el recurs de reposició interposat pel senyor Martí Cama 
Juscafresa contra el decret de l’alcaldia de data 14/10/2010, en relació a l’expedient número 
982/2010, de retirada del seu vehicle per part de la grua municipal. 
 
ATESA la Resolució de l’Alcaldia número 888/11, de data 11 d’abril de 2011, per la qual es 
va nomenar al procurador dels tribunals senyor Carles Arcas Hernández i al lletrat dels 
serveis jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual, el primer per representar i el 
segon per defensar aquest Ajuntament, davant de la Sala Contenciosa Administrativa del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs d’apel·lació interposat per part de la 
procuradora dels tribunals senyora Mª. Àngels Vila Reyner, en representació del senyor 
PEDRO GONZÁLEZ MUÑOZ, contra la sentència dictada en data 8 de febrer de 2011, pel 
magistrat jutge del Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona, en el recurs ordinari 
número 299/2009, per la qual es va desestimar el recurs interposat contra la desestimació 
de la reclamació de responsabilitat patrimonial de l’administració per danys i perjudicis per 
l’anul·lació de dues llicències d’autotaxis. 
 
ATESA la Resolució de l’Alcaldia número 912/11, de data 13 d’abril de 2011, per la qual es 
va nomenar al lletrat dels serveis jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual, per 
representar i defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat Contenciós Administratiu número 
1 de Girona, en el procediment abreujat número 76/2011, interposat per part de la 
procuradora dels tribunals senyora Mercè Canal Piferrer, en nom i representació de la 
companyia ALLIANZ COMPAÑIA DE SEGUROS Y REASEGUROS, S.A. contra l’acord de 
Junta de Govern Local, pres en sessió celebrada el dia 3 de desembre de 2010, pel qual es 
va desestimar la reclamació de responsabilitat patrimonial de l’administració interposada pel 
senyor Josep Maria Casas Buxeda, per danys materials al vehicle matrícula 1140-GRR. 
 
ATESA la Resolució de l’Alcaldia número 973/11, de data 20 d’abril de 2011, per la qual es 
va nomenar al lletrat dels serveis jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual, per 
representar i defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat Contenciós Administratiu número 
1 de Girona, en el procediment abreujat número 135/2011, interposat per part del procurador 
dels tribunals senyor Pere Ferrer Ferrer, en nom i representació de la senyora 
MONTSERRAT PARRAMON SALVATELLA, contra la desestimació presumpte per silenci 
administratiu de la reclamació de responsabilitat patrimonial de l’administració, per danys 
materials al vehicle 1395CXW, interposada per la recurrent. 
 
ATESA la Resolució de l’Alcaldia número 1029/11, de data 29 d’abril de 2011, per la qual es 
va nomenar al lletrat dels serveis jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual, per 
representar i defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat Contenciós Administratiu número 
1 de Girona, en el recurs ordinari número 136/2011, interposat per part de la procuradora 
dels tribunals senyora Rosa Boadas Villoria, en nom i representació de la societat 
PROMOCIONES Y OBRAS DEL BARCELONÉS, S.L, contra la Resolució de l’alcaldia de 
data 11/02/11, que desestima el recurs formulat conta la Resolució de l’alcaldia núm. 
167/11, de data 21/01/11, que requeria a la recurrent perquè procedís a la neteja de la finca 
situada al C/ Vilar, 13 i al C/ Rafael de Casanovas, 10, de Palafrugell, i a tancar la façana 
d’aquesta última finca amb una tanca. 
 
ATESA la Resolució de l’Alcaldia número 1035/11, de data 2 de maig de 2011, per la qual 
es va nomenar al lletrat dels serveis jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual, per 
representar i defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat Contenciós Administratiu número 
2 de Girona, en el procediment abreujat número 146/2011, interposat per part de la 
procuradora dels tribunals senyora Núria Oriell Corominas, en nom i representació del 
senyor DAVID RODRÍGUEZ TABERNERO, contra la desestimació de la reclamació de 
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reclamació de responsabilitat patrimonial de l’administració, per danys materials al vehicle 
1511-FFX, interposada pel recurrent. 
 
ATESA la Resolució de l’Alcaldia número 1058/11, de data 3 de maig de 2011, per la qual 
es va nomenar al lletrat dels serveis jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual, per 
representar i defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat Contenciós Administratiu número 
1 de Girona, en el recurs ordinari número 137/2011, interposat per part de la procuradora 
dels tribunals senyora Rosa Boadas Villoria, en nom i representació de la societat 
ALFONSO INMOBLES, S.A., contra l’acord de Junta de Govern Local de l’Ajuntament de 
Palafrugell de data 11 de febrer de 2011, pel qual es va desestimar el recurs de reposició 
interposat contra unes diligències d’embargament de data 13 d’octubre de 2010 i es va 
ordenar continuar amb el procediment de constrenyiment. 
 
ATESA la Resolució de l’Alcaldia número 1063/11, de data 3 de maig de 2011, per la qual 
es va nomenar al lletrat dels serveis jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual, per 
representar i defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat Contenciós Administratiu número 
2 de Girona, en el procediment abreujat número 472/2010, interposat per part del lletrat 
senyor Joan Molla Callís, en nom i representació del senyor JOSE LOAISA GIL, contra les 
Resolucions de d’Alcaldia de dates 12/07/2010 i 30/08/2010, que desestimaven pretensions 
del recurrent en relació a una liquidació de plusvàlua a nom d’hereters de Justa Gil Lorente. 
 
ATESA la Resolució de l’Alcaldia número 1426/11, de data 8 de juny de 2011, per la qual es 
va nomenar al lletrat dels serveis jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual, per 
representar i defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat Contenciós Administratiu número 
3 de Girona, en el recurs ordinari número 230/2011, interposat per part del procurador dels 
tribunals senyor Joaquim Garcés Padrosa, en nom i representació del senyor JAUME GIRÓ 
RIBAS i de la senyora ANA MARIA AGUIRRE ARANAZ, contra la Resolució de l’Alcaldia 
número 2304/10, de data 28 de setembre de 2010, per la qual es va requerir als ara 
recurrents perquè en el termini de dos mesos des de la recepció del requeriment, 
s’ajustessin a la legalitat en relació a les obres realitzades contra llicència municipal número 
211/08, a l’habitatge situat al Passeig Cípsela número 35, a Llafranc, demanant, si procedia, 
la llicència corresponent, tot això sens perjudici que en cas de no ser legalitzable o no ser-
los concedida, l’Ajuntament disposés l’enderroc de tot allò que no s’ajusti a la legalitat a les 
seves expenses. 
 
ATESA la Resolució de l’Alcaldia número 1486/11, de data 17 de juny de 2011, per la qual 
es va nomenar al procurador dels tribunals senyor Pere Ferrer Ferrer i al lletrat dels serveis 
jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual, el primer per representar i el segon per 
defensar aquest Ajuntament, davant del Jutjat de Primera Instància de La Bisbal d’Empordà, 
a fi i efecte de promoure expedient de domini per a la recuperació del tracte successiu en 
relació a la finca denominada “Sa Perola”, situada al carrer Les Voltes número 2, a Calella 
de Palafrugell. 
 
ATESA la Resolució de l’Alcaldia número 1608/11, de data 4 de juliol de 2011, per la qual es 
va nomenar al procurador dels tribunals senyor Pere Ferrer Ferrer i al lletrat dels serveis 
jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual, el primer per representar i el segon per 
defensar aquest Ajuntament, davant del Jutjat d’Instrucció número 3 de La Bisbal 
d’Empordà, com a denunciant, en el Judici de Faltes número 144/11 que se segueix contra 
el senyor José Carreras Ferran. 
 
ATESA la Resolució de l’Alcaldia número 1623/11, de data 5 de juliol de 2011, per la qual es 
va nomenar al lletrat dels serveis jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual, per 
representar i defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat Contenciós Administratiu número 
1 de Girona, en el recurs ordinari número 250/2011, interposat per part del lletrat senyor 
Xavier Hors Presas, en nom i representació del senyor ANTHONY ULICK DAVID DUNDAS 
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GRIGG, contra la desestimació per silenci administratiu de la petició de devolució 
d’ingressos indeguts en relació als imports derivats dels ingressos efectuats de l’IBI dels 
terrenys emplaçats en la parcel·la cadastral 7300101EG1470S0001SB en els anys 2003 a 
2007. 
 
ATESA la Resolució de l’Alcaldia número 1629/11, de data 5 de juliol de 2011, per la qual es 
va nomenar al lletrat dels serveis jurídics municipals, senyor Ramon Ràfols Pascual, per 
representar i defensar aquest Ajuntament davant del Jutjat Contenciós Administratiu número 
2 de Girona, en el procediment abreujat número 212/2011, interposat per part del procurador 
dels tribunals senyor Carlos Javier Sobrino Cortés, en nom i representació de la senyora  
MARIA ROSA FUSTER FORT, contra la desestimació del recurs de reposició interposat 
contra les liquidacions en concepte de plusvàlua municipal dels expedients 11/063/1 i 
11/063/2. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Ratificar les esmentades resolucions. 
 
 
5.- SENTÈNCIES.- Coneixement.- 
 
1) VISTA la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona en el 
procediment abreujat número 46/2011, interposat pel senyor Martí Cama Juscafresa, contra 
la retirada del seu vehicle per part de la grua municipal, per la qual es desestima el recurs 
interposat pel recurrent, entenent la sentència que la retirada va ser correcte. 
 
ATESA la sentència dictada per la Secció Primera de la Sala Contenciosa Administrativa del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs ordinari número 467/11, interposat 
pel senyor Carlos de Rosselló Sambeat contra l’Ordenança Fiscal número 1, reguladora de 
l’IBI, per la qual es desestima el recurs interposat pel recurrent.  
 
ATESA la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona en el 
procediment abreujat número 76/11, interposat per Allianz Compañia de Seguros y 
Reaseguros, S.A., contra l’acord de Junta de Govern Local de data 3 de desembre de 2010, 
que va desestimar la reclamació de responsabilitat patrimonial de l’administració interposada 
pel senyor Josep Maria Casas Buxeda, pels danys materials al vehicle matrícula 1140-GRR, 
causats per la caiguda d’una branca d’un arbre, com a conseqüència de la nevada del dia 8 
de març de 2010, per la qual s’estima el recurs interposat per la companyia recurrent. 
 
ATESA la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona en el 
recurs ordinari número 275/09, interposat per la societat Setenta y cinco - ochenta y cinco, 
S.L., contra l’acord de la Junta de Govern Local pres en sessió celebrada el dia 20 de març 
de 2009, que va desestimar el recurs de reposició, interposat per la societat recurrent, 
contra una liquidació en concepte de l’Impost sobre Construccions, Instal·lacions i Obres i, 
així mateix, contra la desestimació del recurs de reposició interposat contra aquesta, per la 
qual es declara la inadmissibilitat del recurs per extemporani. 
 
ATESA la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona en el 
procediment abreujat número 517/10, interposat pel SPPME-CAT, contra l’acord de la Junta 
de Govern Local pres en sessió celebrada el dia 8 d’octubre de 2010, pel qual es va acordar 
desestimar la sol·licitud de revisió unilateral i una nova redacció de l’acord de condicions de 
treball del personal funcionari anys 2007–2009, demanant establir uns nous imports per la 
prolongació de jornada i pels dotze dies festius que es treballen, per la qual es desestima el 
recurs interposat pel SPPME-CAT. 
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ATESA la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona en el 
procediment abreujat número 522/10, interposat pel SPPME-CAT, contra l’acord de la Junta 
de Govern Local pres en sessió celebrada el dia 17 de setembre de 2010, pel qual s’establia 
la jornada, en còmput anual, del Cos de la Policia Local, en 1.816 hores, i així mateix contra 
l’acord de la Junta de Govern pres en sessió celebrada el dia 15 d’octubre de 2010, pel qual 
es va desestimar el recurs de reposició interposat pel Sindicato Profesional de Policias de 
España- Cataluña (SPPME-CAT) contra aquell, per la qual s’estima el recurs interposat pel 
SPPME-CAT. 
 
ATESA la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona en el 
procediment abreujat número 63/11, interposat pel senyor Francesc Igualador Banaset, 
contra la Resolució de l’Alcaldia de data 17 de maig de 2010, per la qual es va imposar una 
sanció al recurrent consistent en la suspensió de funcions i la pèrdua de la retribució de 
setze dies, per una falta greu, per una actuació contra la dignitat, la  imatge i el prestigi del 
Cap de Policia Local, així com contra la consideració deguda a la Corporació i al Cos de la 
Policia Local, per la qual s’estima el recurs interposat pel recurrent. 
 
ATESA la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona en el 
procediment abreujat número 324/10, interposat per la societat Alfonso Immobles, S.A. 
contra l’acord de la Junta de Govern Local pres en sessió celebrada el dia 23 d’abril de 
2010, per la qual es va desestimar la sol·licitud de la societat recurrent, demanant que es 
revisessin unes liquidacions d’IBI,  i contra l’acord de la Junta de Govern Local pres en 
sessió celebrada el dia 7 de maig de 2010, pel qual es va desestimar el recurs interposat per 
la societat ara recurrent contra la provisió de constrenyiment de data 11 de març de 2010 
per impagament d’IBI, per la qual es desestima el recurs i es confirma la procedència de les 
liquidacions. 
 
ATESA la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona en el 
procediment abreujat número 135/11, interposat per la senyora Montserrat Parramon 
Salvatella contra la desestimació presumpte de la reclamació de responsabilitat patrimonial 
de l’administració, reclamació que fou desestimada formalment per acord de la Junta de 
Govern Local pres en sessió celebrada el dia 6 de maig de 2011, per danys materials al seu 
vehicle, com a conseqüència de col·lidir amb una pilona situada al carrer Dels Valls, a 
Palafrugell, per la qual es desestima el recurs interposat per la recurrent. La sentència 
considera que el lloc on es va produir la col·lisió amb la pilona estava limitat a la circulació, 
de manera que només hi podien circular els vehicles autoritzats. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Donar-se per assabentat de les esmentades sentències.  
 
 
2) VISTA la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona en el 
recurs ordinari número 441/2009, interposat pel senyor Josep Maria Alujas Mateo i la 
societat Metropolitana de Contrataciones, S.L., contra la Resolució de l’Alcaldia de data 3 de 
juliol de 2009, per la qual es va imposar a la societat Metropolitana de Contrataciones, S.L. i 
al senyor Josep Maria Alujas Mateo una sanció de vuit mil euros a cada un d’ells, per la 
manca de mesures de seguretat, en relació a l’ensorrament de part de l’edifici que 
construïen, el qual va caure damunt de l’habitatge situat al carrer Torretes número 27, a 
Palafrugell, causant l’ensorrament de la teulada i altres importants desperfectes al mateix, 
per la qual es desestima el recurs interposat pels recurrents, i es confirma la sanció 
imposada. 
  
ATÈS l’informe emès per la Comissió informativa d’urbanisme, pla de barris, obres 
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 18 de juliol de 2011. 
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El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Donar-se per assabentat i conforme de les esmentades sentències. 
 
 
6.- CALENDARI DE FESTES LOCALS ANYS 2012.- Aprovació.- 
 
Vist l’escrit del dia 6 de juny de 2011, registre d’entrada 8694, de la Generalitat de Catalunya 
(Departament de Treball), sol·licitant que es fixin les dues festes locals per a l’any 2012. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Aprovar la proposta que, per a l’any 2012, siguin incorporades al calendari laboral, com a 
festes de caràcter local de Palafrugell, la del dia 20 de juliol, Santa Margarida, i la del dia 28 
de maig de 2012, Dilluns de Pasqua Granada, de conformitat amb el que disposa l’article 
37.2 del Text Refós de l’Estatut dels Treballadors, aprovat per RDL 1/1995, de 24 de març. 
 
 
7.- AMORTITZACIÓ DEL LLOC DE TREBALL DE VIGILANT DE ZONES BLAVES DE 
L’AJUNTAMENT.- Aprovació.- 
 
Atès que resulta innecessari mantenir el lloc de treball de Vigilant de zones blaves de 
l’Ajuntament de Palafrugell, ja que l’empresa concessionària DORNIER, té el seu propi 
personal que realitza aquestes tasques. 
  
Atès el que disposa el Reial Decret legislatiu 2/2005, pel que s’aprova l’Estatut dels 
Treballadors i  el Reglament de Personal dels Ens Locals (Decret 214/1990). 
 
Atès el contingut del Pla de Racionalització Econòmic i Financer de l’Ajuntament de 
Palafrugell, per assolir l’equilibri i l’estabilitat pressupostària, d’entre altres capítols de 
despeses, el capítol I de personal. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Procedir a l’amortització administrativa del lloc de treball de Vigilant de zones 
blaves de l’Ajuntament de Palafrugell, que ocupava fins el dia 1 de juny de 2011 el senyor 
Cristobal Valencia Bermudo, personal laboral fix, grup D, complement de destí 10, quedant 
modificada la relació de llocs de treball i la plantilla de l’any 2011. 
 
Segon.- Notificar el present acord al Cap de l’Àrea de la Policia Local i al Comitè d’Empresa. 
 
 
8.- NOMENAMENT DE JUTGE DE PAU TITULAR.- Aprovació.- 
 
Vist l’escrit  tramès per la Secretaria del Govern del Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya, registre d’entrada 4705 de 24 de març de 2011, requerint a aquest Ajuntament a 
fi que procedeixi a tramitar expedient per al nomenament de Jutge de Pau titular, de 
Palafrugell, d’acord amb el que preveu el Reglament 3/95, de 7 de juny, dels Jutges de Pau, 
i la Llei Orgànica del Poder Judicial. 
 
Atès que es va realitzar la convocatòria per a la provisió de l’esmentada plaça i que durant el 
termini legalment establert per a la presentació de sol·licituds o candidatures només s’ha 
presentat el senyor ALBERT JUANOLA i BOERA pel càrrec de Jutge de Pau titular de 
Palafrugell. 
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Atès el que estableixen els articles 4, 5, 6 i 7 del Reglament 3/1995, de 7 de juny, i l’article 
101.3 de la Llei Orgànica del Poder Judicial. 
 
Vistos els antecedents de raó. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Elegir al senyor ALBERT JUANOLA i BOERA, com a Jutge de Pau titular de 
Palafrugell, partit judicial de La Bisbal, província de Girona. 
 
Segon.- DONAR trasllat d’aquest acord al Jutge Degà de La Bisbal d’Empordà  perquè 
l’elevi a la Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, a fi que procedeixi 
al seu nomenament. 
 
 
9.- CONTRACTE ADMINISTRATIU DE SERVEIS DE NETEJA DE LES DEPENDÈNCIES 
MUNICIPALS DE L’AJUNTAMENT DE PALAFRUGELL.- Pròrroga del contracte 31 
d’octubre de 2011.- 
 
Intervé el senyor Alcalde manifestant que aquest punt número 9 de l’ordre del dia i el 
següent, el punt número 10 estan molt lligats per tant el debat proposaria fer-lo de forma 
conjunta, encara que es pogués votar per separat les dues propostes d’acord. 
 
A continuació intervé el senyor Rangel manifestant que al Ple del mes de febrer de 2011, 
l’anterior equip de govern va portar a aprovació la contractació del servei de neteja dels 
edificis municipals a partir d’unes determinades característiques que s’observava amb 
l’intent de la millora de la qualitat del servei, aquestes característiques varen venir marcades 
sobretot per l’austeritat econòmica, però sobretot per intentar aconseguir una millora de la 
gestió i de la capacitat de control que teníem des de l’Ajuntament, sobre les empreses que 
efectuen aquests serveis, per això es va proposar, en el seu moment, fer tres lots, dos d’ells 
de petita volada, en el sentit que afectessin als Patronats externs relacionats amb 
l’Ajuntament, i un tercer lot molt més important que comportava les neteges de l’Ajuntament, 
amb les dependències municipals i les escoles. La voluntat de partir-ho en tres lots, com bé 
vàrem plantejar en el Ple de Febrer, era també per donar peu a què les empreses de petita 
mida i més properes en el poble, fossin capaces d’accedir a aquest concurs de neteja, això 
desgraciadament no ha pogut ser d’aquesta manera, i finalment, les adjudicacions, 
mitjançant la proposta que ens fa la taula de contractació, ha estat en els dos primers lots, 
l’1 i el 2, que fan referència a tots els Patronats relacionats amb l’Ajuntament, des del Museu 
del Suro, als Esports, al de Mitjans de Comunicació, etc, i la resta, que és el tercer lot, que 
és el mes gran, que és l’Ajuntament, les escoles i la resta d’equipaments municipals. Com ja 
dic, l’adjudicació, els lots 1 i 2, la mesa de contractació ens proposa l’empresa Garbet, i el 
tercer a l’empresa Eulen. Per acabar de complementar, dir que la contractació d’aquests 
serveis és per quatre anys més dues prorrogues d’un any, i bàsicament, com a tret més 
simptomàtic, és l’ajustat dels preus, que ha portat que fins i tot l’empresa que fins ara ha dut 
a terme aquests serveis, no es presentés a aquest concurs. Esperem que tinguem 
possibilitat que les empreses acceptin aquesta adjudicació i per tant, poder passar a 
l’adjudicació d’aquests serveis, Tanmateix, pel que fa al punt número nou, que és la pròrroga 
del contracte, l’anterior equip de govern, el que havia fet, era, en previsió de l’estudi i la bona 
adjudicació d’aquest concurs, el que sí havia fet era una pròrroga fins el 31 de novembre de 
2011 a l’empresa que actualment està prestant els serveis, però donat que el concurs per a 
l’adjudicació el tenim prou avançat, i la pròpia empresa ens havia demanat que li interessava  
avançar la finalització del contracte, ens ha semblat convenient passar els dos punts pel 
plenari d’avui a l’espera que vostès els hi donin el vistiplau. 
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Seguidament intervé el senyor Vilà manifestant que el senyor Rangel ho ha explicat 
perfectament, com es va plantejar aquest concurs, ja que el vaig haver de presentar jo, estic 
totalment d’acord amb tot el que ha explicat ell, era així, i una de les bases que nosaltres 
volíem quan ho vàrem presentar, era poder tenir un bon control de la neteja en aquests 
espais, que molts usuaris ens varen dir que costava molt de controlar, i efectivament era 
així, i per això la proposta de puntuació que es va fer era que hi hagués una gran part del 
control, i sembla, tal com va explicar a la Comissió Informativa el senyor Rangel, s’ha 
adjudicat a les empreses que han donat més importància a aquest aspecte, per tant, 
nosaltres hi votarem a favor.  
 
A continuació se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
1. Atès que el dia 24 de febrer de 2011, el Ple de l’Ajuntament va adoptar l’acord que 
literalment diu: 
 
PRIMER.- Aprovar  el Plec de clàusules econòmiques, administratives particulars i 
prescripcions tècniques particulars reguladores del contracte, mitjançant la modalitat de 
licitació oberta, dels serveis de neteja dels edificis municipals, per import anual de 659.832 
euros, IVA inclòs, que es desglossarà en els següents lots: 

- Lot número 1: 60.113 euros, IVA inclòs 
- Lot número 2: 94.755 euros, IVA inclòs 
- Lot número 3: 504.964 euros, IVA inclòs 

 
Amb efectes inicials econòmics i administratius d’1 de juny de 2011, i disposar-ne l’exposició 
al públic, per un període de 20 dies hàbils als efectes, si s’escau, de presentació de 
reclamacions, d’acord amb el previst en l’article 277 del Decret Legislatiu 2/2003, pel que 
s’aprova el Text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya (LMRLC). 
 
SEGON.- Convocar licitació amb procediment obert, a l’empara del que disposa la Llei 
30/2007, de contractes del sector públic, per a l’adjudicació del contracte esmentat, 
publicant-se simultàniament amb l’anunci del plec de clàusules, el de licitació, si bé aquesta 
s’ajornarà el temps necessari en el supòsit de formular-se reclamacions contra el plec, de 
conformitat amb el que determina l’article 122.2 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 
d’abril. 
 
2. Atès el que disposa l’article 235.a) del ROAS, en virtut del qual s’estableix que un cop 
finalitzar el contracte administratiu, pròrrogues incloses, el contractista ha de prestar el 
servei fins que un altre es faci càrrec de la gestió.  
 
3. Atès que entre l’obertura de pliques (18 d’abril de 2011), i la realització del ple ordinari de 
28 d’abril de 2011, no hi havia temps material per analitzar de forma detallada i 
pormenoritzada les pliques presentades de tots els licitadors, i realitzar proposta 
d’adjudicació. 
 
4. Atès l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament, el dia 28 d’abril de 2011, que literalment diu: 
 
Primer.- Prorrogar el contracte del servei de neteja de les instal.lacions i dependències 
municipals que aquest Ajuntament manté amb l’empresa ISS FACILITY SERVICES SA, amb 
domicili al carrer Cobalt, 58 (08907) de l’Hospitalet de Llobregat, pel termini màxim de sis 
mesos a comptar del dia 1 de juny de 2011, fins el dia 30 de novembre de 2011, per poder 
estudiar de forma detinguda les ofertes presentades en el nou contracte a adjudicar pels 
diferents licitadors, així com els aspectes jurídics i tècnics de la subrogació empresarial en 
els tres lots ofertats. 
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Segon.- Notificar-ho a l’empresa ISS FACILITY SERVICES SA, a les empreses que 
participen en la licitació, i a les àrees administratives de Secretaria i Serveis Municipals per 
al seu coneixement, en el sentit que l’adjudicació del nou contracte licitat tindrà efectes 
econòmics i administratius del dia 1 de desembre de 2011. 
 
5. Atesa la reunió mantinguda el dia 5 de juliol de 2011 amb els representants d’ISS 
FACILITY SERVICES conforme la pròrroga s’hauria d’avançar al dia 31 d’octubre de 2011, 
en comptes del 30 de novembre de 2011. 
 
6. Atès que existeix l’acord d’ambdues parts. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Prorrogar el contracte del servei de neteja de les instal.lacions i dependències 
municipals que aquest Ajuntament manté amb l’empresa ISS FACILITY SERVICES SA, amb 
domicili al carrer Cobalt, 58 (08907) de l’Hospitalet de Llobregat, pel termini màxim de cinc 
mesos a comptar del dia 1 de juny de 2011, fins el dia 31 d’octubre de 2011, per poder 
estudiar de forma detinguda les ofertes presentades en el nou contracte a adjudicar pels 
diferents licitadors, així com els aspectes jurídics i tècnics de la subrogació empresarial en 
els tres lots ofertats. 
 
Segon.- Notificar-ho a l’empresa ISS FACILITY SERVICES SA, a les empreses que 
participen en la licitació, i a les àrees administratives de Secretaria i Serveis Municipals per 
al seu coneixement, en el sentit que l’adjudicació del nou contracte licitat tindrà efectes 
econòmics i administratius del dia 1 de novembre de 2011. 
 
 
10.- CONTRACTE ADMINISTRATIU DE SERVEIS DE NETEJA DE LES DEPENDÈNCIES 
MUNICIPALS DE L’AJUNTAMENT DE PALAFRUGELL.- Adjudicació.- 
 
1. Atès l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament el dia 24 de febrer de 2011, que literalment 
diu: 
 
PRIMER.- Aprovar  el Plec de clàusules econòmiques, administratives particulars i 
prescripcions tècniques particulars reguladores del contracte, mitjançant la modalitat de 
licitació oberta, dels serveis de neteja dels edificis municipals, per import anual de 659.832 
euros, IVA inclòs, que es desglossarà en els següents lots: 

- Lot número 1: 60.113 euros, IVA inclòs 
- Lot número 2: 94.755 euros, IVA inclòs 
- Lot número 3: 504.964 euros, IVA inclòs 

 
Amb efectes inicials econòmics i administratius d’1 de juny de 2011, i disposar-ne l’exposició 
al públic, per un període de 20 dies hàbils als efectes, si s’escau, de presentació de 
reclamacions, d’acord amb el previst en l’article 277 del Decret Legislatiu 2/2003, pel que 
s’aprova el Text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya (LMRLC). 
 
SEGON.- Convocar licitació amb procediment obert, a l’empara del que disposa la Llei 
30/2007, de contractes del sector públic, per a l’adjudicació del contracte esmentat, 
publicant-se simultàniament amb l’anunci del plec de clàusules, el de licitació, si bé aquesta 
s’ajornarà el temps necessari en el supòsit de formular-se reclamacions contra el plec, de 
conformitat amb el que determina l’article 122.2 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 
d’abril. 
 
2. Atès l’informe de data 27 de juliol de 2011, emès conjuntament per la Cap de l’Àrea de 
Serveis Municipals i el Cap de l‘Àrea d’Esports, i que literalment diu: 
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Un cop presentats  els quadres comparatius i puntuades les pliques d’acord amb els criteris 
per a l’adjudicació de la licitació, en resulta el següent: 
 
 Nou 

Servei 
Master 
Servei 

Eulen Ant 
Facilities

Clece La 
Bruixa 

Aldesa Garbet 

PLA FUNCIONAL (20) 10 10 20 20 15 20 10 20 
PLA CONTROL QUALITAT (10) 5 5 10 10 9 9 7 10 
PRODUCTES I METOD. (10) 5 8 10 10 9 10 7 10 
PLA GESTIÓ AMBIENTAL (10) 5 5 10 10 9 10 7 10 
MILLOR OFERTA ECONÒMICA          
Preu (15) 5 9 5 8 7 5 5 5 
Benefici Industrial (15) 0 0 15 15 15 15 15 15 
MILLORES 0        
Oferiment hores (15)  2 15 5 10 5 10 15 
Millora durada del contracte (5)  5 5 5 5 5 5 5 
Millora freq. I mitjans tècnics 
(10) 

 3 8 8 8 9 3 8 

TOTAL 30 47 98 91 87 88 69 98 

 
Així doncs, es proposa a la Mesa de Contractació l’adjudicació del servei de neteja de les 
dependències municipals del lot 1 i 2 (Piscina, Institut de Promoció Econòmica i Institut de 
Mitjans de Comunicació Pública, Museu del Suro i Institut Municipal d’Esports) a l’empresa 
Garbet Neteja i Manteniment Integral EI, SCCL, i la neteja de les dependències restants, lot 
3 a l’empresa Grup Eulen SA, d’acord amb les condicions següents reflectides en la seva 
plica: 
 
GARBET NETEJA I MANTENIMENT 
 
        LOT 1                                                              LOT 2     
Preu lot 1:  60.074 €/anuals                                     Preu lot 2 : 93.912,91 €/anuals 
Benefici industrial: 3,5 %                                         Benefici industrial: 3,5 % 
Hores anuals 3.880,75  hores                                  Hores anuals: 6.281,80 hores 
Preus que serviran de base per ampliacions: 
Preu hora neteja extra:               14,75 €/h           Preu hora neteja extra:              14,75 €/h 
Preu hora neteja mant. escoles:  14,75 €/h     Preu hora neteja mant. escoles:   14,75 €/h 
Preu hora neteja mant. llar infants:  14,75 €/h                  Preu hora neteja mant. llar infants:   14,75 €/h 
Preu hora neteja mant. teatre:          14,75 €/h                    Preu hora neteja mant. teatre:           14,75 €/h 
Preu hora neteja mant. biblioteca:   14,75 €/h                   Preu hora neteja mant.biblioteca:      14,75 €/h 
Preu hora neteja mant. mercat:        14,75 €/h                  Preu hora neteja mant. mercat:          14,75 €/h 
Preu hora neteja mant. museu:         14,75 €/h                  Preu hora neteja mant. museu:           14,75 €/h 
Preu hora neteja mant. oficines:       14,75 €/h                  Preu hora neteja mant. oficines:         14,75 €/h 
Preu hora neteja mant. piscina:        15,34 €/h                  Preu hora neteja mant. piscina:           15,35 €/h 
Preu hora neteja mant.estadi,                                            Preu hora neteja mant.estadi, 
pavellons, camp de futbol:               14,75 €/h                  pavellons, camp de futbol:                 14,75 €/h 
Preu hora neteja vidres:                    15,34 €/h                 Preu hora neteja vidres:                      15,34 €/h 

 
*preus amb despeses i impostos inclosos. 
 
La forma de pagament s’estipula d’acord amb l’article 7a del Plec de Condicions. Les 
certificacions aniran acompanyades dels TC2 del personal adscrit al centre. 
 
L’adjudicatari disposarà dels recursos humans i materials necessaris per a cobrir els treballs 
descrits al PCT i procurarà pel bon comportament del personal del servei i per aconseguir el 
seu màxim rendiment mitjançant una adequada planificació. De manera concreta, i a banda 
del petit utillatge de neteja, l’adjudicatari emprarà els següents recursos tècnics: 
 
LOT 1                                                                                   LOT 2 
2 carros de neteja complerts model WOW 1                       1 aspirador pols model Yes 1300 (Museu) 
1 aspirador mixte pols aigua model Vegas 1215P 

 
Tot el personal anirà degudament uniformat i serà substituït immediatament en  cas de baixa 
per malaltia, accident, permisos, etc. L’adjudicatari serà el responsable d’atendre totes les 
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necessitats tant laborals com econòmiques derivades de la contractació així com també de 
la seva formació en matèria de procediments, riscos laborals i medioambientals.  
Garbet posarà a disposició del servei un supervisor amb una freqüència mínima de dues 
hores setmanals i establirà reunions amb la propietat per arribar a l’adequat grau de 
satisfacció del servei. 
Les estratègies per a control de la qualitat del servei es basaran en base al grau de 
satisfacció de l’Ajuntament, en la realització d’una auditoria anual interna i  en el control de 
les incidències i dels serveis prestats mitjançant l’emesa d’un informe mensual.  
Garbet Neteja i Manteniment utilitzarà productes de neteja amb etiqueta ecològica, 
comprometent-se a treballar  amb proveïdors locals.  
Disposarà d’un servei continuat 24 h. per atendre qualsevol demanda urgent fora d’horari. El 
temps de resposta màxim per a resolució d’incidències es fixa en una hora.  
Les millores sense cost addicional que aporta l’empresa Garbet són les següents: 
.-Oferiment de 300 hores de lliure disposició per a neteges extraordinàries. 
.-Oferiment que la pròrroga anual, fins al màxim de sis, l’exerceixi l’Ajuntament. 
.-Oferiment de 250 hores anuals de neteja d’especialista pel lot 1, piscina. 
.-Oferiment de 250 hores anuals de neteja d’especialista pel lot 2. 
.-Incorporació d’una màquina per a neteja a fons de terres gravats, juntes i tapisseries. 
.-Disposició d’una màquina d’aigua a pressió per a neteges a fons en zones exteriors i 
façanes. 
.-Disposició d’una màquina abrillantadora rotativa per a enlluentat dels paviments dels 
centres. 
.-Realització d’un estudi exhaustiu de les característiques dels centres per elaborar un pla de 
treball i higiene concret. Implantació d’un comandament amb experiència que endegarà i 
controlarà el servei fins que aquest funcioni a plena satisfacció. 
.-Contractació laboral de la borsa d’inclusió social del municipi de Palafrugell.  
.-Tractaments específics per a paviments que no siguin ceràmics.  
.-Subministrament i reposició d’escombretes impregnades amb bactericida. 
.-El servei s’iniciarà l’1 d’octubre de 2011 
 
EULEN 
 
Preu lot 3:  504.590,34 €/anuals                                               
Benefici industrial: 4 %                                                 
Hores anuals 38.082,29   hores                                            
Preus que serviran de base per ampliacions: 
Preu hora neteja extra:                      13,50 €/h  
Preu hora neteja mant. escoles:        13,25 €/h 
Preu hora neteja mant. llar infants:   13,25 €/h                   
Preu hora neteja mant. teatre:          13,25 €/h                    
Preu hora neteja mant. biblioteca:    13,25 €/h                   
Preu hora neteja mant. mercat:         13,25 €/h                   
Preu hora neteja mant. museu:         14,50 €/h                  
Preu hora neteja mant. oficines:       13,25 €/h  
Preu hora neteja vidres:                   15,10 €/h                
 
*preus amb despeses i impostos inclosos. 
 
La forma de pagament s’estipula d’acord amb l’article 7a del Plec de Condicions . Les 
certificacions aniran acompanyades dels TC2 del personal adscrit al centre. 
 
L’adjudicatari disposarà dels recursos humans i materials necessaris per a cobrir els treballs 
descrits al PCT i procurarà pel bon comportament del personal del servei i per aconseguir el 
seu màxim rendiment mitjançant una adequada planificació. De manera concreta, i a banda 
del petit utillatge de neteja, l’adjudicatari emprarà els següents recursos tècnics: 
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LOT 3   
Carros de neteja complerts  
Galledes de doble recollida 
1 Fregadora elèctrica 
Maquinària específica per treballs concrets de paraments verticals i en alçada 
 
Tot el personal anirà degudament uniformat i serà substituït immediatament en  cas de baixa 
per malaltia, accident, permisos, etc. L’adjudicatari serà el responsable d’atendre totes les 
necessitats tant laborals com econòmiques derivades de la contractació així com també de 
la seva formació en matèria de procediments, riscos laborals i medioambientals.  
Eulen posarà a disposició del servei un supervisor general del servei amb una dedicació de 
10 hores a la setmana, i d’un encarregat amb una dedicació setmanal de 40 hores i establirà 
reunions periòdiques amb l’Ajuntament per arribar a l’adequat grau de satisfacció del servei. 
Les operacions de freqüència no diària seran assignades a operaris concrets mentre que la 
resta de treballs s’assignaran per zones, per assolir la màxima responsabilitat del 
treballador. 
Les estratègies per a control de la qualitat del servei es basaran en visites no programades i 
en el control de les incidències i dels serveis prestats mitjançant l’emesa d’un informe 
mensual.  
L’adjudicatari  utilitzarà productes de neteja amb etiqueta ecològica . 
Disposarà d’un servei continuat 24 h. per atendre qualsevol demanda urgent fora d’horari.  
Les millores sense cost addicional que aporta l’empresa Eulen són les següents: 
.-Oferiment de 500 hores de lliure disposició per a neteges extraordinàries pels tres lots 
(48.244,84 h) Atès que s’adjudica el lot 3 amb un còmput total de 38.082, 29 h . el prorrateig 
de les hores per  lliure disposició correspon a 394 h.  
.-Oferiment que la pròrroga anual, fins al màxim de sis, l’exerceixi l’Ajuntament. 
.-Ús del sistema de neteja de vidres en alçada amb aigua osmotitzada . 
.-Disposició de maquinària específica (fregadores, hidronetejadores, aspiradors, etc). 
.-Poliment de paviments amb caràcter addicional semestral. 
.-Instal·lació de 12 contenidors higiènics amb canvi mensual. 
.-L’inici del servei s’estableix a partir de l’1 d’octubre. 
 
3. Atès el que estableix la Llei 30/2007 de contractes del sector públic. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per majoria, amb els vots a favor dels senyors Fernández, 
Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, 
Pujol, les senyores Frigola i Montalban (CiU), els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora 
Farrarons (ERC), el senyor Genover i la senyora Recio (Entesa), total disset vots a favor; i 
les abstencions dels la senyora Galiana, el senyor Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC), 
total tres abstencions: 
 
Primer.- Declarar vàlida la licitació convocada per acord d’aquest Ajuntament de data 24 de 
febrer de 2011, per a la contractació, amb procediment obert, del servei de neteja de les 
instal·lacions i dependències municipals, i adjudicar els lots 1 i 2 (Piscina, Institut de 
Promoció Econòmica i Institut de Mitjans de Comunicació, Museu del Suro i Institut Municipal 
d’Esports) a favor de l’empresa Garbet Neteja i Manteniment Integral, EI, SCCL, amb NIF F-
17849290 i domicili al carrer Sant Joan Baptista, 4 baixos (17600) de Figueres, representada 
pel senyor Sergi Morales Diaz, pels següents imports: 
 
LOT 1  : 
Preu lot 1:  60.074 €/anuals amb el 18% d’IVA inclòs  
Benefici industrial: 3,5 % 
Hores anuals 3.880,75  hores                                            
 

Ple de 28 de juliol de 2011  14 



Ajuntament de Palafrugell 

LOT 2     
Preu lot 2 : 93.912,91 €/anuals amb el 18% d’IVA inclòs. 
Benefici industrial: 3,5 % 
Hores anuals: 6.281,80 hores 
 
Segon.- Declarar vàlida la licitació convocada per acord d’aquest Ajuntament de data 24 de 
febrer de 2011, per a la contractació, amb procediment obert, del servei de neteja de les 
instal·lacions i dependències municipals i adjudicar el lot 3 (resta de dependències 
municipals)  a favor de l’empresa EULEN SA, amb NIF A-28517308 i domicili social al carrer 
Santa Eugenia, 72-74 (17005) de Girona, representada per la senyora Marta Escandell 
Vallés, pel següent import: 
 
LOT 3: 
Preu lot 3:  504.590,34 €/anuals amb el 18% d’IVA inclòs                                               
Benefici industrial: 4 %                                                 
Hores anuals 38.082,29  hores                                            
 
Tercer.- Autoritzar la despesa amb càrrec a la consignació obrant a les corresponents 
partides del Pressupost municipal de l’any 2011.  
 
Tercer.- El contracte tindrà una duració inicial de quatre anys amb dues pròrrogues (4+1+1 
= 6), iniciant-se els seu efectes administratius i econòmics el dia 1 de novembre de 2011. 
 
Quart.- Requerir a les dues empreses adjudicatàries perquè constitueixin, davant la Caixa 
de la Corporació i de conformitat amb qualsevol de les formes admeses en Dret, la garantia 
definitiva equivalent al 5% del preu d’adjudicació IVA exclòs, fixades en les següents 
quantitats: 
- Garbet Neteja i Manteniment Integral, EI, SCCL: 6.524,86 euros (lots 1 i 2) 
- Eulen SA: 21.380,94 euros (lot 3) 
 
Així mateix hauran d’abonat l’import dels anuncis de la licitació als corresponents Butlletins 
Oficials que pugen a una quantia total de 732,95 euros: 
- Garbet Neteja i Manteniment Integral, EI, SCCL: 171,38 euros (lots 1 i 2) 
- Eulen SA: 561,57 euros (lot 3) 
 
Cinqué.- Dins dels quinze dies hàbils següents a la notificació de l’adjudicació del contracte 
i, en tot cas, abans d’iniciar-se les prestacions de neteja, de conformitat amb el que 
s’estableix en la clàusula vuitena del plec de condicions administratives generals i la Llei 
30/2007 de contractes del sector públic, haureu d’aportar justificants d’estar al corrent de les 
obligacions tributàries  a l’Agència Tributària i les socials, a la Seguretat Social. 
 
Sisé.- Facultar àmpliament l’Alcalde President, Sr. Juli Fernández Iruela, i subsidiàriament el 
Tinent d’Alcalde o Regidor en qui delegui, o el que exerceixi les seves funcions, per realitzar 
les actuacions pertinents per a l’efectivitat d’aquest acord inclosa la signatura del contracte. 
 
Setè.- Citar a les empreses adjudicatàries perquè en el dia i hora que oportunament se li 
indicarà concorri a formalitzar el corresponent contracte administratiu. 
 
Vuitè.- Notificar el present acord als licitadors, a les empreses adjudicatàries i a ISS Facility 
Services SA. 
 
 
11.- COMISSIÓ D’INVESTIGACIÓ GESTIÓ ÀREA DE LA POLICIA LOCAL.- Constitució.- 
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Intervé el senyor Alcalde manifestant que aquest tema es va debatre en una Junta de 
Portaveus extraordinària que es va fer ja fa uns dies, i en l’anterior Junta de Portaveus 
també es va debatre. La voluntat del govern de portar aquest tema a plenari, primer és 
perquè la pròpia Llei així ens hi obliga, tot i que el propi govern ja la va constituir per Junta 
de Govern Local, bàsicament, amb un doble objectiu. El primer és analitzar la situació que 
en aquest moment tenim, és a dir, trobar els elements que ens permetin esbrinar què està 
passant a nivell de clima laboral a l’Àrea de la Policia Local, però sobretot, el que nosaltres 
proposem, i per això m’agradaria que hi hagués un ampli consens, és sobretot que fruit 
d’aquesta Comissió i de l’estudi, surti un pla de treball amb solucions consensuades perquè 
la Policia miri endavant, i sobretot caminem cap a aquest model, que segurament tots 
compartim, que és aquest model de proximitat, per tant, amb aquesta voluntat es planteja 
aquesta comissió d’investigació. 
Hem acceptat algunes esmenes que ens varen proposar el grup de l’Entesa, de no acotar-lo 
als anys 2007 – 2011, sinó que parlem dels darrers anys, per tant, fruit del procés veurem si 
realment s’ha d’allargar més enllà del 2007, ja als anys 2006, 2005 o 2004, depèn, hem 
cregut oportú parlar de “durant els darrers anys”, en comptes de 2007 – 2011. Hem també 
acceptat parlar de l’anàlisi de l’activitat produïda en relació a l’auditoria, per tant, em sembla 
molt que la relació inicial parlava d’inactivitat, doncs parlem de l’activitat. Fruit d’aquesta 
voluntat d’intentar consensuar el treball, hem també acceptat el tema de l’horari, pensem 
que és millor a les 19.00 hores, tot i que jo ara aquí, encara que no he parlat amb cap 
portaveu, per la reunió de demà, que hi havia previst convocar la primera, jo els hi 
demanaria si es pot convocar mitja hora abans, perquè a les 20.00 ve el President, i jo 
hauria d’intentar ser-hi. I per tant, també, en aquesta Comissió hem intentat que cada grup 
municipal pugui proposar un titular assistent i un suplent, perquè com que la previsió és que 
els primers dies hi hagi reunions continuades, si un no hi pot ser, que hi pugui anar el seu 
company de grup municipal. I l’altra, que també ho hem volgut acotar molt, és el termini, 
pensem que és un tema prioritari pel govern i per tot el Consistori, i per tant, que a  partir de 
l’endemà de la constitució d’aquesta Comissió, que serà el dia 30, la durada màxima sigui 
de tres mesos, tot i que es podrà prorrogar penso que fora bo que no es prorrogués, per 
tant, aquesta Comissió, torno a repetir, la voluntat és que neix amb la idea  de consens i el 
que buscar és una anàlisi rigorosa del que hi ha, però sobretot és mirar al futur, i mirar que 
surti d’aquesta Comissió un pla de treball concret, que millori, segurament, ha de millorar les 
relacions laborals, ha de millorar la comunicació, en definitiva ha de millorar el model en el 
qual tots volem treballar. 
 
Seguidament intervé la senyora Recio manifestant que en primer lloc, agrair una vegada 
més les mostres d’interès envers la nostra companya Núria Rivas, per part de la resta de 
regidors del consistori. 
Nosaltres respecte a aquesta Comissió d’Investigació vàrem presentar sis esmenes, 
d’aquestes, quatre ja les vàrem acordar a la Junta de Portaveus, dues no es varen acordar i 
nosaltres les seguim mantenint. La primera  era una esmena a la totalitat, i pensem que hi 
ha una mica de confusió de la finalitat d’aquesta Comissió, encara nosaltres no la tenim prou 
assumida, si es tracta d’una comissió de caràcter polític o es tracta d’investigar són uns fets 
interns, donat que aquesta Comissió neix d’uns fets que es produeixen un cert dia i que 
s’han obert unes altres vies, que ja sabem que no tenen res a veure però estan 
relacionades.  Aleshores pensem que seria bo, primer acabar unes vies i després començar 
unes altres, o definir exactament què pretenem amb aquesta Comissió d’Investigació, per 
això nosaltres proposem aquesta esmena a la totalitat. Una altra esmena que proposem és 
la parcial, no deixar obert, tampoc entenem que sigui bo deixar oberta als últims anys 
aquesta Comissió d’Investigació, sinó acotar-la als dos últims mandats, que són 2003 – 
2007 i 2007 – 2011, perquè pensem que és a partir de l’any 2003 quan es produeix un gir 
força important a l’Ajuntament de Palafrugell, un gir important polític, i pensem que si hi ha 
d’haver un punt de partida hauria de ser aquest, 2003 – 2007 i 2007 – 2011.  
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- senyor Sabrià: En primer lloc, no sé si cal dir-ho aquí, però pel que fa al nostre grup, com a 
representant a la comissió hi hauria el senyor Vilà, nosaltres hi volem donar ple suport, 
aquest és un tema que comença en el mandat anterior i per tant, la voluntat, com a 
Esquerra, és arribar fins al fons, el bon funcionament de la Policia, està clar que és un tema i 
una prioritat com a poble, i per tant, entenem que d’aquí n’ha de sortir un full de ruta de cap 
on hem d’avançar, i a més a més depurar les responsabilitat que d’aquí s’abstreguin. També 
volem deixar clar que això no és un xec en blanc, que volem que hi hagi un treball de fons, 
coordinat, que s’arribi a acords, no volem que se’ns avanci la informació a través dels diaris, 
sinó que realment sigui un treball en comissió, i aquí a nosaltres ens trobaran, a l’hora de 
prendre decisions valentes i, a més a més, estem d’acord amb que han de ser 
consensuades. Sí que ens agradaria donar suport a l’esmena de l’Entesa, que situa la 
temporalitat entre el 2003 i el 2011, pensem que seria una cosa interessant fer-ho d’aquesta 
manera, perquè crec que hi ha indicis suficients com perquè sigui així, en tot cas, 
recalquem, que evidentment no els hi donem un xec en blanc, però sí que els hi donem ple 
suport per fer un treball ben fet dins el marc de la comissió, i sobretot perquè el resultat 
d’això sigui un molt millor clima de la Policia, perquè no posen en dubte el funcionament, 
sinó un molt millor clima de la Policia, que també ha de revertir en aquesta proximitat que 
tots busquem i per tant, en una millora com a municipi.   
 
- senyor Fernández: Jo en primer lloc voldria agrair la intervenció com a grups, sobretot pel 
to i per l’ànim de consens. Agafaria una mica les paraules que ha dit el senyor Sabrià, 
l’objectiu és que surti un full de ruta, que ens col·loqui allà on segurament tots voldríem, i 
segurament alguna de les coses que tots podem arribar a intuir, potser no ens agradaria, 
però és veritat que el govern té la clara voluntat de buscar el consens, i segurament alguna 
de les coses que tots podem arribar a intuir, després potser no ens agradaria, però és 
evident que el govern té la clara voluntat de buscar el consens, la voluntat que la informació 
sigui una informació que es canalitzi via la comissió, tots sabem el que implica una comissió 
d’investigació, tots sabem la responsabilitat que això comporta pels membres de la 
Comissió, per tant, tots sabem l’ús que podem fer de la informació, perquè evidentment hi ha 
una responsabilitat política com a tal, per tant, no seré jo el que hagi d’explicar aquí el que 
els hi pertoca a tots, però a ningú se li escapa que això és una comissió d’investigació, que 
els components que estem allà som regidors del Consistori, però que podran comparèixer 
totes aquelles persones que cada grup proposi, per tant, podran venir treballadors, tècnics, 
polítics, tota aquella gent que els grups municipals demanin que han de venir. Per tant, jo, 
en relació al que deia la senyora Recio del grup de l’Entesa, dir que l’esmena a la totalitat es 
va debatre una mica a la Junta de Portaveus, és evident que hi ha uns documents que estan 
enviats a Fiscalia, però la Comissió d’Investigació té la seva pròpia vida, recordem que la 
Comissió d’Investigació, per si sola no generarà cap obligació, ni administrativa, ni civil ni 
penal, en tot cas serà fruit de les conclusions, veurem quin tipus de resolucions es prenen, 
per tant, entenem que és totalment compatible el fet que hi hagi uns treballs de la Comissió 
d’Investigació amb el que faci la via administrativa o la via penal. També vull deixar clar que 
el govern, tot i que hi hagi aquesta Comissió d’Investigació, no estarà parat, informarem en 
tot moment del que fem, i és possible que haguem de prendre mesures, i si les prenem, fins 
i tot abans que aquesta pròpia comissió acabi els treballs, estaran degudament informats, 
com vaig fer, quan es va crear aquesta Comissió, en una Junta de Portaveus extraordinària.  
Pel que fa a la temporalitat, jo penso que és molt més ampli parlar dels darrers anys, perquè 
els darrers anys, tant pot ser 2003 – 2011, com 2000 – 2011, jo, pel fet que el 2003 – 2007, 
va haver-hi un canvi substancial i un gir polític, suposo que es deu referir al canvi de govern 
que es va formar fruit de PSC – Entesa i Esquerra, però jo penso que aquest fet, per si sol, 
no té perquè tenir una incidència a la Policia ni a cap àrea, aquest fet per si sol, del canvi de 
govern, per tant jo penso que s’ajusta molt més parlar dels darrers anys, que tant pot ser 
2003, 2004 o 2000, que no pas acotar-lo al 2003 – 2011, perquè fruit del que puguem 
debatre a les comissions, potser en alguna cosa ens haurem de remuntar més enrere, és 
possible, també està clar que la nostra voluntat és bàsicament buscar consens i intentar que 
aquesta comissió tingui el fruit que ha de tenir, i això sí, tenen el compromís meu com a 
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Alcalde, que la informació sigui la que es treballi a través de la Comissió, i per tant, evitar, 
tots sabem que a vegades és difícil, evitar que es parli més del compte, perquè és un tema 
molt complicat, per tant, jo agraeixo, d’entrada, la intervenció dels grups que han parlat, i 
m’agradaria que aquesta Comissió sortís amb el màxim consens possible. 
 
- senyora Galiana: Donat que l’Entesa ha presentat públicament les seves esmenes, que 
manté, entenem que d’acord amb el ROM s’hauria de donar, en tot cas, un altre torn de 
paraula i per això el demano, per posicionar-nos. 
 
- senyor Fernández: Independentment de l’esmena, si demana un altre torn de paraula, el 
pot tenir, el tema és prou important com perquè el  pugui tenir, no passa res. 
 
- senyora Galiana: Per part del nostre grup, estem, crec, tots d’acord que hi haurà unanimitat 
i que hi haurà una ajuda mútua per intentar tirar endavant aquesta Comissió i arribar fins on 
s’hagi d’arribar perquè el tema és suficientment seriós com perquè sigui això. Tampoc no 
m’estendré massa amb el que crec que és de tots unànime, nosaltres voldrem també estar 
degudament informats i en tot moment, i que la col·laboració sigui interelacionada, és a dir, 
que estem perfectament al corrent de tot el que vagi succeint i de totes les mesures que es 
vagin adoptant per part del govern, que no n’haguem de tenir coneixement a través dels 
mitjans de comunicació, això és un tema que des del nostre grup demanaríem a l’equip de 
govern.   
Per altra part, en quant a les esmenes, nosaltres avancem la nostra votació quina serà, i 
també ho volem fonamentar una mica. En quant a l’esmena a la totalitat, com ja vàrem 
comentar a la Junta de Portaveus, des del nostre grup estem en contra, perquè també 
pensem que donada la situació és necessària aquesta Comissió d’Investigació, que s’ha de 
tirar endavant, i que no és incompatible la via administrativa, per part de l’Administració 
local, de fer el que s’hagi de fer, amb les altres vies jurisdiccionals que puguin estar obertes, 
i per això el nostre vot a aquesta esmena a la totalitat serà un vot en contra, per aquest 
motiu.  
En quant a la segona esmena de la durada, nosaltres també votarem en contra, perquè 
pensem que no cal acotar-ho, creiem que en els darrers anys, inclou tot el que ha d’incloure. 
A mesura que es vagin iniciant les investigacions corresponents, i hi vagi havent la prova 
que en el seu moment s’anirà traient, veurem fins on ens haurem de remuntar, i pensem que 
és millor posar una durada indeterminada i veurem fins on anem a parar, i no acotar-ho, de 
totes maneres pensem que seria bo, perquè una situació així tampoc es dona amb tres o 
quatre anys, i seria bo remuntar-nos, que possiblement coincidirem al final i anirem a parar 
als anys que ells comenten i demanen que es tinguin presents, però preferim més no 
determinar-ho en el temps, per tant, el nostre vot també serà en contra.    
 
- senyora Recio: Nosaltres no posem en dubte que puguin estar obertes totes les vies i que 
siguin totalment compatibles, l’únic que ens sembla que no és prudent barrejar totes les vies 
i que ens semblaria més prudent esperar els resultats que es poguessin derivar dels 
expedients que hi ha al ministeri fiscal i no barrejar-les ni simultaniejar totes les vies 
d’actuació, com pot ser una via judicial, una administrativa i la via de la comissió mitjançant 
tot el  que surti d’ella. 
 
- senyor Fernández: Bé, entenc que el tema ha estat ben debatut, jo crec que per un tema 
de procediment, si no ho tinc mal entès, primer hauríem de votar l’esmena a la totalitat, 
després l’esmena parcial, i finalment el dictamen sobre la constitució de la Comissió.  
 
En primer lloc es posa a votació l’esmena presentada pel grup municipal de l’Entesa, que és 
l’esmena a la totalitat. 
 
Voten a favor de l’esmena a la totalitat el senyor Genover i la senyora Recio (Entesa), total 
dos vots a favor. 
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Voten en contra de l’esmena a la totalitat els senyors Fernández, Rocas, Vencells, Rangel, 
les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, Pujol, les senyores Frigola i 
Montalban (CiU), els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons (ERC), la senyora 
Galiana, el senyor Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC) total divuit vots en contra. 
 
En conseqüència es rebutja l’esmena a la totalitat presentada pel Grup Municipal de 
l’Entesa. 
 
 
Seguidament es procedeix a votar l’esmena parcial presentada pel grup municipal de 
l’Entesa. 
 
Voten a favor de l’esmena a la totalitat els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora Farrarons 
(ERC), el senyor Genover i la senyora Recio (Entesa), total sis vots a favor. 
Voten en contra de l’esmena a la totalitat els senyors Fernández, Rocas, Vencells, Rangel, 
les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, Pujol, les senyores Frigola i 
Montalban (CiU), la senyora Galiana, el senyor Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC) total 
catorze vots en contra. 
 
En conseqüència es rebutja l’esmena parcial presentada pel grup municipal de l’Entesa. 
 
 
Finalment se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
1. Atès el contingut dels treballs realitzats per la Comissió d’Igualtat de l’Ajuntament de 
Palafrugell, del dia 10 de maig de 2011 fins el dia 10 de juny de 2011, en virtut del que 
estableix l’article 51 de l’acord de condicions de treball del personal funcionari 2007 – 2009, 
que actualment es troba prorrogat, i el protocol d’actuació contra l’assetjament laboral i 
psicològic aprovat pel Ple el dia 28 d’octubre de 2010. 
 
2. Atès el contingut dels treballs realitzats per l’Àrea de Secretaria, des del dia 10 de maig de 
2011 i fins al dia d’avui. 
 
3. Atès l’esborrany del dictamen emès el dia 18 de juliol de 2011 per l’equip tècnic de 
l’INSTITUTO DE INNOVACIÓN EDUCATIVA Y DESARROLLO DIRECTIVO, en execució de 
l’acord de Junta de Govern Local de 17 de juny de 2011, en matèria de prestació de serveis 
d’assessorament tècnic. 
 
4. Atès el contingut de l’informe jurídic emès pel Secretari de la Corporació municipal del dia 
7 de juliol de 2011, i que literalment diu: 
 
“L’Alcalde-President de l’Ajuntament de Palafrugell, d’acord amb el que disposen els articles 
54 del TRRL i 173 del Reglament d’Organització i Funcionament dels Ens Locals sol·licita 
informe al Secretari de la Corporació Municipal en relació als tràmits necessaris que cal 
seguir per constituir una Comissió d’Investigació sobre la gestió de l’Àrea de la Policia Local, 
en el darrer mandat 2007 – 2011. 
 
D’acord amb l’exposat es descriuen i analitzen els suports jurídics per constituir l’esmentada 
Comissió d’Investigació.  
 
a) Article 20.1.c) de la Llei 7/1985, modificada per la Llei 57/2003. 
b) Articles 123-126 del ROF, R.D 2568/1986, de 28 de novembre, pel que s’aprova el 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic dels Ens Locals. 
c) Articles 74 i 75 del ROM de Palafrugell. 
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d) Articles 51-57 del Reglament del Congrés dels Diputats1982 (BOE 5-3-1982). 
e) Articles 36-49 del Reglament del Parlament de Catalunya (Text Refós 20-10-1987), i 
l’Apèndix del Reglament del Parlament de Catalunya (Text actualitzat Febrer de 2005).  
 
De les esmentades referències normatives i jurídiques, es desprèn que l’iter de constitució i 
les característiques principals de la Comissió d’Investigació és el següent: 
 
1) El Ple de l’Ajuntament de Palafrugell, per majoria simple, podrà acordar la creació d’una 
Comissió d’Investigació, a proposta de l’Alcalde-President o de la Junta de Govern Local. 
 
2) La Comissió d’Investigació elaborarà un pla de treball, i requerirà la presència, per 
conducte de l’Alcaldia, de qualsevol persona per ser escoltada. 
 
3) Les compareixences s’ajustaran als següents criteris:  
 
- La notificació del requeriment per comparèixer i dels extrems sobre els que s’ha d’informar 
haurà de fer-se amb un antelació de 5 dies hàbils. 
- En la notificació s’haurà de fer constar que la persona requerida pot comparèixer 
acompanyat de la persona que designi per assistir-lo (Advocat).  
 
4) Les decisions de la Comissió d’Investigació s’adoptaran per majoria simple de vots. 
Aquesta estarà integrada per un representant de cada grup municipal. L’adscripció concreta 
a la Comissió del representant de cada grup municipal, es realitzarà mitjançant escrit del 
portaveu del Grup Municipal adreçat a l’Alcalde-President. També podran formar part de la 
Comissió experts tècnics independents designats en l’acord de Ple de creació de 
l’esmentada Comissió o per Decret d’Alcaldia.  
 
5) Les conclusions de la Comissió, no seran vinculants pels Tribunals ni afectaran a les 
resolucions judicials o disciplinàries, si n’hi ha, i hauran de plasmar-se en un dictamen que 
serà discutit en el Ple de l’Ajuntament. 
 
6) Les conclusions aprovades pel Ple municipal, per majoria simple, seran publicades en el 
BOP, i comunicades formalment a l’Alcalde-President, per, si ho estima convenient, donar 
trasllat de les mateixes al Ministeri Fiscal per l’exercici, quan procedeixi, de les accions 
oportunes.  
 
7) En el BOP també es publicaran els vots particulars que hagin estat refusats.  
 
8) Cal que l’acord de creació de la Comissió d’Investigació pel Ple, estableixi la durada 
d’aquesta, i la possibilitat que la Comissió pugui acordar una ampliació de la durada inicial, 
sempre que es realitzi la petició abans de la finalització de la durada inicial.  
 
9) En l’acord de creació del Ple, s’ha de determinar la presidència, la vice-presidència i qui 
actuarà com a Secretari de la Comissió d’Investigació. Així mateix, el president de la 
Comissió només pot ésser substituït pel Vice-president de la mateixa Comissió, en cas 
d’absència, vacant o enfermetat.  
 
D’acord amb els articles 74 i 75 del ROM, el president de la Comissió ha de ser l’Alcalde-
President.  
 
La Comissió es convocada pel seu President, bé a iniciativa pròpia, bé a petició de dos 
grups municipals.  
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En tot el no previst en l’acord de creació, pel que fa al seu funcionament, s’aplicarà 
supletòriament el que disposa el ROM, el ROF, el RCD, i el Reglament del Parlament de 
Catalunya i el seu Apèndix. 
 
10) Per part del Secretari de la Comissió d’Investigació, en exercici de les seves funcions de 
fe pública, aixecarà acta de totes les sessions i compareixences que es realitzin. 
 
11) Aquesta Comissió s’extingirà automàticament un cop hagi dictaminat sobre l’assumpte 
que constitueix el seu objecte.” 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per majoria, amb els vots a favor dels senyors Fernández, 
Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, 
Pujol, les senyores Frigola i Montalban (CiU), els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora 
Farrarons (ERC), la senyora Galiana, el senyor Rodrigo (PP) i el senyor Guerra (PxC) total 
divuit vots a favor; i les abstencions del senyor Genover i la senyora Recio (Entesa), total 
dues abstencions: 
 
Primer.- Proposar al Ple de l’Ajuntament la creació la Comissió d’Investigació sobre la gestió 
de l’Àrea de la Policia Local durant els darrers anys,  l’objecte i àmbit d’actuació de la qual 
ha d’abastar els següents punts: 
 
- Anàlisi de la gestió administrativa i de comandament de l’esmentada àrea. 
- Anàlisi de l’activitat produïda en relació a l’auditoria o pla de millora de qualitat de la Policia 
Local entregada l’últim trimestre de l’any 2009 per la Generalitat de Catalunya (Departament 
d’Interior). 
- Anàlisi del clima laboral intern de l’esmentada àrea. 
 
Segon.- La Comissió d’Investigació haurà de constituir-se el divendres dia 29 de juliol de 
2011, a les 18.30 hores a la Sala de sessions del Ple, per elaborar el pla de treball i establir 
el llistat de persones que hauran de comparèixer a declarar i aclarir els fets. Cada grup 
municipal, podrà proposar en una primera ronda, cinc compareixents, i en una segona ronda 
tres compareixents més, addicionals. 
 
Tercer.-  En la primera reunió de constitució de la Comissió d’investigació, els portaveus de 
cada grup municipal hauran de designar el representant titular i el suplent a la Comissió 
d’Investigació, podent actuar de forma alternativa, a les reunions.  
 
Quart.- Podrà participar en la Comissió d’Investigació amb veu i sense vot, com expert 
tècnic independent l’equip de l’INSTITUTO DE INNOVACIÓN EDUCATIVA Y 
DESARROLLO DIRECTIVO, així com BSG/Associats, experts en gestió de qualitat. 
 
Cinquè.- La durada inicial d’aquesta Comissió d’Investigació serà, de 3 mesos a comptar de 
l’endemà de la seva constitució (30 de juliol de 2011), sense perjudici que abans de finalitzar 
el termini, es pugui acordar per aquesta, la seva pròrroga.  
 
Sisè.- Un funcionari intern o extern a la Corporació, aixecarà acta de totes les sessions i 
compareixences que es realitzin, en exercici de les funcions de fe pública. Realitzarà les 
actes el TAG de secretaria, Pere Sala Cornell, excepte el període de vacances, del 16 
d’agost al 31 d’agost de 2011 que les realitzarà un funcionari substitut, intern o extern. 
 
Setè.- La Comissió d’Investigació s’extingirà automàticament un cop hagi dictaminat sobre 
l’assumpte que constitueix el seu objecte.  
 
Vuitè.- En tot el no previst en aquest acord, i pel que fa al seu funcionament s’aplicarà 
supletòriament: ROM, ROF, RCD, i Reglament del Parlament de Catalunya.  
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Novè.- El President de la Comissió d’Investigació és l’Alcalde-President de la Corporació. El 
Vice-President, serà el regidor de la Policia Local de l’Ajuntament. 
 
Desè.- Notificar el present acord als portaveus dels diferents grups municipals, a 
l’Interventor, al Secretari i al Cap de l’Àrea de la Policia Local. 
 
 
12.- FITACIÓ DELS TERMES MUNICIPALS DE PALAFRUGELL I REGENCÓS, 
MITJANÇANT COORDENADES UTM.- Aprovació.- 
 
Atès que el dia 6 de juliol de 2011, registre d’entrada 10255, la Direcció General 
d’Administració Local ha comunicat a l’Ajuntament de Palafrugell la possibilitat de 
determinar, amb caràcter precís, la delimitació dels termes municipals de Palafrugell i 
Regencós, mitjançant coordenades UTM, d’acord amb el que estableix el Decret 244/2007, 
de 6 de novembre, pel qual es regula la constitució i la demarcació territorial de municipis, i 
sense perjudici que posteriorment es pugui procedir a col·locar físicament les fites. 
 
Atès que l’Ajuntament de Palafrugell veu bé la proposta presentada per la Direcció General 
d’Administració Local. 
 
Atès el que disposa l’article 33.1 del Decret 244/2007. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.-  Aprovar la delimitació del terme municipal de Palafrugell i Regencós, mitjançant la 
utilització precisa de les seves coordenades UTM, i sense perjudici que més endavant es 
pugui procedir a la col·locació física de les fites. 
 
Segon.- Notificar el present acord a l’Àrea d’Urbanisme, al GIS i a la Direcció General 
d’Administració Local. 
 
 
13.- REGLAMENT DEL NOMENCLATOR DE CARRERS DE PALAFRUGELL.- Aprovació 
inicial.- 
 
Intervé la senyora Zaragoza manifestant que el Reglament, en principi té l’objectiu de regular 
el que ja està fet des de part de l’Arxiu. Entenem que l’Arxiu ha fet un esforç considerable 
per tenir un nomenclàtor, tot i que aquest nomenclàtor no és oficial. Agrair també la 
col·laboració ciutadana per fer aquest nomenclàtor, perquè hi ha hagut gent externa al 
Consistori, que ha col·laborat a fer el nomenclàtor que està penjat al web i que podeu 
pensar. L’objectiu és doncs, determinar quin procediment s’ha de seguir per a la 
denominació de carrers i d’espais públics, elaborar aquesta proposta de nomenclàtor perquè 
sigui oficial, i a partir d’aquí proposar totes les denominacions de noms de nous carrers o 
espais públics, o modificació dels mateixos, sempre tenint en compte la participació 
ciutadana perquè la Comissió del nomenclàtor es crea amb un membre de cada grup polític i 
amb tres persones externes a la Corporació i als grups polítics, entenent doncs que la 
participació ciutadana ha de vetllar perquè aquest nomenclàtor vagi endavant i hi hagi un 
seguiment considerable. El reglament és complet, s’inicia amb el que és la creació i 
funcionament d’aquesta Comissió, i a partir d’aquí s’assigna quin procediment hi haurà per 
les denominacions i quins criteris s’han de seguir per l’aprovació d’aquestes denominacions. 
També hi ha la previsió que es vagi fent un seguiment d’aquest nomenclàtor i que es pugui 
variar sempre i quan algun particular o alguna entitat, així ho demani. 
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- senyor Sabrià: Nosaltres, anunciar el nostre vot favorable, ja que es tracta d’una aprovació 
inicial. Estem contents i pensem que el PSC, amb aquesta aprovació, acaba amb quatre 
anys de debat sobre el tema del nomenclàtor, i per tant, ens en felicitem perquè vàrem tenir 
llargs i extensos debats sobre el tema, que conclouen amb aquesta proposta, a la qual 
nosaltres demanaríem que hi haguessin més maneres i que la regidora li pogués fer un cop 
d’ull, sobretot a les fórmules per fer propostes, perquè hem tirat, després de parlar molt de 
modernització, per la via més carregosa, que és la de les instàncies i per tant, el que li 
demanaríem és que ens obrissin també a mitjans telemàtics i a altres possibilitats, creiem 
que seria una millora prou interessant i fàcil d’introduir i li demanaríem a la regidora que 
entre aquest procés d’aprovació inicial i l’aprovació definitiva, pogués introduir-hi, sinó, 
Esquerra ho faria com a proposta, però entenem que segur que no caldrà. 
  
- senyor Fernández: Bé, com que és una aprovació inicial, agraïm les aportacions que fa el 
senyor Sabrià, i evidentment el govern té aquest compromís en tot el que sigui la tramitació i 
hem d’incorporar aquestes noves tecnologies perquè sinó seria desaprofitar el que són els 
avanços tecnològics, per tant, segur que, com que és una aprovació inicial, escoltarem les 
propostes. I és veritat, és el primer ple ordinari, i el govern porta aquest Reglament, molt 
reivindicat com vostè sap en l’anterior mandat, perquè en gairebé cada Ple sortia el tema 
dels carrers, esperem que ara sigui un tema que vingui cada vegada al plenari amb un 
consens molt més ampli.  
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
Atès que de conformitat amb el que disposen els articles 49 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de règim local, i 162.2 c) de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, municipal i 
de règim local de Catalunya, cal tramitar i aprovar uns criteris reguladors de l’atorgament de 
nomenclator a carrers i vies públiques del terme municipal de Palafrugell, amb coherència i 
rigor històric, cultural i social, entre d’altres. 
 
Vistos els antecedents de raó. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat:  
 
Primer.- Aprovar inicialment el Reglament del nomenclator de carrers de Palafrugell. 
 
Segon.- Sotmetre l’expedient i el text d’aquesta normativa a informació pública per un 
termini de trenta dies hàbils (BOP, DOGC i tauler d’edictes), en la forma i als efectes 
previstos per l’article 63 del Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals (ROAS), 
aprovat pel Decret 179/1995, de 13 de maig. 
 
 
14.- INFORMACIÓ EXECUCIÓ PRESSUPOST GENERAL A 30 DE JUNY DE 2011.-  
 
Intervé el senyor Fernàndez manifestant que aquesta és una informació a data 30 de juny, 
és una foto fixa de l’avançament de la liquidació del pressupost de l’any 2011, que posa de 
manifest una mica el que és la situació econòmica de l’Ajuntament. I quines conclusions en 
traiem nosaltres?, doncs que s’ha de seguir treballant en la línea de la màxima austeritat, del 
màxim rigor, que la situació que hi ha en aquest moment a l’Ajuntament de Palafrugell és 
una situació que requereix encara això, més treball, més esforç. Que a curt termini la 
situació econòmica, com tots sabem, no millorarà de forma general, i per tant, els 
ajuntaments tampoc tindrem una millora substancial de les nostres finances, per tant, jo crec 
que la via aquesta de l’austeritat, la contenció està molt clara, haurem de ser molt rigorosos 
a l’hora de crear nous serveis o nous equipaments que impliqui despesa corrent, el 
problema de l’Ajuntament, com hem dit aquí alguna altra vegada, no és un problema 
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d’endeutament, molts voldrien estar com nosaltres, que estem al voltant del 33%  dels 
nostres ingressos ordinaris, sinó que és un problema com tot, en tot cas, d’ingressos 
corrents i de despesa corrent, per tant, qualsevol servei que es vulgui posar en marxa i que 
impliqui alguna despesa corrent, haurem de ser molt i molt rigorosos per acotar-lo molt bé. 
Per tant, jo crec que la situació en la qual hem d’estar, en tot cas, reivindicatius, per intentar 
el que aquí en molts plenaris hem dit, reclamar la nova Llei de Finances de les Hisendes 
Locals, tot això que hem fet sempre, però també som conscients que en aquests moments, 
per molt que tots aquí estaríem d’acord en reclamar-ho, l’altre dia jo per exemple demanava 
el llistat de subvencions pendents  de cobrament que té l’Ajuntament, de diferents 
organismes, fruit de moltes subvencions i molt plans que tenim i en aquest moment, 
pendents de cobrar, tenim pràcticament 2.600.000 euros, i això fa també que tinguem 
aquesta tensió de tresoreria a vegades. Per tant, jo acabo dient que el que hem de fer és 
seguir treballant, seguir molt en aquesta línea de l’austeritat i el rigor, i pensar, sobretot 
traslladar a la ciutadania que qualsevol servei que es posi en marxa i qualsevol nova 
instal·lació que pensem que s‘hagi de posar en marxa, ha de venir acompanyat d’un pla de 
gestió que garanteixi els ingressos per un costat i les despeses per un altre, per tant, aquells 
anys de bonança, que segurament no filàvem tant prim a l’hora de gestionar, en aquests 
moments s’ha de filar molt prim a l’hora de posar en marxa, l’esforç serà per garantir, en 
aquests moments, els serveis que en aquest moment estan funcionant. 
 
- senyor Sabrià: Bé, en primer lloc agrair-li les paraules inicials i també les de tancament, 
penso que les inicials han estat seguir treballant, i les de tancament també han estat seguint 
la línea, per tant agafem això com un reconeixement tàcit al treball que es va fer en els 
darrers anys, entenem que són uns números correctes pel que fa a les despeses corrents, el 
capítol I està per sota del 50%, i per tant, que ens dóna marxa per arribar a final d’any amb 
bona situació, i per tant, el que els hi demanem nosaltres és el mateix que els hi demanava 
el senyor Alcalde, rigor i bona gestió, crec que demostra també al feina feta durant els sis 
primers mesos, si parlem d’inversions, la situació també està en un 50%, per tant, en 
aquests darrers mesos de treball es va fer la feina i es va fer tal com s’havia de fer. Ens 
preocupa, tal com ha expressat el senyor Fernández, la morositat d’altres organismes, 
perquè això ens pot portar a una situació realment complexa, perquè són diners amb els 
quals nosaltres comptem i que ja haurien de ser aquí i no han arribat, sempre tenim marxa a 
fer i a treballar, i les relacions institucionals seran de ben segur importants, però està costant 
a les administracions superiors donar resposta, i per tant, ens preocupa que siguin ells qui 
ens posin en entrebancs, en tot cas, el que els hi demanem és rigor i bona gestió. 
 Per últim una pregunta, que crec que en sé la resposta però que sí que m’agradaria 
exposar-la, i era que hi havia una proposta durant la campanya repetida moltes vegades per 
un dels grups que ara està al govern, que era la voluntat de reduir el nivell d’endeutament de 
l’Ajuntament de Palafrugell, i per tant, volíem saber si aquesta proposta, tantes vegades 
repetida pel Primer Tinent d’Alcalde, hi havia alguna proposta en ferm, per aquest 33% del 
qual vostè està parlant, poc a poc portar-lo a uns nivells inferiors?. 
 
- senyor Fernández: Faré una primera resposta jo i després deixaré al Primer tinent d’alcalde 
perquè li ha fet una pregunta directa a ell. Jo quan parlava de seguir treballant, evidentment 
volia dir que s’ha de seguir treballant amb aquests dos criteris que és austeritat i priorització, 
segurament que on possiblement tindrem alguna diferència serà en com prioritzem però això 
és normal, per tant, el treball d’austeritat, de rigor, en aquest moment, a totes les 
administracions ens pertoca, per tant, jo soc conscient que s’ha de canviar el xip de la 
gestió, en l’èpica de bonança segurament que no filàvem tant prim, i ara s’ha de filar molt 
prim quan posem en marxa altres serveis. És veritat, tot i que jo vull llençar un missatge 
realista, a ningú se li escapa que en aquests moments hi ha una sèrie de projectes, més o 
menys planificats, que haurem de revisar, i això ho portarem al plenari i intentarem arribar a 
consensos, perquè en alguns projectes que estaven mig iniciats o que s’han d’acabar de 
perfilar, caldrà veure, primer de tot, si els prioritzen en la mateixa línea o fem algun tipus de 
canvi d’usos o alguns els aparquem, per un tema, bàsicament també de recursos afegits 
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perquè no ens oblidem que a vegades, quan financem obres amb una subvenció, aquesta 
finança un part de l’obra però la resta l’ha de posar l’Ajuntament, i a vegades, en segons 
quins casos, és preferible renunciar a segons quina quantitat per fer una obra, perquè potser 
no tenim la resta per posar-hi, per tant, és veritat, ja ho he dit abans, i reconec que s’ha de 
seguir la mateixa línea de rigor i austeritat, segurament amb alguna priorització diferent, i 
segurament que alguna obra planificada, d’inversió, caldrà que segurament el govern actual 
l’hagi de revisar, per una qüestió, segurament, de priorització i per l’altra, perquè potser en el 
seu disseny no estava degudament planificada la inversió i nosaltres haurem de fer un canvi, 
però en qualsevol cas, sí que vull deixar clar que l’Ajuntament de Palafrugell, ni té dèficit 
pressupostari ni un excés d’endeutament, nosaltres, quan es va aprovar la Llei d’Estabilitat, 
ens va agafar amb un deute viu de 9 milions d’euros, i estem en 9 milions d’euros, i com que 
els ingressos ordinaris han anat pujant, automàticament la ràtio d’endeutament ha anat 
baixant, si vostès miren a l’any 2007, l’endeutament era del 38% i ara és del 33%, no és 
perquè tinguem menys deute, tenim el mateix, el que passa és que han pujat els ingressos 
ordinaris. Per tant, ja dic, a mi sí que m’agradaria molt, per la gent que en aquests moments 
està passant problemes, que llencem un missatge en el sentit que l’Ajuntament, tenim 
recursos, que són limitats, evidentment, que no podem fer tot el que la gent ens demana, 
però que el nostre gran problema com a Ajuntament, no és, ni molt menys, i vostès ho 
saben, no és un  tema econòmic ni de dèficit ni d’excés d’endeutament, i jo crec que s’ha de 
seguir en aquesta línea.    
Dit això deixo una part de resposta al Primer tinent d’alcalde perquè ha estat al·ludit de 
forma directa pel portaveu d’Esquerra Republicana. 
 
- senyor Gómez: Voldria recordar, primerament, que això, en tot cas, ho vaig dir una vegada, 
i va ser en el debat a la Televisió Costa Brava, és a dir, això que ho vaig repetir moltes 
vegades, no és cert. I en segon lloc, m’agradaria recordar també que les paraules varen ser 
molt cautelars o amb molta cura, perquè nosaltres, el que vàrem dir és que ens agradaria, 
en tot cas, baixar en la mesura del possible el nivell d’endeutament de l’Ajuntament de 
Palafrugell, i és cert i en aquest sentit reconeixem la tasca que s’ha dut anteriorment i els 
paràmetres en els que estava el deute, som l’enveja, molt probablement, de tota la província 
de Girona, i més, i aleshores, nosaltres continuem dient el mateix, evidentment, és una fita 
que ens agradaria assolir però que serà molt complicada.   
 
Tot seguit se sotmet a informació de tots els present la següent proposta: 
 
 
Vist l’article 207 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, que diu textualment: 
 
“La Intervención de la entidad local remitirá al Pleno de la entidad, por conducto de la 
presidencia, información de la ejecución de los presupuestos y del movimiento de la 
tesorería por operaciones presupuestarias independientes y auxiliares del presupuesto y de 
su situación, en los plazos y con la periodicidad que el Pleno establezca” 
 
Vista la disposició addicional segona de les Bases d’Execució del Pressupost aprovades pel 
Ple de la corporació en data 25 de novembre de 2010, que estableix que la Informació a 
remetre al Ple haurà de contenir la següent informació: 
 

D’acord amb l’establert a l’article 207 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, abans de la 
finalització de cada semestre natural es remetrà al Ple informació referent a 

1. Execució pressupost de despeses corrents, que contindrà per cada aplicació 
pressupostària: 

a. Els crèdits inicials, les seves modificacions i els crèdits definitius 
b. Les despeses compromeses 
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c. Les obligacions reconegudes netes 
d. Els pagaments realitzats 

2. Execució pressupost d’ingressos corrents, que contindrà per cada aplicació 
pressupostària: 

a. Les previsions inicials, les seves modificacions i les previsions 
definitives 

b. Els drets reconeguts nets 
c. La recaptació neta 

3. Els moviments i la situació de la tresoreria 
 

S’incorporarà com a annex els informes i relacions previstes a l’article 18.14 i 18.15 
de les present Bases. 
 
La informació referent al primer semestre s’haurà de remetre en el Ple ordinari del 
mes de juliol del mateix any, o immediatament posterior si aquest no es realitzés, i la 
informació referent al segons semestre  s’haurà de remetre en el Ple ordinari del mes 
de febrer de l’any següent , o immediatament posterior si aquest no es realitzés. 

 
Vist l’establert a les regles 105 i 106 de la Instrucció del model normal de comptabilitat local”. 
 
El Ple de l’Ajuntament es dóna per assabentat de l’estat d’execució del Pressupost municipal 
a data 30 de juny de 2011, d’acord amb l’establert a l’article 207 del Reial Decret Legislatiu 
2/2004 pel qual s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals.  
 
 
15.- APORTACIÓ DE L’AJUNTAMENT DE PALAFRUGELL DE LA FINCA SITUADA AL 
CARRER DE LA FONT, 66, COM A GARANTIA REAL I FIDUCIÀRIA PER GARANTIR 
UNA BESTRETA A FAVOR DE LA XARXA EUROPEA DE TERRITORIS SURERS 
(RETECORK).- Aprovació.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que aquesta és la proposta que el govern porta a 
plenari, en la línea, com aquest Consistori ha fet sempre, que és la màxima col·laboració 
amb el sector que treballa en el mon del suro, en aquest cas és Retecork, que té una 
subvenció del Ministeri del Medi Ambient, però que està anualitzada, i fins ara la Caixa de 
Pensions avançava els diners només amb la garantia de la pròpia anualitat de la subvenció, 
i les entitats financeres, fruit de com estan, aquest any han dit que volien alguna garantia 
més, que no n’hi havia prou amb la garantia de l’anualitat a cobrar, i l’Ajuntament, el que fa 
és que complementa aquesta garantia, a fi i efecte que l’entitat financera li pugui avançar els 
diners que Retecork ha de cobrar, fruit d’aquest projecte de subvenció del Ministeri de medi 
Ambient. Per tant, entenem que és una proposta de col·laboració, una proposta d’ajudar a 
aquesta entitat que pensem que està fent una bona tasca en aquest sector del suro, que és 
un sector que jo penso que és estratègic per Palafrugell, per tant, m’agradaria que aquesta 
proposta fos aprovada amb un ampli consens d’aquest Consistori. 
 
- senyor Genover: Des del meu grup agrair l’aportació que fa l’Ajuntament perquè, com 
sempre hem dit, Retecork és molt important que el puguem mantenir amb la seu aquí, i 
intentar ser Palafrugell la capitalitat del món surer, amb el Museu. L’Institut Català del Suro, 
l’Associació d’Empresaris surers, només és per fer un apunt d’agraïment. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
Vista la instància 10996 presentada en data 19 de juliol de 2011 pel Sr. Lluís Medir Huerta 
en representació de RETECORK Xarxa Europea de Territoris Surers, per la qual sol·licita a 
l’Ajuntament de Palafrugell que actuï com a garant hipotecari, i a tal fi permeti que un 
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immoble municipal sigui gravat amb aquesta càrrega, per tal que Retecork obtingui la 
concessió d’un aval bancari per part d’una entitat bancària. 
 
Atès que en data 9 de setembre de 2010 el Ministeri de Medi Ambient va atorgar una 
subvenció a Retecork  pel projecte  “Territorios Corcheros. El corcho y los paisajes 
corcheros como base del desarrollo sostenible en zonas rurales” d’import 515.813 euros que 
es distribueixen en quatre anualitats de la següent manera: 59.209 euros al 2010, 133.470 
euros al 2011, 162.728 euros al 2012 i 160.406 euros al 2013. 
 
Atès que les bases de la convocatòria del Ministeri permeten que Retecork obtingui la 
bestreta del 100% de la quantia corresponent a cada anualitat sempre que prèviament es 
dipositi un aval atorgat per una entitat creditícia per import del 110% de la subvenció anual. 
 
Atès que per tal d’executar el projecte és indispensable que Retecork pugui disposar de la 
bestreta del 100% de la subvenció atorgada cada anualitat. 
 
Atès que per l’anualitat del 2010 Retecork va obtenir l’aval bancari de “Caixa d’Estalvis i 
Pensions de Barcelona”, havent-se justificat correctament la subvenció atorgada i en 
conseqüència s’ha retornat l’aval sense cap incidència. 
 
Atès que per l’anualitat del 2011 Retecork ha tornat a sol·licitar l’aval bancari de “Caixa 
d’Estalvis i Pensions de Barcelona” però ha estat denegada la seva sol·licitud per falta de 
garanties. 
 
Atès que des de “Caixa d’Estalvis i Pensions de Barcelona” s’ha comunicat que aquest aval 
es concediria en cas que l’Ajuntament actués com a garant hipotecari amb un immoble 
municipal per tal de garantir que Retecork complirà les obligacions derivades del contracte 
de concessió d’aval. 
 
Atès que l’Ajuntament és propietari de la casa situada al carrer Font, 66 i aquesta finca no 
forma part del domini públic local per no estar afectada a cap servei ni ús públic. 
 
Atès que des de l’Ajuntament es considera de gran transcendència que Retecork pugui 
donar continuïtat als treballs iniciats dins del projecte objecte de subvenció. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Accedir a la petició presentada pel sr. Lluís Medir Huerta en representació de 
RETECORK Xarxa Europea de Territoris Surers per tal que l’Ajuntament de Palafrugell que 
actuï com a garant hipotecari en el contracte de concessió d’aval de Caixa d’Estalvis i 
Pensions de Barcelona a favor de Retecork per obtenir la bestreta de l’anualitat 2011 de la 
subvenció atorgada pel Ministeri de medi ambient i afectar a tal efecte la casa situada al 
carrer Font, 66. 
 
Segon.- Notificar el present acord a Retecork i a La Caixa. 
 
 
16.- MANUALS D’ACTUACIÓ DEL PLA D’EMERGÈNCIA MUNICIPAL (INUNCAT I 
CAMCAT) I ACTUALITZACIÓ DE L’ESTRUCTURA I ORGANITZACIÓ MUNICIPAL 
(NEUCAT, TRANSCAT, SISMICAT, INFOCAT I MAB).- Aprovació inicial.- 
 
Intervé el senyor Vilà, manifestant que el vuit de març de l’any passat, amb la nevada, es va 
veure que aquest Pla, evidentment, és efectiu, semblava que aquí no ho faríem servir mai. 
Es va posar en pràctica, hi va haver errades, ens vàrem trobar en alguna Comissió on es va 
parlar i es va valorar el bo i el dolent, i voldríem saber, dins d’aquest període d’aprovació 
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inicial, si tot el que es va trobar que anava malament, si s’inclourà en aquest nou pla de 
Neucat. 
 
- senyor Fernàndez: La voluntat, com que és una aprovació inicial, és una proposta que fa el 
Consell comarcal, analitzarem els treballs que es varen fer, fruit d’aquella nevada que tots 
recordarem durant molt de temps, i tot allò que va sortir fruit del treball fet, de coses que es 
podien millorar, intentarem incorporar-ho, tot i que jo, pel que he mirat, hi ha alguna cosa ja 
incorporada, perquè allò es va cedir a molta gent d’experiència, a moltes administracions, 
per tant, jo recullo la seva aportació, d’agafar els treballs fets i incorporar allò que ens 
permeti a fi de poder tenir uns plans que sobretot siguin efectius, perquè a vegades 
aquestes coses no ens n’adonem fins que hem de fer-les servir, per tant, que siguin efectius, 
recollirem aquestes aportacions. Si vostè, que a més a més, va estar treballant-hi molt 
directament, ens vol fer aportacions directes, seran molt benvingudes.  
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
Vist que l’equip redactor de l’Àrea de SIG del Consell Comarcal del Baix Empordà, ha 
finalitzat els treballs de revisió del Manual d’Actuació per a Inundacions (INUNCAT), i la 
redacció del Manual d’Actuació per a Contaminació Accidental de les Aigües Marines 
(CAMCAT), d’acord amb el contingut del Decret 210/1999, que regula l’estructura i contingut 
dels plans d’emergència municipals.  
 
Vist que s’ha procedit a l’actualització de les dades que corresponen a l’Estructura i 
Organització Municipal dels manuals: Neucat, Transcat, Sismicat, Infocat, i Manual Bàsic 
d’Actuació. 
 
Vist l’informe favorable presentat per la Prefectura de la Policia Local.  
 
Vist que correspon al Ple de la corporació prendre l’acord d’aprovació inicial dels Manuals 
d’Actuació de l’àmbit local.  
 
Vist que correspon sol·licitar a la Comissió de Protecció Civil de Catalunya, l’homologació 
dels Manuals d’Actuació del Pla de Protecció Civil de Palafrugell.  
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.-  Aprovar inicialment els següents manuals d’actuació: 
 
 Manual d’Actuació per a Inundacions (Inuncat)  
 Manual d’Actuació per a Contaminació Accidental de les Aigües Marines (Camcat) 
 Estructura i organització municipal dels manuals d’actuació: Neucat, Transcat, 

Sismicat, Infocat, i MAB. 
 
Segon.- Sotmetre a informació pública els esmentats manuals pel període 30 dies hàbils a 
comptar de la darrera publicació al Butlletí oficial de la Província i al Tauler d’Edictes. 
 
 
17.- SUBSCRIPCIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L’AGÈNCIA DE 
L’HABITATGE DE CATALUNYA I L’AJUNTAMENT DE PALAFRUGELL, RELATIU A 
L’OFICINA D’HABITATGE I LA BORSA DE MEDIACIÓ PER AL LLOGUER SOCIAL, 
SITUADES AL MUNICIPI DE PALAFRUGELL.- Aprovació.- 
 
Intervé la senyora Mauri manifestant que l’experiència positiva que ha tingut, en aquests 
últims anys, els convenis de col·laboració entre la generalitat i les Administracions Locals en 

Ple de 28 de juliol de 2011  28 



Ajuntament de Palafrugell 

relació a les oficines Locals d’Habitatge i les borses de mediació per al lloguer social, ens 
aconsella, evidentment, mantenir aquestes oficines i borses en el territori, per donar aquest 
servei de proximitat a la ciutadania en matèria d’habitatge.  Teníem un conveni de data 20 
de desembre de 2010, entre el Departament de Medi Ambient i Habitatge i l’Ajuntament de 
Palafrugell, relatiu a l’Oficina Municipal d’Habitatge i un altre conveni entre el que és avui 
Agència de l’Habitatge de Catalunya i l’Ajuntament de Palafrugell per a la gestió del 
programa de Mediació per al lloguer social. Per tant, el que fem és prorrogar-lo, subscriure’l i 
fer un sol conveni. Aquest conveni té per objectiu establir els termes i les condicions de 
col·laboració, no en fem un de nou sinó que ja venia redactat, també, amb l’anterior, però 
estableix els termes i les condicions de col.laboració entre l’Agència d’Habitatge de 
Catalunya i l’Ajuntament de Palafrugell, amb la finalitat de facilitar a la ciutadania aquesta 
proximitat per totes aquestes gestions i serveis, relatius a l’habitatge. 
 
- senyor Rodrigo: Aquest conveni, el podem tenir, el podem llegir? 
 
- senyora Mauri: Com ja li vaig dir a la Comissió Informativa, el conveni és a la carpeta, ja 
estava a la carpeta de la comissió i vostès el podien consultar i tenir-lo, evidentment. 
 
- senyor Fernández: I si vol li deixarem una copia al seu caseller, no hi ha cap problema. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
Vist el conveni amb data 20 de desembre de 2010 entre el Departament de Medi Ambient i 
Habitatge (avui, Departament de Territori i Sostenibilitat) i l’Ajuntament de Palafrugell, relatiu 
a l’Oficina Local d’Habitatge situada en aquest municipi.  
 
Vist el conveni amb data 23 de desembre de 2010 entre el Adigsa (avui, Agència de 
l’Habitatge de Catalunya) i l’Ajuntament de Palafrugell per la gestió del Programa de 
Mediació per al Lloguer Social. 
 
Vist que aquests convenis tenen vigència fins finalitzar el primer semestre de l’any 2011. 
 
Vist que en el marc del Decret 13/2010, de 2 de febrer, del Pla per al Dret a l’Habitatge 
2009-2012 i amb la finalitat de donar continuïtat a les tasques que desenvolupa en el territori 
l’Oficina Local d’Habitatge i la Borsa de Mediació per al Lloguer Social en matèria de serveis 
i gestió d’ajuts relatius a l’habitatge. 
 
Vist els interessos i els motius d’ambdues parts de continuar col·laborant.  
 
Atesos els antecedents de raó. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Primer.- Unificar els convenis relatius a Oficina Local Habitatge i Borsa de Lloguer Social en 
un sol conveni. 
 
Segon.- Subscriure el conveni de col·laboració entre l’Agència de l’Habitatge de Catalunya i 
l’Ajuntament de Palafrugell relatiu a l’Oficina d’Habitatge i la Borsa de Mediació per al 
Lloguer Social situades en aquest municipi. 
 
Tercer.- Prorrogar fins el 31 de desembre de 2011 el Conveni subscrit entre aquest 
Ajuntament i l’Agència de l’Habitatge de Catalunya, respecte a l’Oficina Local d’Habitatge i la 
Borsa de Mediació per al lloguer Social 
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18.- ESTATUTS I BASES D’ACTUACIÓ DE LA JUNTA DE COMPENSACIÓ DEL SECTOR 
DE MILLORA URBANA PMU-4.7, CARRER  SARD, DE CALELLA.- Aprovació definitiva.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que estem davant d’una aprovació definitiva d’un 
tràmit ja iniciat el dia 25 de novembre de 2010, que s’han presentat tres al·legacions, les 
quals es desestimen, i per tant, ara estaríem ja en el tràmit d’aprovació definitiva d’aquest 
expedient. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
VIST que en data 25 de novembre de 2010, el Ple de l’Ajuntament va aprovar inicialment els 
Estatuts i les Bases d’actuació de la Junta de compensació del sector de millora urbana 
PMU-4.7, carrer del Sard, de Calella de Palafrugell, presentats per la societat Actividades 
Inmobiliarias Acisa, SL, representada pel senyor Víctor Manuel Carrera Pinchete. 
 
ATÈS que durant el període comprés entre el 21 de desembre de 2010 i el 20 de gener de 
2011, ambdós inclosos, en què varen estar en informació pública els Estatuts i les Bases 
d’actuació de la Junta de Compensació dels sector de millora urbana PMU-4.7, carrer Sard, 
de Calella de Palafrugell, amb la publicació dels respectius edictes al Butlletí Oficial de la 
Província de Girona núm. 241, de 20 de desembre i al diari El Punt, de 17 de desembre, així 
com la seva disposició al tauler d’anuncis de l’Ajuntament i a la pàgina web municipal, es 
varen presentar un total de tres al·legacions, segons el següent detall: 
 

1. Al·legació presentada conjuntament per les senyores Mercè Simón Oliver i Conxa 
Simón Oliver, el 20 de gener de 2011 i amb registre d’entrada núm. 903. 

2. Al·legació presentada pel senyor Eduard Torrent Guardia, actuant en nom i 
representació de l’entitat mercantil Calella Park, SA (avui Alcros, SA), el 20 de gener 
de 2011, amb registre d’entrada núm. 974 i amb diligència de certificat administratiu 
de 18 de gener de 2011. 

3. Al·legació presentada pel senyor Marc Smythe Simón, actuant en nom propi i en 
representació de l’entitat mercantil Smythe Lopez, SL, el 24 de gener de 2011, amb 
registre d’entrada núm. 1079 i amb diligència de certificat administratiu de 20 de 
gener de 2011. 

 
ATÈS l’escrit presentat pel senyor Víctor Manuel Carrerra Pinchete, actuant en nom i 
representació de la societat Actividades Inmobiliarias Acisa, SL, en data 30 de març de 2011 
i amb registre d’entrada núm. 5010, on manifesten que s’haurien de desestimar les 
al·legacions presentades i proposen una sèrie de modificacions referents a la Base 11ª i a la 
Base 19ª. 
 
ATÈS l’informe emès per la Comissió informativa d’Urbanisme, Pla de Barris, Obres 
Públiques, Serveis Municipals i Medi Ambient, a la sessió celebrada el 18 de juliol de 2011. 
 
ATÈS l’informe conjunt emès per l’Assessor Jurídic Municipal, el senyor Ramon Ràfols 
Pascual, i pel Secretari de la Corporació, el senyor Jordi Turon Serra, en data 18 de juliol de 
2011, on manifesten el que segueix: 
 
“..... 
Tal com en el seu dia es va dir, el promotor és propietari d’un 95,94% de tota la superfície 
dels sector i el contingut dels Estatuts i les Bases s’ajusta al que disposen els articles del 
Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s'aprova el Reglament de la Llei d'urbanisme, i les 
al·legacions pretenent modificar les competències atribuïdes en els Estatuts i Bases, les 
quals no tenen base  legal. 
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Per altre banda, els articles 122 i 138 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme i l’article  136 del Decret 305/2006, de 18 de 
juliol, pel qual s'aprova el Reglament de la Llei d'urbanisme, estableixen clarament el 
sistema de recaptació per la via de constrenyiment en cas d’impagament de les quotes 
d’urbanització.  
 
Procedeix, per tant, desestimar les al·legacions formulades sense perjudici de que s’efectuïn 
les modificacions que la pròpia societat Acisa esmenta, en concret fer desaparèixer la frase 
“conforme es vagin realitzant” del paràgraf últim de la base onzena, i afegint al paràgraf 
tercer de la base dinovena la frase: “d’acord amb el procediment de constrenyiment que 
tramiti l’Ajuntament”.   
 
Les qüestions de propietat al·legades per la societat Calella Park, SA, no tenen cap mena de 
repercussió en relació a la tramitació d’aquests Estatuts i Bases per la qual cosa procedeix 
desestimar les al·legacions sense perjudici de notificar-li els acords que s’adoptin i lliurar-li la 
documentació que demana.” 
  
ATÈS que, a títol de conclusió, l’Assessor Jurídic Municipal i el Secretari de la Corporació 
consideren que procedeix aprovar definitivament aquests estatuts i bases d’actuació, amb la 
incorporació de les esmenes puntuals proposades per la societat Actividades Inmobiliarias 
Acisa, SL, i la desestimació de les al·legacions presentades durant el període d’informació 
pública. 
 
ATÈS el que estableix l’article 119 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, i els articles 125, 197 i 198 del Decret 
305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
PRIMER.- Aprovar definitivament els Estatuts i les Bases d’actuació de la Junta de 
compensació del sector de millora urbana PMU-4.7, carrer del Sard, de Calella de 
Palafrugell, presentats per la societat Actividades Inmobiliarias Acisa, SL, representada pel 
senyor Víctor Manuel Carrera Pinchete, amb la incorporació de les modificacions puntuals 
proposades per aquesta societat, consistents en suprimir l’expressió “conforme es vagin 
realitzant”, de l’últim paràgraf de la base onzena, i en afegir al paràgraf tercer de la base 
dinovena, la frase “d’acord amb el procediment de constrenyiment que tramiti l’Ajuntament”. 
 
SEGON.- Desestimar les tres al·legacions presentades durant el període d’informació 
pública, d’acord amb la proposta recollida a l’informe conjunt emès per l’Assessor Jurídic 
Municipal i pel Secretari de la Corporació, transcrita en aquest mateix acord.  
 
TERCER.- Requerir a la societat Actividades Immobiliarias Acisa, SL perquè presenti a 
l’Ajuntament els exemplars necessaris, tant en suport paper com en CD-R, d’aquests 
estatuts i bases d’actuació, degudament corregits, amb la incorporació de les esmenes 
puntuals detallades a l’apartat Primer d’aquest acord. 
 
QUART.- Publicar un edicte al Butlletí oficial de la província, amb indicació de la data de 
l’aprovació definitiva d’aquests Estatuts i Bases d’actuació i notificar aquest acord, de forma 
individualitzada, a tots els propietaris afectats i al·legants que s’han presentat durant el 
període d’informació pública. 
 
CINQUÈ.- Requerir als propietaris inclosos dins l’àmbit d’aquest sector perquè constitueixin 
la Junta en escriptura pública, en la que designaran les persones físiques que hauran 
d’ocupar els càrrecs directius. 
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19.- ADDENDA AL CONVENI URBANÍSTIC SIGNAT ENTRE L’AJUNTAMENT DE 
PALAFRUGELL I LES SENYORES MARIA TORRAS SABATÉ I CARME ROSES 
CLAPAROLS, EN RELACIÓ ALS POLÍGONS DE NORMALITZACIÓ DE FINQUES PNF-
1.16, CARRERS TORROELLA-TORRES JONAMA I PNF-1.17, CARRERS TORROELLA-
VILAR, DE PALAFRUGELL.- Aprovació.- 
 
VIST que en data 26 d’agost de 2010, es va signar un conveni urbanístic entre l’Ajuntament, 
representat per l’Alcalde-President, el senyor Sergi Sabrià i Benito, i les senyores Maria 
Torras Sabaté i Carme Rosés Claparols, amb assistència del Secretari de la Corporació, el 
senyor Jordi Turon Serra, en relació a l’alineació del carrer de Torroella, en l’àmbit inclòs al 
polígon d’actuació PA-1.2, carrers Torroella-Torres Jonama, delimitat pel POUM de 
Palafrugell, i amb la finalitat de resoldre els recursos d’alçada interposats per les signants 
contra l’aprovació definitiva del POUM de Palafrugell. 
 
ATÈS que en data 28 d’octubre de 2010 es va aprovar definitivament aquest conveni 
urbanístic i es va disposar la publicació del corresponent edicte al Butlletí oficial de la 
província de Girona núm. 219, de 16 de novembre de 2010. 
 
ATÈS que, amb posterioritat a la formalització d’aquest conveni, no es varen poder resoldre 
els respectius recursos d’alçada interposats per les senyores Maria Torras Sabaté i Carme 
Rosés Claparols contra les determinacions del POUM de Palafrugell en relació al polígon 
d’actuació PA-1.12, carrers Torroella-Torres Jonama, de Palafrugell pel que, amb la voluntat 
de poder resoldre les discrepàncies sorgides entre l’Ajuntament i aquestes propietàries, es 
va procedir a la redacció de la Modificació puntual núm. 12 del POUM, on es contempla la 
delimitació de dos nous polígons de normalització de normalització de finques, el PNF-1.16, 
carrers Torroella-Torres i Jonama, i el PNF-1.17, carrers Torroella-Vilar, en substitució del 
polígon d’actuació PA-1.12 delimitat pel POUM. 
 
ATÈS que el Ple Municipal, a la sessió celebrada 28 d’abril de 2011, va aprovar inicialment 
la Modificació puntual núm. 12 del POUM, acordant l’obertura d’un període d’informació 
pública d’un més i supeditant l’aprovació provisional d’aquest expedient a la prèvia 
formalització d’una Addenda al conveni signat en data 26 d’agost de 2010 on consti, de 
forma clara i precisa, l’obligació de les propietàries de fer front a l’acord contemplat en el 
Pacte II del citat conveni. 
 
ATÈS que, amb la finalitat de poder continuar amb la tramitació de la Modificació puntual 
núm. 12 del POUM, les senyores Carme Rosés Claparols i Maria Torras Sabaté varen 
signar, en data 15 de juliol de 2011, l’Addenda al conveni signat en data 26 d’agost de 2010, 
on es recullen els següents pactes: 

 
“..... 
PRIMER.- Que la senyora Carme Rosés Claparols aportarà la quantitat de 3.000 euros 
en concepte de compensació pels costos d’urbanització de l’encreuament dels carrers 
Torroella i Nou, executats per l’Ajuntament de Palafrugell. Aquesta aportació es 
realitzarà en el termini màxim d’un mes a comptar des de la data de publicació al Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya de l’acord d’aprovació definitiva i de la normativa 
de la Modificació puntual núm. 12 del POUM de Palafrugell. 
 
SEGON.- Que la senyora Maria Torras Sabaté aportarà la quantitat de 78.846,80 euros 
en concepte de compensació pels costos d’urbanització de l’encreuament dels carrers 
Torroella i Nou executats per l’Ajuntament de Palafrugell . Aquesta aportació es 
realitzarà d’acord amb el següent calendari: 
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Terminis Import 
En el termini màxim d’un mes, a comptar des del dia 
següent al de la publicació al DOGC de l’acord d’aprovació 
definitiva i de la normativa de la Modificació puntual núm. 
12 del POUM. 

39.243,40 € 

Abans que es compleixi el termini de dos anys des de la 
data en que s’hagi fet efectiu el primer pagament de 
39.243,40 €. 

39.243,40 € 

     ....” 
 
ATÈS l’informe emès per la Comissió informativa d’urbanisme, pla de barris, obres 
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 18 de juliol de 2011. 
 
ATÈS el que disposen els articles 8 i 104 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, els articles 25 i 26 del Decret legislatiu 
305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme, i l’article 52 
de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
PRIMER.- Aprovar l’Addenda al conveni urbanístic de 26 d’agost de 2010, formalitzada el 15 
de juliol de 2011 entre l’Ajuntament de Palafrugell, representat per l’Alcalde-President, el 
senyor Juli Fernández Iruela, i les senyores Maria Torras Sabaté i Carme Rosés Claparols, 
actuant ambdues en nom propi, amb assistència del Secretari de la Corporació, el senyor 
Jordi Turon Serra, en relació al Polígon de normalització de finques PNF-1.16, Torroella-
Torres Jonama, de Palafrugell, on es recullen els nous pactes transcrits en aquest mateix 
acord. 
 
SEGON.- Disposar la publicació d’un edicte al Butlletí oficial de la província per a 
coneixement general d’aquesta aprovació. 
 
TERCER.- Notificar aquest acord a les persones signants d’aquesta Addenda, a les àrees 
de Tresoreria i Intervenció de l’Ajuntament, a les quals es farà tramesa d’una còpia d’aquest 
document, i als Serveis Territorials d’Urbanisme de Girona, als efectes del que determina 
l’article 104.2 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la 
Llei d’urbanisme, fent tramesa d’una còpia d’aquesta Addenda perquè complementi la 
documentació tramesa en el seu dia, referida al conveni signant anteriorment, i sigui inserida 
a la secció de convenis urbanístic de l’instrument de divulgació telemàtica del planejament 
urbanístic de l’Administració de la Generalitat 
 
 
20.- CONVENI URBANÍSTIC FORMALITZAT ENTRE L’AJUNTAMENT DE 
PALAFRUGELL I L’ENTITAT MARQUÈS DE LLAFRANC SL, RPT. SR. XAVIER DALMAU 
LOPEZ, EN RELACIÓ A LA GESTIÓ I DESENVOLUPAMENT DEL SECTOR DE MILLORA 
URBANA PMU-3.2, RIERA DE LLAFRANC II.- Aprovació inicial.- 
 
VIST que en data 9 de maig de 2011 es va formalitzar el conveni urbanístic entre el senyor 
Sergi Sabrià i Benito, en qualitat d’Alcalde-President de l’Ajuntament, i el senyor Xavier 
Dalmau López i la senyora Josefina Mileva Goldstein Iosipovici, actuant ambdós en nom i 
representació de l’entitat Marquès de Llafranc, SL, amb l’assistència del Secretari de la 
Corporació, el senyor Jordi Turon Serra, en relació a la gestió del sector de millora urbana 
PMU-3.1, Riera de Llafranc II, de Llafranc. 
 
ATÈS que en aquest conveni urbanístic es recullen una sèrie de pactes acceptats per 
ambdues parts i que es transcriuen a continuació: 
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“..... 

 PRIMER.- L’Ajuntament tramitarà el canvi de sistema d’actuació, de compensació bàsica 
a cooperació, i encarregarà els projectes de Pla de millora urbana i de reparcel·lació al 
despatx professional ARKU3, ARQUITECTURA SLP (amb domicili a l’Avinguda Blondel 
núm. 82, 1a planta CP25002 de Lleida, CIF B-25.525.106 ), pels imports respectius de 
8.750.- € i de 4.500.- €. A aquests imports s’hi haurà d’afegir l’IVA aplicable del 18%. 

 
 SEGON.- L’Ajuntament redactarà el projecte d’urbanització d’aquest sector, als efectes 

de poder aprovar definitivament el projecte de reparcel·lació. 
 
 TERCER.- Marquès de Llafranc, SL, representada pels senyors Xavier Dalmau López i 

Josefina Mileva Goldstein Iosipovici, ingressarà a la Tresoreria de l’Ajuntament la 
quantitat de 15.635.- € IVA inclòs, als efectes de fer front a les despeses corresponents a 
la redacció dels projectes citats, quantitat que posteriorment es podrà considerar 
aportada per la propietat Marquès de Llafranc, SL, en el procés reparcel·latori. Aquest 
pagament té la condició d’avançament de les quotes urbanístiques provisionals que 
s’exigiran en el seu dia, i a tal efecte l’Ajuntament procedirà a emetre la corresponent 
factura. 

 
 QUART.- La vigència d’aquest conveni queda condicionada la seva aprovació pel proper 

Ple de la Corporació i es tramitarà conjuntament amb l’expedient de modificació del 
sistema d’actuació.  

 
 L’Ajuntament iniciarà els expedients de contractació estipulats en el pacte Primer, en un 

termini de quinze dies des de l’acord d’aprovació inicial del canvi de sistema, sempre 
que, prèviament, s’hagi fet efectiva la Tresoreria municipal l’import de 15.635.- € estipulat 
a l’apartat Tercer d’aquests pactes, quantitat que s’haurà de fer efectiva en el termini de 
tres (3) dies hàbils posteriors a la data en que s’acordi l’aprovació inicial de l’expedient 
de canvi de sistema d’actuació.” 

 
ATÈS l’informe emès per la Comissió informativa d’urbanisme, Pla de Barris, Obres 
Públiques, Serveis Municipals i Medi Ambient, a la sessió celebrada el 18 de juliol de 2011. 
 
ATÈS el que disposen els articles 8 i 104 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, i els articles 25 i 26 del Decret 305/2006, de 18 
de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme. 
 
ATÈS també el que preveu la Disposició addicional setena del Text refós de la Llei 
d’urbanisme, en relació al compliment de les obligacions de publicitat per mitjans telemàtics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
PRIMER.- Aprovar inicialment el Conveni urbanístic formalitzat entre el senyor Sergi Sabrià i 
Benito, en qualitat d’Alcalde-President de l’Ajuntament, i el senyor Xavier Dalmau López i la 
senyora Josefina Mileva Goldstein Iosipovici, actuant ambdós en nom i representació de 
l’entitat Marquès de Llafranc, SL, amb l’assistència del Secretari de la Corporació, el senyor 
Jordi Turon Serra, en relació a la gestió del sector de millora urbana PMU-3.1, Riera de 
Llafranc II, de Llafranc. 
 
SEGON.- Disposar la publicació d’un edicte al Butlletí oficial de la província i a un diari 
d’àmplia difusió provincial, per a l’obertura d’un període d’informació pública d’un mes, així 
com la seva col·locació al tauler d’edictes municipal i al web municipal (www.palafrugell.cat). 
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TERCER.- Notificar aquest acord als signants d’aquest Conveni urbanístic i a les Àrees de 
Tresoreria, Intervenció i Serveis Municipals, a les quals es farà arribar una còpia diligenciada 
del Conveni signat objecte de la present aprovació inicial. 
 
QUART.- Facultar al senyor Alcalde per a la firma de tots els documents necessaris derivats 
d’aquest acord. 
 
 
21.- CONVENI URBANÍSTIC FORMALITZAT ENTRE L’AJUNTAMENT DE 
PALAFRUGELL I EL BISBAT DE GIRONA, DE PERMUTA ENTRE LA FINCA 4.2 DEL 
SECTOR DE SÒL URBANITZABLE DELIMITAT SUD-1.12, BRUGUERES 2, I LA 
PARCEL·LA 1, UBICADA AL POLÍGON D’ACTUACIÓ URBANÍSTICA PA-1.18, 
TORROELLA-MESTRE SAGRERA, DE PALAFRUGELL, I DE COMPROMÍS DE NOVA 
PERMUTA DE LA FINCA 3.3, DEL SECTOR SUD-1.12, PROPIETAT DEL BISBAT DE 
GIRONA, PER UNA ALTRA PARCEL·LA DE TITULARITAT MUNICIPAL.- Aprovació 
inicial.- 
 
Intervé el senyor Fernández manifestant que aquest és un expedient que també ve de 
l’anterior govern, que es va signar un conveni el dia 13 de maig, que estava subjecte a 
ratificar-lo en el plenari, estem en termini. Aquest conveni, el govern ha entès com a positiu, 
ratificar-lo, i estem treballant en la mateixa línea que l’anterior govern, per tant, per això el 
portem aquí perquè pensem que l’actuació iniciada va en la línea del govern i per tant, 
estem dins de termini per poder-lo ratificar, perquè estava pendent de ratificació. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la proposta d’acord, per la qual cosa, en conseqüència: 
 
 
VIST que en data 13 de maig de 2011 es va formalitzar el conveni urbanístic entre el senyor 
Sergi Sabrià i Benito, en qualitat d’Alcalde-President de l’Ajuntament, i el Mossèn senyor 
Joaquim Giol i Aymerich, Provicari General del Bisbat de Girona, amb l’assistència del 
Secretari de la Corporació, el senyor Jordi Turon Serra, en relació a la permuta de la finca 
resultant núm. 4.2 del sector de sòl urbanitzable delimitat SUD-1.12, Brugueres 2, de 
Palafrugell, propietat del Bisbat de Girona, amb la parcel·la núm. 1, de titularitat municipal, 
situada al  Polígon d’actuació urbanística PA-1.18, Torroella-Mestre Sagrera, de Palafrugell, 
i al compromís que assumeixen ambdues parts en el sentit de fixar un termini de sis mesos 
per formalitzar una possible segona permuta entre la finca resultant núm. 3.3, propietat del 
Bisbat de Girona i situada al mateix sector SUD-1.12, Brugueres 2, per alguna altre finca 
que ofereixi l’Ajuntament, prioritàriament per un solar edificable d’habitatges de protecció. 
 
ATÈS que en aquest conveni urbanístic es recullen una sèrie de pactes acceptats per 
ambdues parts i que es transcriuen a continuació: 
 

“..... 
Primer.- OBJECTE 
 
El Bisbat de Girona transmet, a títol de permuta i en favor de l’Ajuntament de Palafrugell, 
que accepta, la seva total participació en el ple domini de la finca registral 30.859 
descrita a l’antecedent I d’aquest Conveni. 
 
En contraprestació a la transmissió de la total participació en el domini de la citada finca, 
l’Ajuntament de Palafrugell transmet al Bisbat de Girona, que accepta, el ple domini de la 
finca registral 31.040, descrita a l’antecedent II d’aquest Conveni.  
 
Segon.- EQUILIBRI DE LES CONTRAPRESTACIONS 
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A fi i efecte d’assolir un ple equilibri entre llurs mútues prestacions, les parts estableixen i 
convenen el que segueix:  
 
Prestacions aportades per les parts: 
 
De conformitat amb els antecedents continguts en el present Conveni, i amb l’ànim de 
ponderar l’equilibri existent entre llurs recíproques prestacions, les parts han valorat les 
mateixes de la següent manera:  
 

a) Valor finca propietat del Bisbat de Girona: 
 

 Import 
Valor finca 4.2 Brugueres sense urbanitzar 305.376,33 
1a quota urbanització 33.741,30 
Total valor finca 4,2 actual (IVA no inclòs) 339.117,63 

 
b) Valor finca propietat  de l’Ajuntament de Palafrugell: 
 

 Import 
Valor finca 31040 PA 1-18 sense urbanitzar 416.957,63 
Càrrega singular implantació ET -120.000,00 
Total valor finca 31040 PA 1-18 (IVA no 
inclòs) 296.957,63 

 
De conformitat amb les anteriors valoracions de llurs recíproques prestacions, 
l’Ajuntament ha de realitzar una aportació en metàl·lic, a favor del Bisbat de Girona per 
import de 42.160,00 euros (IVA no inclòs) per tal de compensar el major valor de la finca 
obtinguda amb la permuta. 
 
En cas que el cost final efectiu de la implantació de l’Estació Transformadora a la 
parcel·la 1 del sector PA-1.18 superés l’import de 120.000,00 (IVA no inclòs), 
l’Ajuntament es compromet a fer una aportació a favor del Bisbat de Girona per l’excés 
d’aquest cost. Aquesta aportació s’haurà de realitzar en el termini màxim de sis (6) 
mesos des de que el Bisbat presenti en el registre d’entrada de l’Ajuntament el 
requeriment d’aportació per part de l’Ajuntament. 
 
A tal efecte el Bisbat haurà de presentar a l’Ajuntament el Projecte de la implantació de 
l’estació transformadora, el contracte per a la seva execució, les certificacions o factures 
que justifiquin el cost i altra documentació que sigui requerida per l’Ajuntament. 
 
Tercer.- ELEVACIÓ A PÚBLIC DE LA PERMUTA 
 
La permuta convinguda en el present Conveni haurà de ser ratificada per tal produir 
efectes jurídics pels òrgans de govern competents de l’Ajuntament de Palafrugell en el 
termini de quatre mesos des de la signatura del present document i s’elevarà a públic en 
el termini màxim de cinc (5) mesos . 
 
Així mateix, caldrà la ratificació per part del Consell d’Assumptes Econòmics i del Col·legi 
de Consultors del Bisbat de Girona. 
 
Quart.- DESPESES D’URBANITZACIÓ 
 
De conformitat amb el que disposa el Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, seran a càrrec i compte exclusiu de 
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l’Ajuntament de Palafrugell la quota d’urbanització núm. 2 de la parcel·la 4.2, i 
successives, que es meritin per raó de les obres d’urbanització del sector SUD–1.12 
“Brugueres 2”. 
 
Per contra, seran de compte i càrrec exclusiu del Bisbat de Girona les despeses 
d’urbanització que es meritin per raó de les obres d’urbanització del Sector PA-1.18 
“Torroella – Mestre Sagrera”, així com les despeses d’implantació en la finca registral 
31040 de l’estació transformadora prevista en el Projecte d’Urbanització del sector SUD-
1.18 “Torroella-Mestre Sagrera”. 
 
Les parts acorden que la futura modificació a l’alça o a la baixa de les depeses 
d’urbanització de qualsevol dels sectors SUD-1.12 “Brugueres 2” o PA-1.18 “Torroella–
Mestre Sagrera”, no comportarà, en cap cas, la revisió de les valoracions contingudes en 
el precedent Pacte Segon als efectes d’assolir l’equilibri de prestacions. 
 
Cinquè.- COMPROMÍS SEGONA PERMUTA 
 
Les parts es fixen un termini de sis (6) mesos per formalitzar una segona permuta entre 
la finca registral núm. 30856 del Bisbal de Girona, que correspon a la finca resultant 3.3 
del sector SUD-1.12 “Brugueres 2”, per alguna altre que ofereixi l’Ajuntament de 
Palafrugell, prioritàriament per un solar edificable d’habitatges de protecció. 
 
Passat aquest termini, l’Ajuntament de Palafrugell tindrà també l’opció d’adquirir en 
compra-venda la finca registral núm. 30856, al preu que consta a l’exposició I, per import 
de noranta-dos mil nou-cents vuitanta-nou euros amb un cèntim (92.989,01 €), al que se 
li hauran d’afegir les quotes d’urbanització liquidades. 
 
Sisè.- PAGAMENT QUOTES D’URBANITZACIÓ SECTOR BRUGUERES 2 
 
Atenent a que la permuta corresponent a la finca registral núm. 30856 es remet a una 
segona permuta, el Bisbat abonarà la segona quota d’urbanització que pertoca a 
aquesta finca i que puja a la quantitat de quaranta-sis mil dos-cents trenta-un euros amb 
seixanta-cinc cèntims (46.231,65 €), més l’IVA del 18% corresponent, per import de vuit 
mil tres-cents vint-i-un euros amb seixanta-nou cèntims (8.321,69 €), en el termini de 
quinze (15) dies a comptar des de la signatura d’aquest conveni.  
 
Setè.- DESPESES I IMPOSTOS 
 
Totes les despeses, impostos, taxes, contribucions i/o arbitris que es derivin del present 
Conveni i de la seva execució seran satisfetes d’acord amb la Llei. 
 
Vuitè.- ANNEXES 
 
Els Annexes integren l’acord de voluntats, restant, per consegüent, ambdues parts 
vinculades pels mateixos amb la mateixa força jurídica que respecte a les 
determinacions del present Conveni. 
 
Novè.- JURISDICCIÓ 
 

1. Atesa la naturalesa administrativa d’aquest Conveni, en cas de litigi entre les 
parts es resoldrà pels jutjats i tribunals competents de la jurisdicció contenciosa 
administrativa.” 

 
ATÈS l’informe emès per la Comissió informativa d’urbanisme, Pla de Barris, Obres 
Públiques, Serveis Municipals i Medi Ambient, a la sessió celebrada el 18 de juliol de 2011. 
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ATÈS el que disposen els articles 8 i 104 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, i els articles 25 i 26 del Decret 305/2006, de 18 
de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme. 
 
ATÈS també el que preveu la Disposició addicional setena del Text refós de la Llei 
d’urbanisme, en relació al compliment de les obligacions de publicitat per mitjans telemàtics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
PRIMER.- Aprovar inicialment el Conveni urbanístic formalitzat entre el senyor Sergi Sabrià i 
Benito, en qualitat d’Alcalde-President de l’Ajuntament, i el Mossèn senyor Joaquim Giol i 
Aymerich, Provicari General del Bisbat de Girona, amb l’assistència del Secretari de la 
Corporació, el senyor Jordi Turon Serra, en relació a la permuta de la finca resultant núm. 
4.2 del sector de sòl urbanitzable delimitat SUD-1.12, Brugueres 2, de Palafrugell, propietat 
del Bisbat de Girona, amb la parcel·la núm. 1, de titularitat municipal, situada al Polígon 
d’actuació urbanística PA-1.18, Torroella-Mestre Sagrera, de Palafrugell, i al compromís que 
assumeixen ambdues parts en el sentit de fixar un termini de sis mesos per formalitzar una 
possible segona permuta entre la finca resultant núm. 3.3, propietat del Bisbat de Girona i 
situada al mateix sector SUD-1.12, Brugueres 2, per alguna altre finca que ofereixi 
l’Ajuntament, prioritàriament per un solar edificable d’habitatges de protecció. 
 
SEGON.- Disposar la publicació d’un edicte al Butlletí oficial de la província i a un diari 
d’àmplia difusió provincial, per a l’obertura d’un període d’informació pública d’un mes, així 
com la seva col·locació al tauler d’edictes municipal i al web municipal (www.palafrugell.cat). 
 
TERCER.- Notificar aquest acord als signants d’aquest Conveni urbanístic i a les Àrees de 
Tresoreria, Intervenció i Serveis Municipals, a les quals es farà arribar una còpia diligenciada 
del Conveni signat objecte de la present aprovació inicial. 
 
QUART.- Facultar al senyor Alcalde per a la firma de tots els documents necessaris derivats 
d’aquest acord. 
 
 
22.- REGIDOR COORDINACIÓ ÀREA PRIMER TINENT D’ALCALDE.- Informació.- 
 
Pel secretari que subscriu es procedeix a donar lectura de la resolució de l’alcaldia que 
seguidament s’indica. 
 
Intervé la senyora Recio demanant si poden tenir informació de les funcions que farà aquest 
regidor de coordinació de l’Àrea del Primer Tinent d’alcalde. 
 
- senyor Sabrià: Ens sona una mica a acudit que el punt digui informació, perquè no informa 
de res i crec que ja ho exposava molt bé l’Entesa, el que ens agradaria entendre és què és 
un regidor de coordinació, quines són les seves funcions, ens agradaria que quedessin 
descrites, si el que hem d’entendre és que el Primer Tinent d’alcalde no es veu capaç 
d’assumir les delegacions que en el seu moment li pertocaven, creiem que hi pot renunciar, 
ja que les delegacions l’alcalde les pot modificar en qualsevol moment, per tant, jo crec que 
això, si ho expliquem bé, potser ho arribem a entendre, ja que en aquest moment l’oposició 
no entén el que està passant, o si el que estem fent és treure-li poder al Primer tinent 
d’Alcalde per cedir-lo a un altre regidor, i la veritat és que de la documentació que hi ha no 
se’n desprèn, com a mínim prou dades, com per que sapiguem de què tracta aquest tema. 
Un punt d’informació ha de contenir algun tipus d’informació més enllà d’un títol, i aquí conté 
només un títol i el que se’n després és que les delegacions que es varen produir en un 
moment donat ara no són assumibles i per això hi afegim una segona persona que les 
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assumeix, i pensem que per fer això, potser és més fàcil que l’alcalde retiri part de les 
funcions i les reformuli d’una altra manera. Bàsicament, el que diem és que ens agradaria 
entendre una mica de què va aquest decret, perquè per ell sol no s’explica. 
 
- senyor Fernández: Bé, el govern dins de les capacitats que té, una és d’estructurar la seva 
pròpia estructura de govern, per tant, pot decidir en qualsevol moment com l’ajusta, com la 
modifica i com l’actualitza, per allò que realment vol aconseguir. En el tema del cartipàs, ja 
va sortir, hi havia un decret signat com a adjunt al Primer Tinent d’Alcalde, en aquell 
moment ja vaig reconèixer que aquell decret no s’ajustava al que en aquell moment el 
govern volia i va rectificar de manera immediata, perquè el que volia era aquest noment, i 
explicaré exactament què vol dir coordinar. Suposo que tots sabem que vol dir coordinar 
una àrea, vol dir una persona de suport pel Primer Tinent d’Alcalde, no vol dir que el Primer 
Tinent d’Alcalde no sigui capaç de fer les seves delegacions, que és capaç de fer-les, com 
està demostrant, sinó que en tot cas, necessita, en aquest moment d’adaptació del govern, 
d’adaptació de noves tasques, que algú l’ajudi a fer aquestes tasques que té com a Primer 
tinent d’alcalde, però el govern, en qualsevol cas, pot organitzar la seva estructura, i d’aquí a 
un temps, també pot arribar a nomenar un regidor de coordinació de la macro àrea de 
serveis a les persones, i tenim dues opcions, o ho fem internament amb un regidor, amb la 
qual cosa en estalviem també una sèrie de despeses, o ho fem externament a través d’un 
càrrec de confiança. El govern ha optat per dir que tot el que sigui internament, millor perquè 
així estalviem despeses, perquè la funció que té aquest nomenament és coordinar l’Àrea del 
Primer Tinent d’alcalde, per tant, estarà a les ordres del primer tinent d’alcalde, no és un 
tema de rànquing, no és un tema d’escalafó de prioritats del govern, és simplement que el 
Primer Tinent d’Alcalde ha demanat una persona que vol que l’ajudi en les seves tasques, i 
si quan això estigui totalment consolidat, el Primer Tinent d’Alcalde considera que  aquestes 
tasques ja no calen, el govern decidirà que les tasques  de coordinació ja no calen i per tant, 
podrà decidir si això ho ajusta, torno a repetir que el govern si alguna facultat té és la 
d’estructurar el seu propi govern. I el punt va com a informació perquè el propi ROM obliga 
que aquest tipus de propostes vagin com a informació, igual que si demà, un grup municipal 
decideix canviar el seu portaveu municipal, va com a informació, i per tant, jo crec que si 
agafem els decrets de delegació de totes les àrees, veurem que moltes àrees no 
s’especifica realment quina funció té el regidor perquè no cal, si parlem d’una àrea de 
joventut, s’entén que el regidor delegat de joventut porta l’àrea de joventut, no especifiquem  
detalladament quines funcions té la regidora de joventut, i aquí passa exactament el mateix, 
és un regidor de coordinació de l’Àrea del Primer Tinent d’Alcalde, que torno a repetir, que 
això estarà vigent fins que el Primer Tinent d’Alcalde entengui que no necessita una persona 
que l’ajudi, de suport a la seva tasca, i això no vol dir, ni molt menys, que el Primer tinent 
d’Alcalde no estigui fent la seva feina, ni estigui superat, sinó simplement que vol a algú que 
l’ajudi, i torno a repetir que el govern, dins del seu propi pacte de govern, també 
contemplava la figura del coordinador de serveis a les persones, per tant, fruit de l’acció de 
govern i quan comencem a avançar, tampoc descartem que aquesta figura s’implanti dins 
del govern, i com que nosaltres optem per la via que sigui interna, no serà un càrrec de 
confiança. Aquesta és l’explicació d’aquest nomenament, i repeteixo, jo vaig assumir que en 
el primer decret em vaig precipitar i vaig nomenar una figura que no s’ajustava al que el 
govern volia, però en política no passa res, reconèixer que un s’equivoca, ja m’hauria 
agradat a mi, que en alguns casos, alguns decrets que s’han signat en aquest consistori, fa 
algun temps, també s’haguessin pogut ratificar de manera immediata, segurament haurien 
tingut conseqüències molt més toves.  Per tant, ja dic, em vaig equivocar, vaig rectificar, i 
ara signo un decret que s’ajusta al que el govern necessita, que és que el Primer tinent 
d’alcalde tingui una persona que l’ajudi i li doni suport. 
 
- senyor Sabrià: En primer lloc li voldria agrair la seva extensa explicació sobre el tema, 
reconèixer-li que crec que va fer ben fet anul·lant el primer decret, però nosaltres ens 
estàvem centrant en el segon, i simplement li demanàvem quines funcions tindrà segons el 
decret que ens estan explicant aquí, i això no ens ho han respost. No ens ho volen dir?, 
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perfecte, el govern té la seva capacitat d’organitzar-se i potser pot tenir unes funcions 
secretes, pot tenir unes funcions que no volen exposar públicament, cap problema. 
Nosaltres l’únic que deixem és que ens agradaria saber quines funcions té, perquè a més a 
més, vostè, en la seva extensa explicació, el que ens ha dit que el que li pertoca és 
coordinar l’Àrea del Primer tinent d’Alcalde, normalment el Primer Tinent d’Alcalde, una de 
les funcions que té és la coordinació del govern, per tant, tenim un Primer Tinent d’Alcalde 
que coordina el govern i que té un regidor de coordinació que li coordina l’Àrea, per tant, tot 
això ho veiem molt enrevessat, i per això nosaltres només li demanem si ens pot explicar 
quines funcions tindrà aquest regidor de coordinació de l’Àrea del Primer Tinent d’Alcalde. 
No poden, perfecte, cap problema, continuarem avançant, tenen el dret de no explicar-nos-
ho, però era un punt d’informació i a nosaltres el que ens agradaria és tenir la informació, no 
ens la volen donar, cap problema, no cal que li donem més voltes, tenen el dret a no 
explicar-nos-ho, però és poc transparent, no hi ha més història. 
 
- senyor Fernández: Segurament no m’explico prou bé, però en tot cas, vostè no em vol 
entendre. Ja li he dit que el fa és coordinar l’Àrea del Primer tinent d’alcalde, coordinar vol 
dir, si cal assistir a reunions a les que ell no pot assistir, que vagi en representació seva a 
reunions amb col·lectiu, vol dir coordinar la seva àrea. Si vostè el que pretén és que fem un 
decret de coordinació i enumerem les vint-i-cinc tasques que pot fer, jo crec que no té cap 
sentit, crec que la funció està claríssima, i m’agrada molt que vostè se centri en aquest 
segon, però també m’agrada que hagi agraït el fet d’haver recone4gutque em vaig 
equivocar, però també m’agradaria que vostès, ja tindrem temps de parlar-ne, tot just 
portem 40 dies governant, i ja parlem que en alguns decrets que es varen signar, m’hauria 
agradat a mi, que la reacció hagués estat tant immediata, que en dos dies s’hagués deixat 
sense efecte aquell decret i s’haguessin anul·lat els que s’havien signat, ja en parlarem. De 
moment, nosaltres portem 40 dies, i jo ja he reconegut que en un em vaig equivocar, i 
m’agradaria que vostè en el futur, haurà de reconèixer que en alguns altres també es va 
equivocar. 
 
Sense cap més intervenció, el Ple de l’Ajuntament es dóna per assabentat del contingut de 
la Resolució de l’Alcaldia número 1550/11, de 27 de juny, la part dispositiva de la qual, diu 
així: 
 
Primer.- Nomenar al senyor LLUÍS PUJOL i MASCORT, regidor de coordinació de l’Àrea del 
Primer Tinent d’Alcalde d’aquest Ajuntament. 
 
Segon.-  El contingut d’aquest decret assorteix efectes des de la data d’expedició, sens 
perjudici de les publicacions reglamentàries i de donar-ne compte al Ple de la Corporació. 
 
 
23.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA, 
PROPOSANT DESTINAR UNA PARTIDA D’INVERSIONS EL 2012 O EL 2013, PER 
EXECUTAR EL TANCAMENT DE LA PISTA POLISPORTIVA ADJACENT AL PAVELLÓ.- 
Aprovació.- 
 
El senyor Vilà llegeix la moció, que copiada textualment, diu així : 
 
“EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
El nostre municipi té molts grups d’esportistes, clubs i al mateix temps unes magnífiques 
instal·lacions. La demanda d’espais per a la pràctica esportiva és molt alta i la saturació és 
alta. Un d’aquests espais és la pista adjacent del pavelló, que allibera una mica aquests 
espais però que, fa dos anys, en ser una pista descoberta, en condicions climatològiques 
desfavorables, desaconsellava practicar-hi cap esport. 
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L’anterior equip de govern va considerar una prioritat aquest cobriment després de molts 
anys d’aquesta demanda per molts clubs i esportistes i per això, quan la possibilitat 
pressupostària ho permeté, es dugué a terme. 
L’encàrrec de la redacció del projecte fou el cobriment de la pista, però el projecte havia de 
redactar-se de forma que en una segona fase, aprofitant les obres executades es pogués 
portar a terme els tancaments laterals d’aquesta pista, preveient que en un futur s’executés 
la part que falta. I així es redactà el projecte que es portà a terme en la primera fase del 
cobriment. 
El projecte roman en els serveis tècnics d’aquest ajuntament i per tant només cal 
consignació pressupostària per portar a terme el tancament. 
Coneixem la realitat pressupostària d’aquest ajuntament on es podran portar a terme alguns 
inversions però no totes i per tant les inversions s’han de pensar bé i prioritzar unes sobre 
les altres per executar però Esquerra considera que aquesta és una de les primeres que cal 
portar a terme per poder dotar del municipi d’un espai multiús tot l’any sigui quin sigui el 
temps meteorològic existent. 
 
PROPOSTA D’ACORD 
 
Que l’equip de govern destini una partida d’inversions del proper any 2012 o el 2013 per 
executar el tancament de la pista poliesportiva adjacent al pavelló, segons el projecte 
existent.” 
 
Continua manifestant que a part del que ha exposat, el motiu principal és que ara, en el 
proper mes que entrem, en el mes d’agost, s’ha de començar a debatre, almenys així ho 
fèiem nosaltres internament, els propers pressupostos, suposant que continuaran amb la 
bona praxis dels últims governs, que es parlava durant aquest mes i es podien presentar ja 
tancats durant el mes de novembre. Una de les coses que també ha comentat en unes 
intervencions anteriors, que deia que no podem generar nova despesa corrent, aquesta 
instal·lació, el tancament, no generaria nova despesa, ja entra dins del funcionament 
establert que hi ha. Per tant, demano al regidor d’Esports, sobretot, que defensi la inclusió 
de la segona fase del projecte.   
Pel que he vist, han estat ràpids, i han fet sortir la notícia de la possible necessitat de 
traslladar les barraques pel possible tancament d’aquesta pista, per tant, pensem que hi 
donaran suport. 
 
- senyor Fernández: Bé, ara, segons el ROM haurien de començar a intervenir tots els 
grups, de major a menor, però també és veritat que hi havia hagut una praxis, que primer es 
manifestava el govern i després els grups intervenien. A mi m’és igual, farem el que decidiu, 
si voleu aplicar el ROM, vol dir que tothom intervé de menor a major, o si voleu els grups, és 
més fàcil primer escoltar que en pensa el govern abans de manifestar-vos. El que vull és 
que avui, que és el primer Ple, plantegem un format, per fer-ho sempre igual. 
 
 - senyor Vilà: Estic d’acord amb el que planteja, penso que era la senyora Mauri la que 
sempre plantejava que primer es llegia la moció, després el govern es posicionés abans de 
manifestar-se els grups. 
 
- senyora Galiana: Era jo qui sempre demanava això, però es va canviar perquè la senyora 
Mauri va dir que s’havia d’aplicar el ROM. 
 
- senyor Fernández: Per això, com que jo n’era conscient, si hem de ser legalistes aplicarem 
el ROM i ja està, però si volem continuar amb la praxis, el que vull és que avui creem un 
precedent, el que no podem fer és cada mes fer una cosa diferent, en funció de si la moció 
interessa o no interessa. Avui decidim si volem ROM o volem que primer el govern es 
manifesti. 
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- senyora Galiana: Jo, personalment, tal com ja m’havia manifestat en l’anterior mandat, ja 
que el ROM diu que primer han de parlar els grups de menor a major, i finalment el 
govern,sembla que és més lògic, abans de decidir els grups de l’oposició, emetre el seu 
posicionament sobre qualsevol moció, sentir que té a dir el govern sobre aquest aspecte, per 
tant, nosaltres demanaríem que se seguís la praxis  que havíem fet abans.  
 
- senyor Fernández: Fem la praxi aquesta. En qualsevol cas, ara el govern exposarà els 
motius sobre si acceptem o no, a continuació, el que no farem serà entrar en el debat entre 
el ponent i el govern. Una vegada el govern exposi els seus arguments, donem torn a tots 
els grups perquè parlin, i després tornarà a tenir la paraula del ponent. Per tant, ara té la 
paraula el senyor Vencells, en nom del govern. 
 
- senyor Vencells: Jo em vull remuntar al Ple del 29 d’octubre de 2008, on els hi proposàvem 
exactament el cobriment d’aquesta pista poliesportiva. Vosaltres, concretament en aquell 
moment que estàveu governant, l’exposició de motius era que la població de Palafrugell 
havia crescut en els últims anys, i que era necessari aquest cobriment per molts motius, us 
vareu limitar a respondre, en veu del regidor d’esports, el senyor Mitjà, que li sabia molt greu 
però no podien donar suport a la nostra moció perquè hi estaven treballant. Crec que 
podríem parar aquí, ho podríem deixar aquí i acabaríem desestimant la moció tal com ho 
solien fer vostès generalment.  De totes maneres, molta és la premura que tenen a 
presentar mocions, nosaltres els hi vàrem donar els 100 dies de gràcia, aquí no n’hi ha de 
gràcies es veu, però bé, és igual. La política que portaven vostès en el mandat anterior, amb 
la pràctica sistemàtica de desestimar les mocions pel sol fet de qui les presentava, això no 
anirà amb nosaltres, aquest és un sistema ja anacrònic, o treballem per Palafrugell, però no 
serveix que treballem pels grups, un per un, perquè un diu blanc l’altre ha de dir negre, no 
aportem res a Palafrugell, hem de tirar endavant Palafrugell i estem en uns moments molt 
difícils. Pensem que tots som regidors per gestionar Palafrugell i tirar Palafrugell endavant 
en uns moments molt difícils, torno a repetir, molt difícils, no son medalles el que busquem, 
que en aquells moments semblava que era el que estàveu buscant vosaltres quan estàveu 
governant, nosaltres no estem buscant medalles sinó que estem intentant lluitar i gestionar 
políticament a favor de Palafrugell, purament això, i aquí em podria parar, però bé, els hi 
votarem a favor la seva moció. Primera, perquè és un dels acords del pacte de govern que 
vàrem signar entre les dues forces guanyadores perquè era la primera prioritat que tinc a la 
meva regidora, la regidora d’esports, perquè és un dels compromisos personals i dels dos 
grups que formem l’equip de govern, que hem anat agafant al llarg de tota la campanya, tant 
abans de les eleccions com posteriorment, i al mateix temps els vull informar que no 
destinarem partides de 2012 i 2013, sinó que ho volem fer l‘any 2012, no ho volem allargar 
en dos anys, ho volem dur tot a terme l’any 2012, és a dir que intentarem ser molt més curts. 
A més a més li volem donar una multifuncionalitat, el que al mateix temps ens comporta més 
despesa de la que hi havia assignada, i amb aquells informes que havíeu preparat per fer 
com a segona fase probablement els haguem de modificar. Els hi torno a repetir que els hi 
votarem a favor de la moció. 
 
- senyor Guerra: El nostre grup, en aquest cas, també donarà suport a aquesta moció 
perquè pensem que hem de donar suport a qualsevol cosa que sigui bona per Palafrugell. 
 
- senyora Galiana: Nosaltres estem d’acord, evidentment, amb el contingut de la moció, i 
celebrem que finalment es dugui a terme, però donat que no governem i no tenim, creiem, 
prou informació, de quines partides pensem destinar i no sabem encara, perquè encara no 
tenim el debat dels pressupostos, com es distribuirà el muntant total de les despeses, de les 
previsions i dels ingressos, per prudència i perquè, en tot cas, estem en uns moments molt 
difícils i en uns moments d’austeritat, pensem que abans d’aprovar una moció d’aquest 
tipus, hem de veure on anem a parar amb els números, i si potser hi ha altres prioritats que 
han de passar davant d’aquest cobriment, per tant, el nostre vot serà l’abstenció.  
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- senyora Recio: En primer lloc, nosaltres donarem suport també a la moció d’Esquerra. No 
entenem ben bé a què venen aquestes recriminacions que ha fet el senyor Vencells, i 
segon, l’acord de pacte de govern, la còpia que ens varen passar, no veiem a cap lloc on 
estava recollida aquesta actuació. 
 
- senyor Vilà: Agrair a tots els grups el suport a aquesta moció, no buscàvem medalles quan 
vàrem voler fer el cobriment de la pista. Hauria de mirar els actes de l’anterior mandat, però 
crec que varen presentar una moció pel primer Ple del mes de juliol de 2007, ho hem de 
comprovar. El que vull remarcar és que nosaltres no buscàvem medalles i que per això es 
va fer un projecte correcte perquè es podia haver fet un projecte molt més barat de 
cobriment, i ara no es podia tancar, s’hauria de tirar a terra, les coses que passen sempre, i 
quan vàrem demanar redacció del projecte, vàrem demanar que es permetés fer aquest 
tancament en una segona fase, i si han de modificar i els hi accepto, que si han de modificar 
aquest projecte perquè no s’han de fer els vestidors perquè encareix les obres, també els hi 
accepto, evidentment estem en un temps d’austeritat i si només amb el tancament, sense fer 
els vestidors i els lavabos que hi havia previstos, no passa res, hi estem totalment d’acord. I 
després, a la moció deia 2012 – 2013, si els hi sembla bé no retiro el 2013, perquè com que 
encara s’han de fer els pressupostos, es poden trobar amb alguna prioritat i dir que no s’ha 
pogut fer l’any 2013 i es farà el 2013, també els hi accepto.  
 
- senyor Vencells: Em sembla molt bé el tema de mantenir els anys 2012- 2013, ho podem 
mantenir, no ens afecta en res, la nostra intenció és intentar-ho fer aquest 2012. sí que 
retocarem el projecte, perquè volem donar motius a aquella pista exterior, perquè ens fa 
falta, perquè en aquests moments ens trobem amb necessitat d’altres usos. Aquests dos 
vestidors que farien el novè i desè d’allà, segurament no es faran en aquests moments, és el 
més provable, però bé, l’important és poder donar utilitat a aquella pista exterior i s’ha de fer 
el tancament, perquè es va poder cobrir, molt bé, perfecte, feia falta, es va fer, però la utilitat 
que tenim en aquests moments és un 30 o un 40%, depèn de les inclemències 
meteorològiques, depèn del vent i depèn de la pluja, i així podrem treure el 100% del 
rendiment, tal com tenien previst vostès, i mirarem d’anar una mica més enllà.  
Concretament, senyora Recio, no he entès ben bé què em deia o quina recriminació em feia.  
 
- senyora Recio: De tot l’historial que ha fet, entenc que era suficient exposar la seva posició 
i dir que hi votarien a favor perquè ho creien convenient i ja està, només això. 
 
- senyor Vencells: simplement és que ens vàrem trobar amb un mandat anterior, quatre 
anys, que se’ns van desestimar mocions, que al final es varen dur a terme, però simplement 
es varen desestimar perquè els presentava el grup municipal socialista, en aquell moment a 
l’oposició, igual com hi esteu ara vosaltres. 
 
- senyor Fernàndez: Bé, entenc que el tema està suficientment debatut, jo només faria un 
afegit, en el sentit que com que hem parlat de la possibilitat de revisar el projecte, jo 
proposaria al ponent que en la seva moció, al final, quan diu “amb el projecte existent”, 
afegir-ho “amb la seva possible revisió”, perquè la voluntat nostra és estudiar el que hi ha i ja 
que volem fer alguna revisió, que la moció ho reculli. 
 
El senyor Vilà accepta la proposta d’esmena proposada pel senyor Fernández. 
 
Tot seguit se sotmet a votació la moció presentada pel grup municipal d’Esquerra 
Republicana de Catalunya proposant destinar una partida d’inversions el 2012 o el 2013, per 
executar el tancament de la pista poliesportiva adjacent al pavelló, per la qual cosa, en 
conseqüència: 
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Vista la moció presentada pel grup municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya 
proposant destinar una partida d’inversions el 2012 o el 2013, per executar el tancament de 
la pista poliesportiva adjacent al pavelló, l’exposició de motius de la qual, diu així: 
 
El nostre municipi té molts grups d’esportistes, clubs i al mateix temps unes magnífiques 
instal·lacions. La demanda d’espais per a la pràctica esportiva és molt alta i la saturació és 
alta. Un d’aquests espais és la pista adjacent del pavelló, que allibera una mica aquests 
espais però que, fa dos anys, en ser una pista descoberta, en condicions climatològiques 
desfavorables, desaconsellava practicar-hi cap esport. 
L’anterior equip de govern va considerar una prioritat aquest cobriment després de molts 
anys d’aquesta demanda per molts clubs i esportistes i per això, quan la possibilitat 
pressupostària ho permeté, es dugué a terme. 
L’encàrrec de la redacció del projecte fou el cobriment de la pista, però el projecte havia de 
redactar-se de forma que en una segona fase, aprofitant les obres executades es pogués 
portar a terme els tancaments laterals d’aquesta pista, preveient que en un futur s’executés 
la part que falta. I així es redactà el projecte que es portà a terme en la primera fase del 
cobriment. 
El projecte roman en els serveis tècnics d’aquest ajuntament i per tant només cal 
consignació pressupostària per portar a terme el tancament. 
Coneixem la realitat pressupostària d’aquest ajuntament on es podran portar a terme alguns 
inversions però no totes i per tant les inversions s’han de pensar bé i prioritzar unes sobre 
les altres per executar però Esquerra considera que aquesta és una de les primeres que cal 
portar a terme per poder dotar del municipi d’un espai multiús tot l’any sigui quin sigui el 
temps meteorològic existent. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per majoria, amb els vots a favor dels senyors Fernández, 
Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i Mauri (PSC), els senyors Gómez, Prats, 
Pujol, les senyores Frigola i Montalban (CiU), els senyors Sabrià, Vilà, Lledó, la senyora 
Farrarons (ERC), el senyor Genover i la senyora Recio (Entesa) i el senyor Guerra (PxC), 
total divuit vots a favor; i les abstencions de la senyora Galiana i el senyor Rodrigo (PP) total 
dues abstencions: 
 
Que l’equip de govern destini una partida d’inversions del proper any 2012 o el 2013 per 
executar el tancament de la pista poliesportiva adjacent al pavelló, segons el projecte 
existent amb la seva possible revisió. 
 
 
24.- INFORMES.-  
 
El senyor Lledó intervé manifestant que volia fer un apunt en aquest tema, en el sentit que 
no han entregat el tema dels horaris i les dedicacions dels regidors, com havien dit que 
farien abans del ple ordinari. 
 
Contesta el senyor Fernández manifestant que ara les llegirà totes i demà al matí deixarem 
als casellers dels portaveus els quadres horaris, que serà el que després figurarà a l’entrada 
de l’Ajuntament, com estaven els anteriors. 
 
 
25.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
Intervé el senyor Rodrigo manifestant que volia fer un pregunta que li ha fet un vilatà que 
està a Calella, i s’han tret els contenidors que hi havia a la Plaça de Sant Pere, els 
contenidors soterranis que hi havia, al fer les obres del carrer Chopitea i voldríem saber on 
s’han posat, si s’han canviat de lloc. 
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- senyor Rangel: Li contestaré en el proper Ple. 
 
- senyor Rodrigo: I pel que fa al Mercat del Peix, també, es veu que hi havia uns urinaris i 
uns lavabos de senyors i de senyores, i ara es veu que s’ha tret això, els urinaris, i només 
han deixat dos wàters, i els diumenges hi ha unes cues terribles. 
 
- senyor Rangel: No, em sembla que no s’ho ha mirat bé. 
 
- senyor Rodrigo: M’ho ha dit la gent que ho fa servir.  
 
- senyor Rangel: N’hi ha un de senyors, un de senyores i un de minusvàlids, crec recordar. 
 
- senyor Rodrigo: Sí, potser sí, però els urinaris s’han tret. 
 
- senyor Rangel: Li direm alguna cosa. 
 
- senyor Fernández: Ho mirarem, i si veiem que hi ha alguna incidència li comunicarem. 
 
- senyora Recio: Només una pregunta en el sentit que ens ha arribat que pel Ramada es 
cedirà la pista de patinatge per fer oracions, només volíem saber si és cert o no. 
 
- senyor Fernández: En aquests moments el que hi ha és la cessió d’Els Ametllers, ara 
mateix no ho sé, però potser hi ha algun dia puntual, que fruit que Els Ametllers estava ja 
reservat prèviament feia molt de temps, que aquest dia, un dia, passen a la Pista de 
Patinatge, és possible, però bàsicament la gestió de la cessió dels espais és Els ametllers. 
Sí que em sembla molt que hi ha un dia, que ara no sé quin dia és, que els Ametllers ja 
estaven ocupats des de feia molt temps, i aquest dia, concretament, es passa a la Pista del 
Pavelló de Patinatge.  
 
- senyor Sabrià: Ens agradaria a nosaltres mantenir la praxis dels darrers quatre anys, i per 
tant, des d’Esquerra ens repartiríem els torns de preguntes entre els regidors, començaria la 
senyora Farrarons. Abans d’això, dir-los-hi i confirmar-los-hi que els hi deixarem els 100 dies 
de gràcia pel que són polítiques a llarg termini, però evidentment la fiscalització del dia a dia 
comença des del principi, però la part propositiva per part de l’oposició també, però estiguin 
tranquils que pel que fa a les línies polítiques del nou equip de govern, tindran els 100 dies 
d’Esquerra, com així és costum a casa nostra. 
 
- senyora Farrarons: El carrer Chopitea es va fer mitjançant participació ciutadana, amb un 
procés de tres reunions, en la que hi varen participar més de 50 persones i es varen arribar 
a unes conclusions. Una d’aquestes era que el trànsit s’havia de para al carrer Pintor Joan 
Serra. La primera gran decisió de l’equip de govern va ser el trànsit que baixés fins al carrer 
Lepant, amb això, d’una sola tacada, han aconseguit, desfer les conclusions d’un procés de 
participació, deixar sense sentit el traçat del carrer perquè allà hi ha un retranqueix que 
facilitava, justament, que els cotxes s’aturessin i que les terrasses que hi ha en aquell costat 
no es veiessin molestades, deixar sense efecte el control d’accés, ja que la càmera no té 
visió a la cantonada més enllà, i avortar la possibilitat que allò sigui una àrea més peatonal, 
més comercial i més d’aprofitament lúdic, i amb això, el que fan és empitjorar la convivència 
dels veïns i l’experiència dels vilatans. La meva pregunta és si això ho hem d’agafar com un 
exemple del que serà la seva política turística i comercial?. S’escoltaran sempre a la minoria 
que més crida o es deixaran portar pel que decideix la majoria? 
 
- senyor Gómez: Bé, jo no sé com varen fer el procés de participació ciutadana, però sí que 
li puc dir que en la primera reunió que varen tenir amb gent de Calella, vàrem començar el 
primer dia a la tarda, no sé quin aforament hi havia però hi havia força gent, i a més a més 
amb una quantitat important, i totes les queixes varen anar dirigides precisament amb el 
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tema que hi hagués el tancament al Pintor Joan Serra. Nosaltres el que hem fet és donar 
l’oportunitat que, hi haurà unes senyals que realment convidaran, i a més pel traçat que té 
realment el carrer Chopitea, a girar ja al carrer Pintor Joan Serra, i en aquest sentit no s’ha 
fet cap actuació, nosaltres creiem que el més adient és que la gent no circuli pel carrer 
Lepant, però sí que s’ha donat l’opció, i això és el que ens va explicar el Policia Local, i és 
així, tècnicament es pot fer el control al carrer Lepant, per tant, el que hem fet és que 
tècnicament es fes el control a partir de la cruïlla amb el carrer Lepant i cap a baix, i aquesta 
va ser una decisió sobretot fruit de les converses que hem estat mantenint amb la gent dels 
comerços i dels negocis, que molt probablement si vostès els haguessin escoltat i els hi 
haguessin fet cas, no hauríem d’haver fet aquest canvi sobre la marxa. Aleshores, a més a 
més, nosaltres, en tot moment, vàrem prendre aquesta decisió amb un caràcter de 
provisionalitat, i així ho sap la gent de Calella, que desprès ens trobaren passat l’estiu amb 
ells, per parlar-ne ben bé a la tardor, i per  valorar ben bé quin tipus d’accions es porten a 
terme en aquest sentit, perquè nosaltres també apostem per un tancament una mica més 
restrictiu, però sí que hem volgut fer un primer pas, a veure com funciona, facilitar les coses 
a la gent que treballa allà, a la gent que hi ha d’accedir, i en tot cas, valorar-ho a partir de la 
tardor, amb un procés obert i en el qual jo crec que hi haurà participació de tots els veïns.    
 
- senyora Farrarons: També volia preguntar si la càmera funciona o no funciona, i d’altra 
banda també voldria fer reflexionar si l’èmfasi l’hem de posar sobre el proveïdor o sobre 
l’usuari. 
 
- senyor Gómez: Ja li prepararem l‘informe, i l’èmfasi no es va posar en el proveïdor, es va 
posar en la persona que hi viu, que hi treball i que, per tant, és usuari. 
 
- senyor Fernández: Bé, en tot cas, li passarem l’informe de tot, també de l’obra, de l’obra, 
de l’execució i de tot. 
 
- senyor Lledó: Sí que se’ns ha fet arribar el pacte, que era un dels acord que havíem pres a 
l’anterior Ple, però hem comprovat que és un pacte que tot ell no desprèn cap acord 
programatic ni cap inversió concreta, no sé si és que hi ha un pacte secret que no ha estat 
publicat, però bé, en tot cas, el document que se’ns ha deixat a la guixeta, no ho concreta. 
És un document que no desperta cap il·lusió, no té imaginació, en tot el seu redactat, com 
tampoc es parla, en cap moment, d’innovació, sembla més aviat un document per sortir del 
pas que no pas un acord que farà avançar Palafrugell en aquest mandat, en tot cas, el 
temps dirà. Per cert, en la creació del Consell de Districte, que vostès enumeren aquí com 
un punt de les seves actuacions a fer, s’esmenta Calella, Llafranc i Llofriu falta Tamariu, no 
sé si ha estat voluntàriament o involuntàriament. I un segon apunt, també, que li volem fer, 
és que en l’acord també diu que es vol fer el Pla estratègic de Cultura i espais culturals, i 
una de les seves primeres decisions és que el tècnic de Cultura perdi vuit hores de 
dedicació a l’Àrea de Cultura, per dedicar-les a l’Àrea d’Alcaldia, jo crec que comencem 
malament si retirem la dedicació i després haurà de fer aquest Pla estratègic. Bé, en tot cas, 
a part  d’aquests dos apunts, jo el que voldria fer-li és la pregunta sobre si el pensen publicar 
al web, tal com vàrem fer nosaltres a l’anterior mandat.   
 
- senyor Fernández: Bé, el tècnic de Cultura no perd res, perquè li traiem una sèrie d’hores 
perquè les dediqui a l’Alcaldia, perquè tenim un regidor molt potent de Cultura, per tant, en 
tot cas, la tasca que aquest tècnic de Cultura pugui deixar de fer a l’Àrea, tenim un gran 
regidor de Cultura que segurament que quedarà sobrepassat en la feina que ell feia. Bé, 
nosaltres li hem deixat el pacte polític, demà li deixarem també el pacte programàtic, no es 
preocupi, demà li deixarem els horaris i també el pacte programàtic. Vostès varen esperar 
fins a l’octubre a donar-nos la llista dels horaris de dedicació a l’Ajuntament els regidors, 
nosaltres estem parlant del mes de juliol. És a dir, fa quinze dies el pacte polític, quaranta 
dies de govern, el pacte de govern, vostès varen trigar més de tres mesos en donar-nos 
l’horari dels regidors, vull dir que deu ni do el que estem avançant.   
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Pel que fa al Consell de Districte, clar que hem parlat de Calella, Llafranc i Llofriu, perquè la 
idea nostra és posar-lo en marxa en aquells municipis on hi ha una mínima estructura 
organitzada i que ens permetin posar-lo en marxa com a prova pilot, i ens agradaria en 
aquests Consells de Districte, perquè vostès també hi participaran, perquè així els farem, en 
agradaria que ens ajudessin a què això sigui una eina realment d’aproximació i de debat de 
l’administració, i si realment en aquests tres llocs funciona, que a continuació també 
poguéssim fer-los a Tamariu, però és que de moment no existeixen, l’única prova que hi 
havia és el regidor de districte, anem a fer un petit pas més, anem a crear aquests Consells 
de Districte, i a veure si funcionen a Calella, Llafranc i Llofriu, i després podem mirar també 
d’aplicar-ho a Tamariu. Però bé, si per buscar el consens ampli, també volen que comencem 
per Tamariu, ho faríem, però vostè estarà d’acord amb mi, que perquè això funcioni, 
primerament hi ha d’haver-hi una mínima estructura organitzativa associativa, que tingui 
ganes i intentar gestionar recursos.  
Per tant, ja li dic, l’acord li donarem demà, el pacte programàtic que evidentment també hi 
és. Pel que fa al Consell de Districte, intentarem buscar aquest consens perquè ens ajudin, 
perquè pensem que pot ser una eina positiva. I pel que fa al tècnic de cultura, ja li he 
contestat, no és que deixi de fer divuit hores a Cultura, farà 18 hores a la setmana a 
Alcaldia, perquè entenc que la gent que hi ha a cultura és gent molt preparada, i que a més 
a més, el regidor de cultura podrà suplir àmpliament aquestes tasques. 
 
- senyor Lledó: Bé, senyor Alcalde, jo crec que vostè no ha respost la meva pregunta, 
perquè jo li he demanat si penjarien el pacte a la pàgina web.  
 
- senyor Fernàndez: Sí, sí el penjarem a la pàgina web. 
 
- senyor Lledó: Doncs bé, jo, ja que ha fet tantes lloances del seu Regidor de Cultura, faré 
una exposició extensa, com era costum també del regidor senyor Rocas. A l’octubre de l’any 
passat hi va haver un despreniment de roques a la Cala d’Aigua Xelida, fent malbé un dels 
accessos a la cala i una part de les escales. Nosaltres, com a equip de govern en aquell 
moment, vàrem tramitar el corresponent escrit al Servei Provincial de Costes de Girona, 
dependent del Ministerio de Medio Ambiente, perquè es procedís a l’estabilització del talús, 
retirada de les roques despreses i arreglar les escales d’accés. De l’octubre fins al final del 
nostre mandat, hi ha diversos escrits de l’Ajuntament sol.licitant l’execució de les obres, en 
virtut de les competències que li corresponen a Costes, i escrits de la Demarcació Provincial 
de Costes, informant que la competència correspon a l’Ajuntament i als propietaris dels 
terrenys esmentats. Cal recordar que hi ha nombrosos informes jurídics fets pel Secretari de 
l’Ajuntament, on informa que qui té la titularitat del domini públic marítim terrestre té 
l’obligació d’assegurar la seva integritat i la seva adequada conservació adoptant les 
mesures de protecció i restauració necessàries, i que aquesta, segons es desprèn dels 
informes jurídics, correspon a l’Administració de l’Estat, al Servei provincial de Costes de 
Girona. En especial volia comentar un informe del Secretari de l’Ajuntament, fet l’1 de juny 
de 2004, és a dir, durant el seu anterior mandat, en relació a un requeriment del 25 de març 
de 2005, fet al Departament de Costes, on igual com ara, en els despreniments de l’any 
2010, es demanava que fessin les actuacions preventives i correctores necessàries  per 
evitar els problemes de despreniments detectats en aquell moment, fent esment que cas 
que la Demarcació de Costes no realitzés les mesures corresponents, l’Ajuntament 
executaria amb caràcter subsidiari aquelles mesures de senyalització i tancament que fossin 
prioritàries, tot i que en un informe complementari a aquest del 2004, el secretari aclareix 
que l’Ajuntament no pot actuar mitjançant execució subsidiària, ni pot exigir responsabilitat 
patrimonial per funcionament anormal del servei, ara bé, pot establir un conveni de 
col·laboració d’execució anticipada i per substitució i subrogació de les obres de 
consolidació i restitució, o bé pot realitzar les obres amb autorització de Costes, i 
posteriorment exigir el seu pagament en virtut del principi de gestió de negocis aliens o 
principi de l’enriquiment injust. Amb tot això, el dia 8 de juliol llegim encuriosits el següent 
titular al Punt Diari “Recuperen l’accés a Aigua Xelida tallat per roques caigudes fa nou 
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mesos”, el subtítol deia “Ho ha decidit l’Ajuntament de Palafrugell per evitar haver de tancar 
la cala, i una màquina enllesteix avui la feina i passat l’estiu es parlarà amb l’Estat”, i a més 
a més, diu “Això ha estat possible després d’una actuació d’urgència que ha decidit executar 
l’Ajuntament de Palafrugell”. La notícia diu: L’Alcalde, vostè, senyor Fernàndez, va explicar 
que per fer-ho possible calia només executar una petita actuació, per això es va fer arribar, a 
través d’una finca privada una petita retroexcavadora amb cadenes de goma per poder 
baixar per la zona i retirar tota la runa que hi ha a l’escala, uns 100 m3, i dipositar-la en un 
racó de la cala. L’actuació es va iniciar dimecres i està previst enllestir la feina avui mateix, 
hi ha vint-i-quatre hores de feina, va explicar el regidor Xavier Rangel, que també defensava 
l’actuació abans de tancar la cala, no podien tenir tancada la cala, com ja va passar amb la 
del Golfet, va recordar Rangel, que també va avançar que s’adequarà la tanca del 
penyassegat.  L’Ajuntament va decidir posar una tanca avisant del risc d’esllavisades, 
nosaltres en aquell cas, a la part de dalt, per evitar que la gent hi passés, a més, varen 
haver-hi contactes amb el Servei de Costes, però la cosa no havia avançat en cap direcció, 
fins i tot el govern anterior, comandat per Sergi Sabrià, va fer una roda de premsa a la 
mateixa cala per exigir a Costes que actués, com també per dues cales més, la dels Liris a 
Tamariu i la de les aigües Mortes a Calella. Continua la notícia: L’acció de l’equip de govern, 
PSC i convergència, de reobrir l’accés a la cala d’Aigua Xelida xoca amb la que defensava 
l’anterior equip de govern, que davant els escrits de Costes demanant que prengués 
mesures va acordar en Junta de govern del dia 6 de maig passat, que es declarava 
administració no competent per tutel.lar i controlar el domini marítim terrestre i la servitud de 
trànsit. Tot i això, el govern sociovergent té previst trobar-se amb Costes passat l’estiu per 
estudiar com es tracta la feina feta a aigua Xelida, ja sigui veure si assumeix el cost de les 
obres o veure que es fa amb la barraca que hi ha a la mateixa cala. 
Veiem doncs, entenem, que tenen moltes ganes de sortir a la premsa per explicar el que 
fan, però davant de tot això, també els hi volem dir que no hem trobat cap tipus 
d’autorització ni sol·licitud formal a Costes, informant de l’actuació que es va dur a terme, de 
retirada de runa i roques esllavissades. Que no s’ha dut a terme cap tipus de conveni amb 
Costes per a l’execució de les obres per després poder cobrar l’import de l’execució, tal i 
com especifica que s’hauria de fer segons l’informe del Secretari de l’any 2004. No hem 
trobat cap tipus d’autorització ni sol·licitud formal per escrit, a la finca privada per on s’ha 
accedit amb la maquinària per fer les obres. Si la responsabilitat de la restitució del terreny 
correspongués, tal com diu, al Ministeri o a les propietats privades afectades, no hi ha fet 
cap requeriment als propietaris afectats perquè executin les obres, i si no ho fessin, fer-ho 
subsidiàriament l’Ajuntament. No hem trobat cap aprovació de la proposta de despesa a 
realitzar. No hem trobat cap informe tècnic que avali l’actuació a dur a terme i que el que 
s’ha fet és correcte ambientalment parlant. Que s’ha canviat la morfologia de la Cala d’aigua 
Xelida, i que en qualsevol cas, nosaltres diem que no s’ha seguit el procediment 
administratiu correcte. Davant de tot això, demanem, voldríem un informe detallat de les 
actuacions fetes, si s’estan fent, perquè avui, tot i que la notícia deia que només duraria vint-
i-quatre hores, avui encara diuen que hi són, i les actuacions que queden o les que es volen 
fer. Voldríem saber també, en aquest informe, el cost de la primera actuació, a qui se li ha 
encarregat la feina i de quina partida s’ha pagat, i si es pensa reclamar aquest import a 
Costes i de quina manera es reclamarà. Quines autoritzacions ha demanat l’Ajuntament, 
prèvies a fer l’actuació, quins informes tècnics i jurídics avalen la solució que s’ha pres. 
Perquè ni el secretari de l’Ajuntament ni l’Àrea de Medi Ambient tenien coneixement de les 
actuacions que es volien dur a terme?, perquè no es fa l’aprovació de la despesa prèvia a 
l’actuació?. Amb tot això, també demanem un informe jurídic al secretari per saber si l’actual 
equip de govern s’ha extralimitat en les seves competències i atribucions, realitzant unes 
obres sense autorització ni informació, ni aprovació per part de la Junta de Govern Local, 
especificant en aquest informe, quins informes tècnics i jurídics avalen l’actuació, i també 
que contingui com s’ha d’actuar en futures actuacions i les que s’estan fent.   
I a nosaltres també hi ha un tema que ens preocupa especialment, com pensen actuar d’ara 
endavant si es tornen a repetir situacions d’aquest tipus?, qui ho pagarà?, tenim clar que 
vostès, saltant-se els informes jurídics, senten un precedent realitzant l’actuació sense 
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autorització i que ara, difícilment es podran reclamar aquests diners. Saben que mantenir 
l’estabilitat dels talussos a les zones marítimes és un cost totalment inassolible per 
l’Ajuntament?, saben què vol dir declarar-se competents per realitzar aquest tipus 
d’actuacions?.  
 
- senyor Rangel: senyor Lledó, moltes gràcies per l’extensa literatura que ens ha explicat 
sobre Aigua Xelida, només un petit comentari, tant de bo tots els seus esforços en fer aquest 
redactat, haguessin estat, des de l’octubre que hi va haver les esllavissades fins al mes de 
juny que vostè va acabar el seu mandat, els hagués esmerçat en fer i mirar d’obrir un espai 
propi, clar, jo diria paradigmàtic, del que són els cales de Palafrugell. No sabem si ho hem 
fet bé o si ho hem fet malament, possiblement tingui tota la raó amb el que ens està dient, 
però el que li vull deixar ben clar és que del 2004, que vostè fa servir aquests arguments, 
aquest regidor que li parla, en va patir, en va aprendre, i si vol, el senyor Secretari li pot 
explicar exactament, com i de quina manera es varen arribar a fer les accions al golfet, als 
Liris, a Aigua dolça i tot això, tots aquests passos com es varen fer, i cap, en cap moment, 
l’Ajuntament va tenir capacitat de decidir, deixar de decidir, plantejar, passar per Junta de 
Govern, definir. Costes va venir, va actuar i moltes vegades ni ens va dir que venia, i que 
actuava o deixava d’actuar. No sé si és la millor de les maneres la que vostè planteja, no sé 
si el senyor secretari podrà estar-hi d’acord o li farà un informe fantàstica de què tot el que 
s’ha fet no compleix normativa, però el que sí que li puc dir és que, no aquest regidor, sinó 
aquest govern, va voler actuar davant d’un estiu problemàtic, on va voler donar una solució 
davant d’una cala com la d’aigua Xelida, vull recordar que aquesta Cala, que vostè em 
demana els informes ambientals de l’actuació, que hi va haver una màquina que va fer una 
destrossa, aquesta cala, vostè pateix tant, és la que ha estat anomenada paisatge més 
bonic de Catalunya per una de les persones claus de la comunicació del nostre país. 
Escolti’m, l’únic que volem és tenir Aigua Xelida oberta, Aigua Xelida en les millors 
condicions, sabem les dificultats que tenim amb costes, sabem els passos que haurem de 
fer que seran complicats, sabem que el mes de juliol tocar el timbre de Costes no contesta, 
sabem que el mes d’agost no contesta, i davant de totes aquestes coses, i a més a més, 
d’un escrit que se’ns diu que sí, que tenim tota la raó en tot el procés que vostès han 
plantejat, aquest escrit ja li faré arribar, davant de totes aquestes coses i tots els processos 
administratius que són els correctes, que són els fantàstics i que la responsabilitat és d’ells, i 
que a nosaltres només ens correspon afrontar els problemes de seguretat, davant de totes 
aquestes coses, ens diuen, no pateixin, com que ara no tenim diners no ho podem fer, i per 
tant, ajornarem de cares al futur unes actuacions de millora d’aquest espai. Dins d’aquest  
context, hi ha les dues versions, la que vostè planteja i la que jo estic plantejant, dins 
d’aquest context l’Equip de Govern, en aquest cas, potser va prendre la decisió errònia, 
potser va prendre la decisió equivocada, potser va prendre la decisió més al.legal possible, 
no sé com explicar-ho, però el que sí va fer va ser fer el que creia en aquell moment que 
havia de fer, i era trobar la solució a un problema que d’aquí a un any podríem estar parlant 
del mateix tema, i em deixi dir que, per l’experiència, i com que sé que ha de passar, ens 
varen avançar potser més del que ens havíem d’avançar, i aquesta és la resposta a la seva 
llarga explicació. Per altra banda, des de la vessant purament més tècnica, sí que li puc dir 
que si vol li puc fer quatre ratlles o en el proper Ple li puc explicar una mica millor i en podem 
seguir parlant d’aigua Xelida, de la relació amb Costes, i podem seguir parlant de com i de 
quina manera s’han de fer les coses, ni vostè ni jo ho encertarem, sempre hi haurà grisos i 
sempre hi haurà situacions complexes i difícils, sobretot perquè tenim l’orografia que tenim i 
perquè tenim la climatologia que tenim cosa que n’hem d’estar plenament, no orgullosos, 
però sí que n’hem de ser plenament conscients, i que per tant, és un dels elements que 
conformen la nostra riquesa paisatgística, i pel que fa a l’acció erosiva, intrusiva de les 
accions que s’hagin pogut portar a terme, no en pateixi que el primer llevant que vingui 
d’aquí un mes o un mes i mig, ho deixarà tot en la seva correcta reposició, i això no crec que 
li hagi de signar el secretari ni la Junta de Govern ni cap dels que som aquí dins, vostè 
mateix ho podrà comprovar a partir del segon temporal.   
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- senyor Lledó: Jo crec que vostè, amb aquesta declaració que ha fet, està tot dit. Vull 
recalcar una de les seves paraules, perquè les he apuntat, diu que ha fet el que creia que 
havia de fer. Senyor Rangel, vostè en aquest Ple mateix també em va dir, en relació a 
redactar un plec de les escombraries, a l’anterior mandat, que perquè fèiem servir una 
empresa externa per redactar aquest plec de condicions i perquè no fèiem servir els serveis 
tècnics. Vostè dient que va fer el que creia que havia de fer, totalment creu que els serveis 
tècnics d’aquest Ajuntament no estan capacitats per dir quins tipus d’actuacions s’han de dur 
a terme, i per tant vostè pren la decisió de què s’ha de fer. I la seva decisió té les seves 
conseqüències, perquè vostè ha parlat que aigua Xelida era el que va ser nomenat paisatge 
favorit de Catalunya, doncs potser ara ens hem de replantejar si amb aquesta actuació que 
s’ha fet, Aigua Xelida continua essent el paisatge favorit i continuarà essent-ho. I per acabar, 
amb l’afirmació que vostè ha fet aquí, el que està transmetent als ciutadans és que vostès 
podran entrar a la propietat privada i podran executar actuacions que creguin que són 
necessàries, que jo no dic que l’actuació a Aigua Xelida, realment era una actuació que 
s’havia d’executar, però s’havia de seguir tot el procediment i vostès no el varen seguit, per 
tant, a mi em donen a entendre que no hi ha una seguretat jurídica que jo, a casa meva, 
abans d’entrar, s’ha de fer un comunicat, s’ha de fer formalment, i vostès després poden 
actuar subsidiàriament, com s’ha fet tota la vida en aquest Ajuntament, tant en el seu 
anterior mandat com en el nostre mandat.  
Jo tinc una altra pregunta. En la Junta de Govern del dia 23 de juny, fora de l’ordre del dia, 
concretament en el punt B.2) es va aprovar establir un annex en l’ordenança general 
reguladora de preus públics de l’Ajuntament de Palafrugell, per l’estacionament en el pàrking 
soterrani de Can Màrio i l’aparcament del Casal Popular, d’acord a una millora de les tarifes 
dels preus públics que havien estat a l’oferta presentada a l’adjudicació del contracte, 
Aparcaments Romepark. Aquesta millora de les tarifes, suposa un reducció de les tarifes 
aprovades el 13 de maig de 2011. S’entén doncs, que aquests preus són els vigents i que 
haurien d’estar reflectits a les ordenances municipals, concretament a les ordenances 
municipals 2011, que és d’on penja l’ordenança reguladora de preus públics. Hem consultat 
l’ordenança fiscal disponible a Internet, al portal Palafrugell.cat, i veiem que l’ordenança 
fiscal no està modificada ni actualitzada. Els hi voldria recordar que els ajuntament hem de 
complir amb la Llei 11/2007, d’administració electrònica, que entre d’altres coses, diu per 
exemple, en el seu article 4, principis generals, apartat h), que els Ajuntament s’hauran 
d’ajustar al principi  de responsabilitats i qualitat en la veracitat i autenticitat de les 
informacions i serveis oferts per les Administracions Públiques a través dels mitjans 
electrònics. També, en el seu article 10, diu que l’Ajuntament haurà de disposar d’una seu 
electrònica, que per dir-ho molt resumidament és l’espai virtual on la informació continguda i 
els tràmits que s’hi realitzen compleixen amb tots els requisits de seguretat, transparència i 
igualtat, i específicament, en l’apartat 2, l’establiment d’una seu electrònica comporta la 
responsabilitat del titular respecte a la integritat, veracitat i actualització de la informació i els 
serveis a què es puguin accedir a través d’aquest.  Així doncs, després d’aquesta explicació, 
demano que es revisin totes les ordenances publicades a Internet substituint aquelles que 
siguin obsoletes, que se’ns passi un informe de la revisió efectuada i les modificacions, que 
se’ns passi per escrit el procediment de quin és el circuït i les responsabilitats en 
l’actualització de la informació de les ordenances publicades a Internet. Com a proposta de 
millora, per també donar-los-hi alguna cosa, que no sigui només atossigar-los, al costat de 
l’Ordenança publica a Internet, jo els hi proposo que podrien posar l’última data 
d’actualització del document, així d’aquesta manera sempre se sap quin és el document que 
està penjat. I per últim m’agradaria que ens fessin arribar el Pla de desplegament per arribar 
a què l’ajuntament tingui, el que hem anomenat abans, la seu electrònica, cosa que evitaria, 
entre d’altres coses i com ara he dit, que la informació que es contingui no sigui veraç.  
 
- senyor Fernández: Tot això li explicarem i també li contestarem tot, però senyor Lledó 
vostè es pensa que nosaltres, amb 40 dies, hem pogut canviar els circuïts per publicació de 
les ordenances públiques, amb el que tenim, amb el que ens hem trobat, vostè creu que jo 
m’he pogut parar a pensar si el circuït és el correcte o és el mateix que feien vostès. Ja li 
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diré, ja li diré si realment l’hem canviat o no, jo crec que no l’hem canviat, perquè ni ens ho 
hem mirat, de veritat, i aquesta ordenança la penjarem. En tot cas, en el proper Ple, en el 
Ple d’agost, farem una mica de monogràfic d’on hem dedicat aquests dies nosaltres, des del 
dia 11 de juny fins ara, on hem estat dedicant aquests dies, i segurament que no ho hem 
dedicat a vigilar aquest circuït, segur que no, li puc garantir que no. I aquesta Ordenança la 
revisarem, aquesta i totes per penjar-les correctament. Però vostè abans ha posat un 
exemple que jo crec que és desgraciat, vostè ha parlat de quan vostès varen fer el Plec de 
condicions per la recollida d’escombraries,  un exemple vostè sap, molt desgraciat i vostè 
sap perquè, no tant perquè s’externalitzés el servei sinó per qui el feia aquell plec de 
condicions, per tant, jo crec que vostè s’hauria pogut estalviar aquest exemple, i no es 
preocupi, no entrarem en cap propietat privada nosaltres, no entrarem a casa de ningú, 
només prioritzarem la seguretat, i si per prioritzar la seguretat cal que anem a fer una 
actuació a un espai que no ho fa una altra administració, ho farem, si està en joc la seguretat 
de la gent, per tant, he volgut fer aquesta matisació perquè, em sembla bé que vostè hagi fet 
aquesta pregunta i les que vulgui, perquè aquesta és la seva funció com a regidor, però clar, 
aquesta última, així com la primera l’entenia,  aquesta última sobre el circuït, li dic 
sincerament, ni jo ni el govern hem pogut dedicar ni mitja hora a revisar els circuïts per 
col·locar les ordenances públiques i revisar-les, no ho hem fet, potser d’aquí quinze dies ho 
farem, tot i això, intentarem revisar-les, intentarem que estiguin ben penjades a Internet i 
intentarem que estiguin actualitzades, però em creguin, que hem estat dedicats a altres 
coses, i jo crec que durant els mesos d’agost i setembre, intentarem deixar també aquests 
cent dies per tothom pel govern i per l’oposició, intentarem fer una mica de llista de tots 
aquesta dies, en què hem estat dedicats el govern.  
 
- senyor Lledó: Moltes gràcies, en tot cas jo l’única cosa a la que estava fent esment és que 
hem d’estar atents i amatents a aquest tema, tampoc li deia que ho haguessin de fer demà. 
Jo tenia una altra pregunta, en el sentit de si pensem respectar i fer respectar els acords 
establerts entre l’Ajuntament i els concessionaris de boies, mitjançant un document que 
nosaltres vàrem redactar en l’anterior mandat, de 15 de febrer, que entre els seus punts 
deia, per exemple, que s’havia de balissar aquest estiu la Banyera de la Russa, Aigua 
Xelida, que els concessionaris de les boies havien d’acreditar la correcta gestió de residus, 
que havien de presentar els concessionaris de boies, un cop haguessin fet el muntatge del 
camp de boies, acreditant com havien fet aquest muntatge. Aquesta seria una part de la 
pregunta. I la segona pregunta és si pensen crear l’ens de gestió del litoral que nosaltres 
havíem anomenat, ja quan vàrem fer l’aprovació del catàleg de custòdia, que seria l’ens on 
es debatrien totes les futures actuacions que s’hagin de dur a terme en el litoral  i que afectin 
al Pla d’Usos i altres coses que puguin passar. 
 
- senyor Rangel: Em deixi començar pel final. Valorarem la proposta de l’ens de gestió del 
litoral, que vostès estan plantejant i que diuen que ha de tenir totes aquestes coses tant 
bones pel nostre litoral, però ho valorarem  i prendre la decisió que hàgim de prendre. Pel 
que fa a la part aquesta d’incompliment o compliment, em deixi dir-li que aquesta setmana 
passada representants de l’equip de govern varen anar a Costes amb la Cap del Servei de 
costes i allà es va plantejar tota la situació, tota la problemàtica, amb l’anàlisi de les 
fotografies, amb l’anàlisi dels decrets, dels diferents decrets, tant d’autorització dels serveis 
per l’any 2011, com de la modificació d’aquesta autorització dels serveis de 2011, en el Pla 
d’Usos 2010 – 2014, i d’allà en varen sortir unes conclusions que si vostè algun dia té un 
moment, ni puc fer cinc cèntims i explicar-li abans de dir-li en el proper Ple, perquè així pugui 
tenir aquesta informació al llarg d’aquests 30 dies, i a més a més, també poder-li explicar la 
reunió i la visita dels representants  de Salvem el Crit, que aquesta mateixa setmana hem 
estat parlant de tots quests temes. Per tant, m’ofereixo que si vostè té un moment, alguna 
tarda o algun matí que pugui estar disponible a rebre aquesta informació jo  em brindo a 
poder-li donar, tant llarga i extensa com vostè cregui necessària.  
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- senyor Lledó: El dia 10 de maig d’enguany, vostè senyor Fernández, com a diputat del 
Congrés de l’Estat Espanyol, i el seu partit el PSOE, ja varen votar en contra del pagament, 
per part de l’Estat, del Fons de competitivitat per Catalunya. La notícia del dia 1 de juliol de 
2011, diu que PSOE i PP han sumat forces al Congrés dels Diputats, per impedir l’aprovació 
d’una proposta de resolució que instava al govern Espanyol a aprofitar el canvi del 
reglament del Règim Lingüístic que deriva de l’adhesió de Croàcia a la Unió europea, per 
reclamar l’oficialitat del català a les institucions europees. Precisament, curiosament, el text 
de Convergència recull la petició dels eurodiputats entre els quals s’hi troba un del Partit 
socialista. La votació final posa de manifest altre cop la unitat de les dues forces espanyoles 
a aquesta qüestió, no s’atenen amb el català. No llegiré, perquè ja m’estès en altres, però 
podria recollir part del seu discurs d’investidura, en el qual feia referència a com veia la 
catalanitat i què pensava de Catalunya, en tot cas, penso que el seu discurs d’investidura no 
s’adiu amb el que després, vostès, i vostè precisament, aprova en el Congrés de diputats. 
També volia fer esment a un comentari que va fer el líder i President de la Generalitat, de 
Convergència, que va dir que votar al PSC serveix de molt poc, i va posar com a exemple 
d’aquesta afirmació, aquesta última legislatura en la que els socialistes catalans, disposant 
de 25 diputats en el Congrés, mai tant diputats d’un partit català havien servit de tant poc per 
Catalunya, això és el que va dir el senyor Mas. Així doncs, vostè i el PSC, amb el seu 
discurs enganyen i menyspreen a Catalunya i a la seva gent, ens menyspreen en la nostra 
llengua i la nostra cultura i es dediquen a fer, el que podríem dir en termes de Mourinho, 
teatro del bueno. El que aquí es diu que sí a Madrid es diu que no, vostès s’alinea amb els 
interessos del PP. Jo només li faré la pregunta, i continuant amb l’estil Mourinho, perquè 
tothom ho pugui entendre, porqué  senyor Fernández. Quan defensaran els interessos de 
Catalunya?, perquè  menyspreen constantment la pluralitat lingüística de l’Estat Espanyol, 
dia sí dia també, com ara en el cas del recurs d’inconstitucionalitat de l’Aranès?, de què 
serveixen els 25 diputats socialistes escollits a Catalunya?. I senyors d’Unió i convergència, 
socis de govern, vostès que en diuen de tot això?.   
 
- senyor Fernández: Bé, li contestaré dient el perquè vostè fa aquesta pregunta, intentaré 
girar-ho, primer perquè vostè té un problema, i no diré el que va dir Maragall en el seu 
moment del 3%, no diré pas això, vostè té un problema i és que vostè no ha guanyat les 
eleccions municipals. Si vostè hagués guanyat les eleccions municipals, només que hagués 
pujat un sol regidor, jo no estaria d’Alcalde aquí, i vostè, durant dues vegades han quedat 
com a tercera formació a les eleccions municipals, per tant, jo aquí estic fent d’alcalde del 
meu poble, que la gent m’ha escollit, no estic fent de diputat a Madrid, i si vostè em demana 
si combrego íntegrament amb el que el meu partit diu, evidentment que no, com suposo que 
vostè combrega amb tot el que diu Esquerra Republicana, perquè faltaria més donades les 
famílies que hi ha, segurament que es perdria. Però miri, vostè hauria de ser una mica més 
rigorós perquè si vol fem llista de les contradiccions d’Esquerra Republicana en el congrés 
de diputats de Madrid, si vol fem llista també, de les vegades que ha votat amb una formació 
i amb una altra, per interessos, perquè en el primer mandat 2004 – 2008 amb qui pactava 
Esquerra Republicana?, pactava amb el PSOE, i ara, de cop i volta el PSOE no és bo, com 
que ve la crisi, ara ja el PSOE no, ara ja s’alineen amb algunes coses votant amb altres 
formacions. Però miri, jo aquí estic per fer política municipal i jo entenc que vostès, en 
aquest mandat estaran sistemàticament traguent això, sistemàticament no perquè la meva 
data de caducitat està posada, que és convocatòria d’eleccions, que és el que vaig dir en la 
meva promesa electoral, que no em tornaria a presentar a cap elecció, per tant, quan es 
convoquessin eleccions jo plegaria per dedicar-me plenament a l’Ajuntament. Per tant, no es 
preocupi  que tindrà poc temps per demanar-me el que he votat al Congrés de Diputats. El 
que sí li puc dir és que aquella proposta de la que vostè parla, de la llengua, que va ser 
votada per una eurodiputada nostra, la que es va presentar al Congrés de Diputats, era 
diferent a aquella, i vostè l’hauria d’agafar, per ser rigorosos, no parlava només de la 
llengua, hi havia un tema que nosaltres havíem esmenat, hi havia un tema que parlava 
també de la circumscripció electoral única europea i això implica un canvi de Llei electoral, 
vostè hi hauria de saber això, perquè no hi havia només el tema de la llengua, i en les 
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emenes que es fan al debat de l’Estat de la nació, vostè ho hauria de saber, no es poden 
votar esmenes parcials o es vota tota o no es vota cap. Què va fer Esquerra Republicana, 
en la seva esmena va incorporar la llengua i l’altre element electoral, perquè no es 
poguessin votar per separat, o totes o cap, perquè no va fer dues esmenes diferents?, 
perquè no li interessava políticament, i evidentment, aquí tots estem fent política, però en 
aquests moments jo vull centrar-me en la política del meu poble i quan hagi de fer política al 
congrés dels Diputats, el debat, jo el tindré amb el seu líder, el senyor Ridao, no el tindré pas 
amb vostè, que per mi és una gran satisfacció, i vostè intentarà aquí, sistemàticament portar 
aquest debat de la llengua, de la bandera, escolti, vostè a mi no m’ha de donar lliçons de 
catalanitat, ni vostè ni ningú, per tant, evidentment que tinc contradiccions amb el meu partit, 
evidentment, i les reconeixeré sempre i ho he reconegut, com segurament que vostè també 
en té amb Esquerra Republicana, però home, que 40 dies després de les eleccions 
municipals vostè tregui aquí un tema que jo crec que a la gent de Palafrugell, potser a algú 
sí que li pot interessar el que jo vaig votar al Congrés de Diputats, però el que li interessa és 
el que jo faig aquí pel meu poble, i això ho faré en defensa d’aquí. Si vostè presenta una 
moció el mes que ve sobre el català veurà el que el nostre grup votarà, sempre que siguin 
elements coherents. I torno a repetir, l’esmena, si vostè agafa l’esmena del Debat de la 
Nació, era una esmena trampa, perquè Esquerra no va presentar dues esmenes per 
separat, en va presentar una de conjunta amb dos punts, que obligava a votar-la o tota o 
cap, per tant, és una estratègia política, evidentment. La veritat és que jo, senyor Lledó, 
aquesta pregunta no me l’esperava en aquest Ple, i suposo que vostè tampoc tenia prevista 
fer-la perquè fins i tot al seu candidat li ha dit abans que ja estava, però imagino que quan jo 
abans l’he contestat i li he recordat el tema del Plec de Condicions del servei 
d’escombraries, que se li volia adjudicar a militants d’Esquerra Republicana, suposo que per 
això vostè ho ha tret aquí, però no me l’esperava aquesta, suposo que haurà de ser la tònica 
habitual dels plens, no crec que sigui habitual, perquè ja dic, jo espero que de manera 
immediata deixi aquesta condició de Diputat, per tant, com molt més enllà, serà quan 
realment el President del govern que és el que ho pot fer, convoqui les eleccions. 
 
- senyor Vilà: Tenia tres temes, però en faré dos, un el guardaré per més endavant, però els 
dos que vull plantejar són immediats i les respostes seran senzilles de fer, suposo. 
Quina Alegria en va donar el circ Alegria emplenant de propaganda de la nit al dia tot el 
poble, afectant la bona imatge que tenia Palafrugell en qualitat urbana, ja que els darrers 
anys s’havia estat molt inflexible en vigilar i fer retirar la  propaganda mitjançant fustes, 
fustetes i trípodes en faroles, places, rotondes. Va arribar l’extrem de posar-ne a les faroles 
del carrer Cavallers, Plaça Nova i Pi i Margall, cosa mai vista. Això ens podia passar a tots 
els governs però el que no ens creiem és que en tots els dies que va estar instal·lat a 
Palafrugell aquest Circ, no se’ls pogués obligar a retirar-ho amb la mateixa eficiència que ho 
van col·locar, semblant un acord tàcit, “us posem una multa de 300 euros i no us obliguem a 
retirar-la”. Vostès sabran quina imatge volen donar al municipi. Seguint amb l’Alegria que 
dóna aquest govern, sabem que es van quedar un dia més sense permís. Sabem que els hi 
han girat un pagament per aquest dia de més. El més increïble de tot aquest tema és que 
podem deduir que pot venir qualsevol al nostre municipi i fer el que li doni la gana, passant 
per sobre el govern del municipi i aquest no té mitjans per fer tornar a la normalitat el 
municipi. La pregunta que realitzada ve motivada perquè del 9 al 22 d’agost s’ha donat un 
permís a un altre circ i havent vist el precedent, ens fa por. Seran inflexibles amb aquest 
tema, aplicant l’acord de junta de govern del 8 de juliol del 2008 on s’especifica on es pot 
posar propaganda? 
  
- senyor Rangel: Farem els possibles per fer complir el que crèiem que havíem de fer 
complir que era mirar que el decret d’alcaldia d’autorització es complís en els termes que 
estaven autoritzats. 
 
- senyor Vilà: Sí, però repeteixo que entenc que de la nit al dia, una empresa d’aquestes t’ho 
pugui omplir, evidentment, però llavors fer-los-hi retirar, varen estar 11 dies a Palafrugell. 
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- senyor Rangel: No l’entesa aquesta pregunta. 
 
- senyor Vilà: Suposo que el permís que es va donar a aquest circ, hi havia que no podien 
posar propaganda a les placetes i als trípodes, de la mateixa manera que han fet amb el 
permís del circ que vindrà aquest mes d’agost. Vist això, aquest circ va incomplir i per això 
vostès els multen, totalment d’acord, però ja no dic el primer dia, però el segon o el tercer, 
no tenien mitjans per dir-li, que retiressin aquella propaganda per la qual no tenien 
autorització?. 
 
- senyor Rangel: Escolti’m, els mitjans de dir-li, escolteu circ, vostè com a regidor de serveis, 
sap perfectament quins són. Escolteu circ, retireu la propaganda, també sap quins són i sap 
la capacitat que tenim quan ens passen aquestes situacions i em sobta que vostè tingui 
aquesta capacitat de dir, i el proper circ que vindrà?. Sap si vindrà el proper circ?, sap si 
incomplirà?, sap si nosaltres, quan passi ens ho torna a recriminar però almenys només ens 
doni les culpes d’una cosa, del circ Alegria.  
 
- senyor Vilà: Però clar, com deia jo, només demano si seran inflexibles en aquest tema. 
 
- senyor Rangel: Dins dels marges de la inflexibilitat que els nostres mitjans puguin exercir. 
 
- senyor Vilà: Molts gràcies per la resposta. Tinc una altra pregunta. Aquest Ajuntament, dic 
ajuntament, no dic govern, amb la col·laboració de diferents àrees i del Pla de Barris, va 
editar la Guia d’Habitatge i de les comunitats de veïns i veïnes de Palafrugell. En una 
primera edició del març de 2011, i una segona de l’abril de 2011. Com que no en tenia cap, 
em vaig dirigir a l’Oficina d’habitatge i en vaig demanar una, i em vaig trobar que hi havia 
alguna cosa que no em quadrava i vaig demanar al meu company, ex-alcalde, si en tenia un 
exemplar i me’l va passar, i vaig trobar el motiu pel que explicaré. Al estar editada per 
l’Ajuntament hi havia la lògica presentació de l’alcalde, i en aquell cas també se li va afegir la 
de la Regidora de Barris. No sé quin nom té aquesta relació però els hi relato. La guia ha 
estat mutilada, aquesta guia que tenim aquí, és l’original i té una presentació, com que va 
ser l’edició, penso que és de març de 2011 i abril 2011, com a alcalde hi havia el senyor 
Sergi Sabrià i com a Primera tinenta d’alcalde i regidora del Pla de Barris, la senyora Núria 
Rivas, i llavors, la guia que m’entreguen, és aquesta guia, on ha estat tallat això i s’hi ha 
afegit un full amb la presentació del nou alcalde. A veure, sé que potser es volen apropiar de 
la feina feta per l’anterior govern, això no els hi diré pas res, però, senyora Mauri, com a 
regidora d’Habitatge, sempre, a l’anterior mandat feia preguntes i precs de despeses que 
creia que no tocaven. El prec és, deuen quedar, pel cap baix, unes 2000 guies per rectificar, 
per favor, ho pari, per decència política i per decència econòmica. I la pregunta és, quina 
despesa econòmica representa fer tallar per la impremta totes les guies que tenen previst 
mutilar, i la impressió i col·locació del nou escrit?, el temps dirà, o més que el temps, la 
història, com se’n diu d’un acte com aquest. És com si ara el senyor mas, demanés a tots 
els Ajuntaments on han presentat algun llibre el senyor Montilla, que ho tallessin i hi 
afegissin la presentació del senyor Mas. La pregunta concreta, quina despesa representa fer 
això?.    
 
- senyor Fernández: La despesa li direm, i suposo que vostè deu saber el que va costar tota 
la guia, la primera edició i la segona, suposo que deu saber quants números es varen fer de 
la primera edició i quants números hi havia de la segona edició, suposo que tot això vostè ho 
ha de saber. I evidentment, nosaltres, aquesta decisió la vaig prendre jo, perquè la segona 
edició, que era el 95% de les guies que es va aprovar editar i pagar, s’havia de repartir a 
partir del mes de maig, i és una guia que és informativa i que la gent rebrà, no de forma 
massiva, sinó per la gent que la vingui a demanar i a més a més per les comunitats, és 
normal que la gent que rebi aquesta guia vegi qui és l’alcalde en aquests moments, perquè 
és una guia informativa, no és un llibre de lectura de capçalera, és una guia informativa, per 
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tant, és normal que el que surti sigui  l’alcalde actual, si aquesta guia nosaltres l’haguéssim 
trobada ja tota distribuïda o hagués quedat només per distribuir un 10%, no hauríem fet això, 
però vostè hauria de saber, jo li diré el que ens ha costat, molt pocs diners en relació al que 
va costar fer-la tota, però la segona edició, que és el gruix important, aquesta estava tota per 
distribuir. A vostè li pot sembla correcte o incorrecte però jo crec que la justificació és perquè 
estava tota per distribuir i és normal, si aquesta guia es distribueix en dos o tres anys, que hi 
hagi l’Alcalde actual, tothom sap que el Pla de Barris el va fer l’anterior govern, amb un ampli 
consens, tothom sap que la guia d’Habitatge la va fer l’anterior govern dins del Pla de Barris. 
Bé, com he dit abans, no és un problema de medalla, jo crec que és un problema 
d’informació, i el senyor que rep la Guia d’Habitatge, si vol saber qui és l’Alcalde, no es pensi 
que l’alcalde és el senyor Sabrià, que potser ho tornarà a ser el senyor Sabrià, però en 
aquest moment no ho és. Però ja li dic que la pregunta de què li ha costat nosaltres li 
donarem en el proper Ple. 
 
- senyor Sabrià: Una darrera pregunta molt greu i ja donaríem el tema per acabat, només dir 
que nosaltres som un partit independentista i per tant la catalanitat d’un govern ens 
preocupa  i ens preocuparà sempre, i per tant, les preguntes sobre aquest tema sorgiran 
perquè tenen un efecte directe sobre Palafrugell, i això, evidentment, tindrà la seva 
continuïtat sempre que considerem que això pot tenir efectes sobre el nostre municipi. 
Tenim, jo diria que és més un prec que una pregunta, és sobre el tema de la Festa Major. Hi 
ha alguns temes que ens agradaria, estem segurs que encara han de fer la reunió de 
coordinació o que la faran en els propers dies, i que per tant, l’informe d’aquesta festa hi 
serà, però hi ha alguns punts que a nosaltres ens tenen preocupats, per dir-ho d’alguna 
manera, que ens agradaria que els avaluessin, i en el moment que tinguin l’informe, com es 
fa cada any, que també hi fossin inclosos. Un és què va passar amb el tema dels Castellers, 
perquè la cultura popular, per nosaltres és un tema absolutament prioritari, varen començar 
amb un retard greu per problemes de coordinació. Hi ha dos regidors,  per tant crec que hi 
hauria d’haver coordinació suficient com perquè aquestes situacions no es plantegessin, i 
com dèiem, els temes de país, i més si tenen a veure amb la cultura popular, a nosaltres ens 
preocupen i molt, i per tant ens agradaria que això quedés reflectit.   
Hi ha un tema que pot semblar més senzill i més banal, però que també ens sembla que 
seria bo que ens el miréssim amb cura, és una decisió simpàtica i que podria ser divertida, 
com era la publicació de fotografies a les barraques conforme aquestes anaven passant, 
però en aquestes fotografies hi havia menors i eren tirades per altra gent, tinguem garanties 
jurídiques que això que en un primer moment pot semblar un joc no podria ocasionar alguna 
problema. Per tant, ja dic, és un prec perquè aquestes coses puguin estar a l’informe i també 
ens interessa saber com ha anat i les conclusions que en tinguin i també aquest 
plantejament que hem vist a través de la premsa, i suscitat també per aquest planejament 
que es fa des de joventut sobre el canvi d’ubicació de les barraques. Aclarir com funcionarà, 
quina participació hi tindrà, entenem que han parlat de participació ciutadana, però 
participació política, també n’hi haurà, i una mica, de cares al futur quan ho tinguin, ens 
puguin definir una mica aquesta funció com serà. Ja dic, tant una cosa com l’altra són precs i 
no requereixen cap resposta. 
 
  
En no haver-hi altres assumptes per tractar, s’aixeca la sessió quan són les deu i vint minuts 
del vespre. En dono fe. 
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